
NACKA TINGSRÄTT 
Avdelning 01 
 

DOM 
2022-07-21 
meddelad i 
Nacka 

Mål nr: B 911-22

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

PARTER (Antal tilltalade: 7)
 
Tilltalad

MOSTAFA Zeki Fathaddin, 20040310-0696
Frihetsberövande: Häktad
Riggvägen 10
133 44 Saltsjöbaden

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Ulrika Borg
KRIM advokater HB
Box 377
101 27 Stockholm

 
Vårdnadshavare (part)

1. Zeki Fathaddin, 19810601-7950
Rimfrostgatan 67 Lgh 1202
418 40 Göteborg

 
2. Nuha Waleed Tajaddin, 19790923-1388

Volrath Bergs Väg 10 A
448 50 Tollered

 
Åklagare

Kammaråklagare Helene Gestrin
Åklagarmyndigheten
Västerorts åklagarkammare i Stockholm
Box 1250
171 24 Solna

 
Målsägande

1. Hanna Abdel Gader
Skaldegatan 26 B Lgh 1002
703 71 Örebro

 
Målsägandebiträde:
Advokat Majeed Alnashi
Advokatfirman Alnashi AB
Hantverkargatan 78, 2 tr
112 38 Stockholm
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NACKA TINGSRÄTT 
Avdelning 01 
 

DOM 
2022-07-21

Mål nr: B 911-22

2. Asma Salah Abdo
Skaldegatan 26 B Lgh 1002
703 71 Örebro

 
Målsägandebiträde:
Advokat Majeed Alnashi
Advokatfirman Alnashi AB
Hantverkargatan 78, 2 tr
112 38 Stockholm

 
3. Dödsboet efter Ali Salah Abdo

Skaldegatan 26 B Lgh 1002
703 71 Örebro

 
Målsägandebiträde:
Advokat Majeed Alnashi
Advokatfirman Alnashi AB
Hantverkargatan 78, 2 tr
112 38 Stockholm

 
4. Rim Salah Abdo

Skaldegatan 26 B Lgh 1002
703 71 Örebro

 
Målsägandebiträde:
Advokat Majeed Alnashi
Advokatfirman Alnashi AB
Hantverkargatan 78, 2 tr
112 38 Stockholm

 
5. Salah Salah Abdo

Skaldegatan 26 B Lgh 1002
703 71 Örebro

 
Målsägandebiträde:
Advokat Majeed Alnashi
Advokatfirman Alnashi AB
Hantverkargatan 78, 2 tr
112 38 Stockholm
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NACKA TINGSRÄTT 
Avdelning 01 
 

DOM 
2022-07-21

Mål nr: B 911-22

6. Muhammad Abdulbasit Al Saidi
Skaldegatan 26 B Lgh 1002
703 71 Örebro

 
Målsägandebiträde:
Advokat Majeed Alnashi
Advokatfirman Alnashi AB
Hantverkargatan 78, 2 tr
112 38 Stockholm

 
7. Adam Al-Saidy

Skaldegatan 26 B Lgh 1002
703 71 Örebro

 
Målsägandebiträde:
Advokat Majeed Alnashi
Advokatfirman Alnashi AB
Hantverkargatan 78, 2 tr
112 38 Stockholm

 
8. Razan Al-Saidy

Skaldegatan 26 B Lgh 1002
703 71 Örebro

 
Målsägandebiträde:
Advokat Majeed Alnashi
Advokatfirman Alnashi AB
Hantverkargatan 78, 2 tr
112 38 Stockholm

 
9. Sam Al-Saidy

Skaldegatan 26 B Lgh 1002
703 71 Örebro

 
Målsägandebiträde:
Advokat Majeed Alnashi
Advokatfirman Alnashi AB
Hantverkargatan 78, 2 tr
112 38 Stockholm

 
___________________________________
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NACKA TINGSRÄTT 
Avdelning 01 
 

DOM 
2022-07-21

Mål nr: B 911-22

DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Mord, 3 kap 1 § brottsbalken
2022-02-09

2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)
2022-02-09

 
Påföljd m.m.

1. Fängelse 6 år 2 månader
Påföljden avser även brottsligheten i avgörandet 2022-03-07.

2. Tidigare utdömd ungdomsövervakning undanröjs.
(Nacka tingsrätt Avdelning 2, 2022-03-07, B7868/21)

 
Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
34 kap 1 § 2 st och 4 § 1 st brottsbalken

 
Skadestånd

1. Mostafa Fathaddin, Zeki Fathaddin och Nuha Waleed Tajaddin förpliktas att solidariskt 
till dödsboet efter Ali Salah Abdo betala 1 073,33 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § 
räntelagen (1975:635) från den 10 april 2022 till dess betalning sker. Därutöver ska 
Mostafa Fathaddin till dödsboet efter Ali Salah Abdo betala 58 926,67 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 10 april 2022 till dess betalning sker.

2. Mostafa Fathaddin, Zeki Fathaddin och Nuha Waleed Tajaddin förpliktas att solidariskt 
till Hanna Abdel Gader betala 1 073,33 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen 
från den 9 februari 2022 till dess betalning sker. Därutöver ska Mostafa Fathaddin till 
Hanna Abdel Gader betala 58 926,67 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från 
den 9 februari 2022 till dess betalning sker.

3. Mostafa Fathaddin, Zeki Fathaddin och Nuha Waleed Tajaddin förpliktas att solidariskt 
till Asma Salah Abdo betala 1 073,33 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från 
den 9 februari 2022 till dess betalning sker. Därutöver ska Mostafa Fathaddin till Asma 
Salah Abdo betala 58 926,67 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 9 
februari 2022 till dess betalning sker.

4. Mostafa Fathaddin, Zeki Fathaddin och Nuha Waleed Tajaddin förpliktas att solidariskt 
till Rim Salah Abdo betala 1 073,33 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från 
den 9 februari 2022 till dess betalning sker. Därutöver ska Mostafa Fathaddin till Rim 
Salah Abdo betala 58 926,67 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 9 
februari 2022 till dess betalning sker.

5. Mostafa Fathaddin, Zeki Fathaddin och Nuha Waleed Tajaddin förpliktas att solidariskt 
till Razan Al-Saidy betala 1 073,33 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från 
den 9 februari 2022 till dess betalning sker. Därutöver ska Mostafa Fathaddin till Razan 
Al-Saidy betala 58 926,67 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 9 
februari 2022 till dess betalning sker.
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6. Mostafa Fathaddin, Zeki Fathaddin och Nuha Waleed Tajaddin förpliktas att solidariskt 
till Muhammad Abdulbasit Al-Saidy betala 1 073,33 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § 
räntelagen från den 9 februari 2022 till dess betalning sker. Därutöver ska Mostafa 
Fathaddin till Muhammad Abdulbasit Al-Saidy betala 58 926,67 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen från den 9 februari 2022 till dess betalning sker.

7. Mostafa Fathaddin, Zeki Fathaddin och Nuha Waleed Tajaddin förpliktas att solidariskt 
till Adam Al-Saidy betala 1 073,33 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från 
den 9 februari 2022 till dess betalning sker. Därutöver ska Mostafa Fathaddin till Adam 
Al-Saidy betala 58 926,67 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 9 
februari 2022 till dess betalning sker.

8. Mostafa Fathaddin, Zeki Fathaddin och Nuha Waleed Tajaddin förpliktas att solidariskt 
till Salah Salah Abdo betala 1 073,33 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från 
den 9 februari 2022 till dess betalning sker. Därutöver ska Mostafa Fathaddin till Salah 
Salah Abdo betala 58 926,67 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 9 
februari 2022 till dess betalning sker.

9. Mostafa Fathaddin, Zeki Fathaddin och Nuha Waleed Tajaddin förpliktas att solidariskt 
till Sam Al-Saidy betala 1 073,33 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 
9 februari 2022 till dess betalning sker. Därutöver ska Mostafa Fathaddin till Sam Al-
Saidy betala 58 926,67 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 9 februari 
2022 till dess betalning sker.

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagen laddad pistol förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Stockholm, polisområde Sthlm Syd, nr 2022-5000-BG1550.3-5).

2. I beslag tagen hylsa förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten Region 
Stockholm, polisområde Sthlm Syd, nr 2022-5000-BG15432.3.).

3. I beslag tagen kulmantel och kula förklaras förverkad. Beslagen ska bestå 
(Polismyndigheten Region Stockholm, polisområde Sthlm Syd, nr 2022-5000-
BG16125.2-3).

4. Beslaget av Mostafa Fathaddins byxor, mössa och väska ska bestå till dess domen vinner 
laga kraft. Det beslagtagna ska därefter återlämnas. (Polismyndigheten Region Stockholm, 
polisområde Sthlm Syd, nr 2022-5000-BG15487.2-4).

5. Beslaget av Mostafa Fathaddins jacka och handskar ska bestå till dess domen vinner laga 
kraft. Det beslagtagna ska därefter återlämnas (Polismyndigheten Region Stockholm, 
polisområde Sthlm Syd, nr 2022-5000-BG15501.1-2).

6. I beslag tagen ammunition och förpackningsmaterial förklaras förverkad. Beslaget ska 
bestå (Polismyndigheten Region Stockholm, polisområde Sthlm Syd, nr 2022-5000 
BG15501.6-8).

7. Beslaget av den kniv och knivhylsa som beslagtagits från dödsboet efter Ali Salah Abdo 
ska bestå till dess domen vinner laga kraft. (Polismyndigheten Region Stockholm, 
polisområde Sthlm Syd, nr 2022-5000-BG15432.1-2).
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Mål nr: B 911-22

Häktning m.m.

Mostafa Fathaddin stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

Sekretessbestämmelsen i 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) ska fortsätta 
vara tillämplig på sekretessbilagan till förundersökningsprotokollet (aktbilaga 173) och den del 
av en videoinspelning (aktbilaga 316) som har lagts fram vid förhandling inom stängda dörrar.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Ulrika Borg tillerkänns ersättning av allmänna medel med 322 190 kr. Av beloppet avser 
233 992 kr arbete, 23 760 kr tidsspillan och 64 438 kr mervärdesskatt. Staten ska svara för 
denna kostnad.

2. Majeed Alnashi tillerkänns ersättning av allmänna medel med, rätt räknad mervärdesskatt, 
241 123 kr. Av beloppet avser 155 476 kr arbete, 31 680 kr tidsspillan, 5 742 kr utlägg 
och 48 225 kr mervärdesskatt. För denna kostnad, likaså för kostnaden för det tidigare 
förordnade målsägandebiträdet advokaten Maria Harr om 10 815 kr, ska staten svara.

 
___________________________________
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NACKA TINGSRÄTT 
Avdelning 01 
 

DOM 
2022-07-21 
meddelad i 
Nacka 

Mål nr: B 911-22

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Tilltalad

NAIM Ben Hammadi Klai, 20031013-5579
Lakegatan 11 Lgh 1302
133 41 Saltsjöbaden

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Viktor Svartz
Advokatfirman Salomonsson & Jovicic AB
Karlavägen 41
114 31 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Helene Gestrin
Åklagarmyndigheten
Västerorts åklagarkammare i Stockholm
Box 1250
171 24 Solna

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Ofredande, 4 kap 7 § brottsbalken
2022-02-09

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)
2022-02-09

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 30 om 50 kr
- Böterna ska anses helt erlagda.

 
Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
 

Sekretess

Sekretessbestämmelsen i 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) ska fortsätta 
vara tillämplig på sekretessbilagan till förundersökningsprotokollet (aktbilaga 173) och den del 
av en videoinspelning (aktbilaga 316) som har lagts fram vid förhandling inom stängda dörrar.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
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Ersättning

Viktor Svartz tillerkänns ersättning av allmänna medel med 220 871 kr. Av beloppet avser 163 
307 kr arbete, 12 210 kr tidsspillan, 1 180 kr utlägg och 44 174 kr mervärdesskatt. För denna 
kostnad, likaså för kostnaden för den tidigare förordnade offentliga försvararen advokaten 
Eric von Platen om 60 784 kr, ska staten svara.

 
___________________________________
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NACKA TINGSRÄTT 
Avdelning 01 
 

DOM 
2022-07-21 
meddelad i 
Nacka 

Mål nr: B 911-22

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Tilltalad

EBRIMA Siam Jawo, 20050730-8658
Lerbäcksgränd 18 Lgh 1202
124 66 Bandhagen

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Douglas Blidberg
Advokat Douglas Blidberg AB
Grevgatan 33
114 53 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Helene Gestrin
Åklagarmyndigheten
Västerorts åklagarkammare i Stockholm
Box 1250
171 24 Solna

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Ofredande, 4 kap 7 § brottsbalken
2022-02-09

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 30 om 50 kr
- Böterna ska anses helt erlagda.

 
Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
 

Sekretess

Sekretessbestämmelsen i 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) ska fortsätta 
vara tillämplig på sekretessbilagan till förundersökningsprotokollet (aktbilaga 173) och den del 
av en videoinspelning (aktbilaga 316) som har lagts fram vid förhandling inom stängda dörrar.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

Douglas Blidberg tillerkänns ersättning av allmänna medel med 269 288 kr. Av beloppet avser 
175 936 kr arbete, 38 280 kr tidsspillan, 1 214 kr utlägg och 53 858 kr mervärdesskatt.

 
___________________________________
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NACKA TINGSRÄTT 
Avdelning 01 
 

DOM 
2022-07-21 
meddelad i 
Nacka 

Mål nr: B 911-22

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Tilltalad

RAOUF Ben Hammadi Klai, 20010807-0491
Lakegatan 11 Lgh 1302
133 41 Saltsjöbaden

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Rodney Humphreys
Brottmålsadvokaterna Alpha Omega KB
Scheelegatan 12
112 28 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Helene Gestrin
Åklagarmyndigheten
Västerorts åklagarkammare i Stockholm
Box 1250
171 24 Solna

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Ofredande, 4 kap 7 § brottsbalken
2022-02-09

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 30 om 50 kr
- Böterna ska anses helt erlagda.

 
Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
 

Sekretess

Sekretessbestämmelsen i 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) ska fortsätta 
vara tillämplig på sekretessbilagan till förundersökningsprotokollet (aktbilaga 173) och den del 
av en videoinspelning (aktbilaga 316) som har lagts fram vid förhandling inom stängda dörrar.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
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Ersättning

Rodney Humphreys tillerkänns ersättning av allmänna medel med 235 445 kr. Av beloppet 
avser 170 519 kr arbete, 15 510 kr tidsspillan, 2 327 kr utlägg och 47 089 kr mervärdesskatt. 
Staten ska svara för denna kostnad.

 
___________________________________
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NACKA TINGSRÄTT 
Avdelning 01 
 

DOM 
2022-07-21 
meddelad i 
Nacka 

Mål nr: B 911-22

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Tilltalad

Ognjen Milovanovic, 20030805-3313
c/o Tomislav Milovanovic
Fisksätra Torg 3 Lgh 1002
133 41 Saltsjöbaden

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Lina Holmgren
Försvarsadvokaterna Stockholm HB
Box 12107
102 23 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Helene Gestrin
Åklagarmyndigheten
Västerorts åklagarkammare i Stockholm
Box 1250
171 24 Solna

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Misshandel, 3 kap 5 § brottsbalken
2022-02-09

 
Påföljd m.m.

Skyddstillsyn

Frivårdskontor

Frivården Södertörn
 

Övervakare

Förordnas av frivårdskontoret
 

Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
 

Sekretess

Sekretessbestämmelsen i 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) ska fortsätta 
vara tillämplig på sekretessbilagan till förundersökningsprotokollet (aktbilaga 173) och den del 
av en videoinspelning (aktbilaga 316) som har lagts fram vid förhandling inom stängda dörrar.
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Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

Lina Holmgren tillerkänns ersättning av allmänna medel med 249 811 kr. Av beloppet avser 
169 104 kr arbete, 25 740 kr tidsspillan, 5 005 kr utlägg och 49 962 kr mervärdesskatt. Staten 
ska svara för denna kostnad.

 
___________________________________
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NACKA TINGSRÄTT 
Avdelning 01 
 

DOM 
2022-07-21 
meddelad i 
Nacka 

Mål nr: B 911-22

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Tilltalad

Mohamed Omar Ali, 20041104-0496
c/o Andreas Pettersson
Vibble melodislingan 10
622 60 Visby

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Emelie Righammar
Atlas Advokater KB
Södra Agnegatan 29
112 29 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Helene Gestrin
Åklagarmyndigheten
Västerorts åklagarkammare i Stockholm
Box 1250
171 24 Solna

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Misshandel, 3 kap 5 § brottsbalken
2022-02-09

2. Ringa narkotikabrott, 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)
2022-02-09

 
Påföljd m.m.

Ungdomsvård
Särskild föreskrift: Mohamed Omar Ali ska följa den vårdplan som framgår av domsbilaga 1. 

 
Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
 

Förverkande och beslag

Beslaget av Mohamed Omar Alis två handskar ska bestå till dess domen vinner laga kraft. Det 
beslagtagna ska därefter återlämnas. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten Stockholm, 
polisområde Sthlm Syd, nr 2022-5000-BG15477.1-2).

 
Sekretess

Sekretessbestämmelsen i 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) ska fortsätta 
vara tillämplig på sekretessbilagan till förundersökningsprotokollet (aktbilaga 173) och den del 
av en videoinspelning (aktbilaga 316) som har lagts fram vid förhandling inom stängda dörrar.
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Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

Emelie Righammar tillerkänns ersättning av allmänna medel med 274 794 kr. Av beloppet 
avser 172 050 kr arbete, 35 640 kr tidsspillan, 12 145 kr utlägg och 54 959 kr mervärdesskatt. 
Staten ska svara för denna kostnad.

 
Övrigt

Staten ska svara för kostnad för provtagning och analys om 2 660 kr.
 

___________________________________
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DOM 
2022-07-21 
meddelad i 
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Tilltalad

ALEX Christian Oganesian, 20040819-0353
Lakegatan 5 Lgh 1401
133 41 Saltsjöbaden

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Martin Orler
Advokatfirman Cobra AB
Sankt Eriksgatan 63 A
112 34 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Helene Gestrin
Åklagarmyndigheten
Västerorts åklagarkammare i Stockholm
Box 1250
171 24 Solna

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Ofredande, 4 kap 7 § brottsbalken
2022-02-09

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Narkotikabrott, 1 § 1 st 1 p narkotikastrafflagen (1968:64)
2021-08-18

2. Dopningsbrott, ringa brott, 2 § 7 p och 3 § 2 st lagen (1991:1969) om förbud mot vissa 
dopningsmedel

2022-02-09
 

Påföljd m.m.

Dagsböter 30 om 50 kr
- Böterna ska anses helt erlagda.

 
Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
 

Sekretess

Sekretessbestämmelsen i 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) ska fortsätta 
vara tillämplig på sekretessbilagan till förundersökningsprotokollet (aktbilaga 173) och den del 
av en videoinspelning (aktbilaga 316) som har lagts fram vid förhandling inom stängda dörrar.
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Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

Martin Orler tillerkänns ersättning av allmänna medel med 290 922 kr. Av beloppet avser 
187 316 kr arbete, 43 164 kr tidsspillan, 2 257 kr utlägg och 58 185 kr mervärdesskatt. Staten 
ska svara för denna kostnad.

 
Övrigt

Staten ska svara för kostnad för provtagning och analys om 3 760 kr.
 

___________________________________
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SAMMANFATTNING 

 

Genom denna dom döms den nu artonårige Mostafa Fathaddin för mord på Ali Salah 

Abdo, som var 19 år gammal. Mostafa Fathaddin döms även för grovt vapenbrott. 

Mohamed Omar Ali, som är 17 år, och Ognjen Milovanovic, 18 år, döms för att dess-

förinnan, tillsammans och i samförstånd även med Mostafa Fathaddin, ha misshandlat 

Ali Salah Abdo. Mohamed Omar Ali döms också för ringa narkotikabrott. Naim Klai, 

18 år, Ebrima Jawo, 16 år, Raouf Klai, 20 år, och Alex Oganesian, 17 år, döms för 

ofredande av Ali Salah Abdo.  

 

Ali Salah Abdo, som bodde i Vivalla i Örebro, besökte på kvällen den 9 februari 2022 

tillsammans med en i Stockholmsområdet boende ung kvinnlig vän Fisksätra centrum i 

Saltsjöbaden. Kvinnan skulle besöka sin arbetsplats där, en ICA-butik, för att uträtta 

ett ärende. Ali Salah Abdo kom att vänta i ett utrymme i centrumbyggnaden utanför 

butiken. Flera av de tilltalade befann sig därvid i samma utrymme och reagerade på Ali 

Salah Abdos närvaro. Strax därefter lämnade Naim Klai och Mohamed Omar Ali 

centrumet springande och återkom efter cirka tre minuter. Åklagaren har gjort gällande 

att Naim Klai under bortovaron hämtade den pistol som Ali Salah Abdo senare sköts 

med och att han vid återkomsten lämnade över vapnet till Mostafa Fathaddin. Enligt 

tingsrätten har åklagaren inte förmått att bevisa att Naim Klai har hanterat pistolen, 

varför ett åtal mot Naim Klai för grovt vapenbrott ogillas i domen. Mostafa Fathaddin 

har uppgett att han fann pistolen på marken utanför centrumbyggnaden i samband 

med att Ali Salah Abdo blev misshandlad där och att han uppfattade att pistolen var en 

soft airgun som tillhörde Ali Salah Abdo. Tinsgrätten har lämnat uppgifterna utan av-

seende.   

 

Samtliga tilltalade bodde i Fisksätra den 9 februari. Det uppkom bråk mellan en, två 

eller flera av dem och Ali Salah Abdo. Orsaken till bråket har inte blivit klarlagd. De 

tilltalade har uppgett att de ville att Ali Salah Abdo skulle lämna centrumet. 

 

Ali Salah Abdo fördes ut från centrumbyggnaden av de tilltalade till ett område utanför 

byggnaden där den bil som Ali Salah Abdo och kvinnan hade kommit stod parkerad. 
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Tingsrätten har funnit att detta har skett mot Ali Salah Abdos vilja och att de tilltalade 

har insett att han inte ville gå ut.  

 

Utanför entrén till centrumbyggnaden utsattes Ali Salah Abdo för våld, vilken våldsut-

övning Mostafa Fathaddin inledde och som Mohamed Omar Ali omgående anslöt sig 

till. Även Ognjen Milovanovic utsatte därvid Ali Salah Abdo för våld. 

 

Litet senare, på en annan plats på området när kvinnan som Ali Salah Abdo var i säll-

skap med hade kommit ut från centrumbyggnaden, blev Ali Salah Abdo neddragen till 

marken av Mostafa Mohamed.  

 

Ytterligare aningen senare, när Naim Klai knuffade Ali Salah Abdo i riktning mot 

parkeringen, tog Ali Salah Abdo fram en kniv och svepte den mot Naim Klais hals-

parti, som träffades. Naim Klai sprang mot entrén, och flera av de tilltalade rusade 

fram och angrep Ali Salah med våld. Ali Salah Abdo gjorde utfall med kniven mot 

dessa. En del av tilltalade företedde efter händelsen vad som kan ha varit skador 

orsakade av kniven. Ali Salah Abdo jagade Mostafa Fathaddin med kniven i handen. 

Det uppstod därvid tumult, och både Ali Salah Abdo och Mostafa Fathaddin hamnade 

på marken. Några av det tilltalade ingrep mot Ali Salah Abdo. Denna del av händelse-

förloppet avslutades med att dessa tilltalade drog sig undan, eller började springa från 

platsen. Mostafa Fathaddin stod upp, och Ali Salah Abdo var på väg upp stående på 

knä. Mostafa Fathaddin sköt Ali Salah Abdo med pistolen. Skottet träffade vid halsen 

snett uppifrån. Ali Salah Abdo förblödde till följd av skottet och avled sålunda. 

 

Åklagaren har gjort gällande att de tilltalade under hela händelseförlopp fram till skjut-

ningen handlade tillsammans och i samförstånd och att Naim Klai, Ebrima Jawo, 

Raouf Klai, Ognjen Milovanovic, Mohamed Omar Ali och Alex Oganesian ska dömas 

för grov misshandel. Åklagarens talan kan också förstås så, att hon har ansett att 

Mostafa Fathaddin ska dömas för grov misshandel om inte åtalet för mord skulle bli 

styrkt. Tingsrätten har emellertid funnit att det uppsåt som har varit gemensamt för 

samtliga tilltalade har varit att avvisa Ali Salan Abdo från platsen, vilket de självfallet 

inte har haft någon rätt till.  
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När Ali Salah Abdo tog fram kniven befann han sig i en nödvärnssituation. Åtgärden 

att svepa kniven mot Naim Klais halsparti var emellertid enligt domen uppenbart 

oförsvarligt. De tilltalade hade därför i denna situation rätt till nödvärn. Ali Salah 

Abdos nödvärnsrätt upphörde när han började jaga Mostafa Fathaddin. 

 

Mostafa Fathaddin befann sig i en nödvärnssituation när han sköt Ali Salah Abdo. 

Mostafa Fathaddin, som har vidgått skjutningen, har bestritt ansvar med hänvisning till 

att han hade rätt till nödvärn. Tingsrätten har emellertid funnit att hans agerande var 

uppenbart oförsvarligt. Brottet är inte mindre grovt. Påföljden för Mostafa Fathaddin 

har bestämts till fängelse i sex år två månader och avser även ett grovt vapenbrott som 

han dömdes för den 7 mars 2022 till ungdomsövervakning, vilken nu undanröjs. Vid 

straffmätningen har Mostafa Fathaddins ringa ålder beaktats. Mostafa Fathaddin för-

pliktas att betala skadestånd till Ali Salah Abdos dödsbo och Ali Salah Abdos mor och 

syskon.  

 

Alex Oganesian döms till skyddstillsyn. Mohamed Omar Ali till ungdomsvård. Naim 

Klai, Ebrima Jawo, Raouf Klai och Ales Oganesian döms till böter, vilka ska anses helt 

erlagda genom den tid som de har varit frihetsberövade i målet.     

 

YRKANDEN M.M. 

  

Åklagaren har yrkat att Mostafa Fathaddin ska dömas till ansvar enligt 3 kap. 1 § 

brottsbalken för mord under påstående av följande. 
 

 

 

Mostafa Fathaddin har dödat Ali Salah Abdo.  
 

Han har tillsammans och i samförstånd med Mohamed Omar Ali, Raouf Klai, Ognjen 

Milovanovic, Alex Oganesian, Ebrima Jawo och Naim Klai misshandlat Ali Salah 

Abdo. De förde ut honom från ett köpcentrum och omringade honom så att han inte 

kunde undkomma varefter de slog, sparkade och drog eller knuffade omkull Ali Salah 

Abdo på marken. Ali Salah Abdo fick ont, blåmärken och hudavskrapningar. Miss-

handelsbrottet bör bedömas som grovt eftersom det var flera gärningsmän som förde 

ut Ali Salah Abdo från köpcentrumet till en mer avskild plats inför misshandeln, då de 

omringade Ali Salah Abdo så att han hade svårt att undkomma misshandeln, då flera 

personer utövade våld och då delar av misshandeln utfördes när Ali Salah Abdo låg ner 
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på marken. 
 

Mostafa Fathaddin hade en pistol på allmän plats utan att ha rätt till det. Vapnet var ett 

modifierat tårgasvapen med höganslagsenergi utan legalt användningsområde och var 

försett med lasersikte. Mostafa Fathaddin sköt Ali Salah Abdo så att kulan gick in i 

halsen och ner genom kroppen och orsakade skador på inre organ och blodkärl vilket 

ledde till att han förblödde.  
 

Det hände den 9 februari 2022 i Fisksätra, Nacka kommun. 
 

Mostafa Fathaddin begick gärningen med uppsåt. 

 
 

Vidare har åklagaren yrkat att Ognjen Milovanovic, Mohamed Omar Ali, Ebrima 

Jawo, Naim Klai, Alex Oganesian och Raouf Klai ska dömas till ansvar enligt  

3 kap. 6 § första stycket brottsbalken för grov misshandel. 
 

 

Ognjen Milovanovic, Mohamed Omar Ali, Ebrima Jawo, Naim Klai, Alex Oganesian 

och Raouf Klai har tillsammans och i samförstånd med Mostafa Fathaddin misshandlat 

Ali Salah Abdo. De förde ut honom från ett köpcentrum och omringade honom så att 

han inte kunde undkomma varefter de slog, sparkade och drog eller knuffade omkull 

Ali Salah Abdo på marken. Ali Salah Abdo fick ont, blåmärken och hudavskrapningar. 
 

Det hände den 9 februari 2022 i Fisksätra, Nacka kommun.  
 

Brottet bör bedömas som grovt eftersom det var flera gärningsmän som förde ut Ali 

Salah Abdo från köpcentrumet till en mer avskild plats inför misshandeln, då de om-

ringade Ali Salah Abdo så att han hade svårt att undkomma misshandeln, då flera per-

soner utövade våld och då delar av misshandeln utfördes när Ali Salah Abdo låg ner på 

marken. 
 

Ognjen Milovanovic, Ebrima Jawo, Naim Klai, Raouf Klai, Alex Oganesian och 

Mohamed Omar Ali begick gärningen med uppsåt. 
 

 

 

 

Alternativt har åklagaren yrkat ansvar för medhjälp till grov misshandel och därvid 

påstått följande. 

 
 
 

De tilltalade har i vart fall uppsåtligen medverkat till den grova misshandeln genom att 

tillsammans med gärningsmännen föra ut Ali Salah Abdo från köpcentrumet, omringa 

honom så att han inte kunde undkomma misshandeln och styrkt gärningsmännen i 

deras uppsåt att utöva våld. 
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Naim Klai har åklagaren yrkat ska dömas till ansvar även enligt 9 kap. 1 a § första 

stycket vapenlagen för grovt vapenbrott under följande påstående. 

 

 

Naim Klai har innehaft en pistol utan att ha rätt till det.  
 

Det var den 9 februari 2022 i Fisksätra, Nacka kommun. 
 

Brottet bör bedömas som grovt då det var ett modifierat tårgasvapen med höganslags-

energi utan legalt användningsområde, då det var försett med lasersikte och eftersom 

han tog med vapnet laddat eller med ammunition till ett köpcentrum där allmänheten 

vistas och överlämnade det till Mostafa Fathaddin som var involverad i en pågående 

konflikt med Ali Salah Abdo vilket innebar en påtaglig risk för att vapnet kunde kom-

ma att användas vid brott. 
 

Naim Klai begick gärningen med uppsåt. 

 
 

Åklagaren har yrkat att också Mostafa Fathaddin ska dömas till ansvar enligt 9 kap.  

1 a § första stycket vapenlagen för grovt vapenbrott och därvid påstått följande. 
 

 
 

Mostafa Fathaddin har innehaft en laddad pistol och ammunition utan att ha rätt till 

det. Det var den 9 februari 2022 på Karpgatan 6, Fisksätra, Nacka kommun. 
 

Brottet bör bedömas som grovt eftersom vapnet har varit laddat och redo för använd-

ning och då det gömts i ett trapphus där allmänheten skulle ha kunnat hitta det. 
 

Mostafa Fathaddin begick gärningen med uppsåt. 
 

 
 

Åklagaren har yrkat att Mohamed Omar Ali ska dömas till ansvar enligt 1 § första 

stycket 6 och 2 § narkotikastrafflagen för ringa narkotikabrott under följande på-

stående. 

 

 

Mohamed Omar Ali har olovligen använt tramadol, som är narkotika. Det hände den  

9 februari 2022 eller kort dessförinnan inom Stockholms län. Mohamed Omar Ali 

begick gärningen med uppsåt. 

 
 

Åklagaren har yrkat att Alex Oganesian döms till ansvar enligt 2 § 7 och 3 § andra 

stycket lagen om förbud mot vissa dopningsmedel för dopningsbrott, ringa brott, 

under följande påstående. 
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Alex Oganesian har olovligen använt metandienon, som är dopningsmedel. Det hände 

den 9 februari 2022 eller kort dessförinnan inom Stockholms län. Alex Oganesian 

begick gärningen med uppsåt. 
 

 

Åklagaren har yrkat att Alex Oganesian ska dömas till ansvar även enligt 1 § första 

stycket 1 narkotikastrafflagen för narkotikabrott under följande påstående. 

 

Alex Oganesian har olovligen och i överlåtelsesyfte innehaft 21 gram cannabisharts, 

97,5 tabletter MDMA, 100 tramadol och 20 gram kokain, som är narkotika. Det hände 

den 18 augusti 2021 på Fisksätravägen, Saltsjöbaden, Nacka kommun. Alex Oganesian 

begick gärningen med uppsåt. 

 

 

I anslutning till åtalet för mord har åklagaren yrkat att en laddad pistol, en hylsa, en kul-

mantel och en kula, vilken egendom har tagits i beslag från Mostafa Fathaddin, för-

klaras förverkade. Vidare har åklagaren yrkat att beslag dels från Mostafa Fathaddin på 

ett par byxor, en mössa, en jacka, ett par handskar och två handskar, dels från döds-

boet efter Abdo Ali Salah på en kniv med slida, ska bestå tills domen vinner laga kraft 

samt att den från Mostafa Fathaddin beslagtagna egendomen därefter ska återlämnas. 

 

I samband med det mot Mostafa Fathaddin riktade åtalet för grovt vapenbrott har 

åklagaren yrkat att ammunition och förpackningsmaterial förklaras förverkade. 

 

I anslutning till åtalet för narkotikabrott har åklagaren yrkat att narkotika, påsar och en 

våg, vilket har tagits i beslag, förklaras förverkade. 

 

Åklagaren har i samband med åtalet för dopningsbrott upplyst att kostnad för provtag-

ning och analys uppgår till 3 760 kr. När det gäller åtalet för ringa narkotikabrott har 

åklagaren upplyst att sagda slag av kostnad uppgår till 2 660 kr. 

 

I anslutning till åtalet för mord har dödsboet efter Ali Salah Abdo yrkat skadestånd av 

Mostfafa Fathaddin för kostnader med anledning av Ali Salah Abdos död, däribland 

begravningskostnader, med 60 000 kr, jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den  
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10 april 2022 tills betalning sker. Envar av Hanna Abdel Gader, Asma Salah Abdo, 

Rim Salah Abdo, Salah Salah Abdo, Muhammad Abdulbasit Al Saidi, Sam Al-Saidy, 

Razan Al-Saidy och Adam Al-Saidy har yrkat skadestånd av Mostafa Fathaddin för  

– som deras talan måste förstås – sveda och värk i form av psykiskt lidande till följd av 

Ali Salah Abdos död med 75 000 kr, jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 9 febru-

ari 2022 tills betalning sker.  

 

Vidare har målsägandena yrkat att Mostafa Fathaddins vårdnadshavare Zeki Fathaddin 

och Nuha Waleed Tajaddin solidariskt ska förpliktas att av de enskilda anspråken, 

solidariskt även med Mostafa Fathaddin, betala 9 660 kr jämte yrkad ränta.  

 

Målsägandena biträder åtalet för mord. 

 

Mostafa Fathaddin har vidgått att han har dödat Ali Salah Abdo genom att skjuta 

honom, men han har bestritt ansvar med hänvisning till att han handlade i en nöd-

värnssituation där han fredade sig mot ett överhängande angrepp varvid han avfyrade 

vad han uppfattade vara en soft airgun utan uppsåt att döda Ali Salah Abdo. Han har  

– som det får förstås – medgett att han har tilldelat Ali Salah Abdo slag och knuffar. 

Han har erkänt den gärning som avses med det mot honom riktade åtalet för grovt 

vapenbrott. Han har på grund av sin inställning till påståendet om mord bestritt de 

enskilda anspråken. För det fall åtalet för mord bifalls har han medgett dödsboets 

anspråk och medgett att ersätta envar av Hanna Abdel Gader, Asma Salah Abdo, Rim 

Salah Abdo med 60 000 kr jämte yrkad ränta. 

 

Ognjen Milovanovic har vidgått att han har satt upp ett knä mot Ali Salah Abdo och 

även tilldelat denne ett knytnävsliknande slag men bestritt ansvar då han handlade i 

nödvärn. Han har förnekat den gärning som avses med det alternativa påståendet om 

medhjälp till grov misshandel. 

 

Mohamed Omar Ali har vidgått att han har utdelat slag och knuffar samt en spark 

varav en eller två knuffar och ett slag har träffat Ali Salah Abdo, men han har bestritt 
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ansvar på grund av nödvärn eftersom Ali Salah Abdo utsatte honom för ett över-

hängande angrepp med kniv varför han sökte avväpna denne; i vart fall var det fråga 

om putativt nödvärn. Han har förnekat den gärning som avses med det alternativa 

påståendet om medhjälp till grov misshandel. Han har vidgått att har använt tramadol 

men bestritt ansvar eftersom han inte kände till att det var fråga om narkotika.  

 

Ebrima Jawo har bestritt ansvar och anfört att det våld som han kan ha använt sig av 

utförde han för att freda sig mot ett brottsligt angrepp. Han har förnekat den gärning 

som avses med det alternativa påståendet om medhjälp till grov misshandel. 

 

Naim Klai har förnekat gärningarna. 

 

Alex Oganesian har förnekat de gärningar som avses med åtalen för grov misshandel 

alternativt medhjälp till sådant brott och för narkotikabrott. Han har vidgått att han har 

använt metandienon utan att ha haft lov till det men har bestritt ansvar då han inte 

hade uppsåt att inta medlet.   

 

Raouf Klai har vidgått att han har tilldelat Ali Salah Abdo en knuff eller ett slag, men 

han har bestritt ansvar med hänvisning till att detta skedde i en situation där Naim Klai 

var utsatt för ett brottsligt angrepp från Ali Salah Abdos sida och han således handlade 

i en nödsituation. Han har förnekat den gärning som avses med det alternativa 

påståendet om medhjälp till grov misshandel. 

 

Ingen erinran har gjorts mot de särskilda yrkandena.  

 

Zeki Fathaddin och Nuha Waleed Tajaddin har med hänvisning till Mostafa 

Fathaddins inställning till åtalet för mord bestritt de mot dem riktade yrkandena. Zeki 

Fathaddin har tillagt att han inte längre hade något ansvar för sonen, eftersom denne 

hade flyttat hemifrån.   
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DOMSKÄL 

 

ANSVAR 

 

Skuld 

 

Åtalen för mord (Mostafa Fathaddin) och grov misshandel alternativt 

medhjälp till grov misshandel (övriga tilltalade) samt åtalen för grovt 

vapenbrott (Naim Klai respektive Mostafa Fathaddin) 

 

Utredning 

 

Åklagaren har förevisat det filmmaterial som är angivet i punkt 2 i bilaga 2 till domen, 

vilket material väsentligen har utgjort åklagarens sakframställning i fråga om händelse-

förloppet när det gäller åtalen för mord och grov misshandel alternativt medhjälp till 

grov misshandel. Filmmaterialet utgörs av en ihopklippt film där händelseförloppet 

förevisas i princip normal tid och samma film i av polisen i inlagd skrift i filmen 

kommenterade sekvenser, som pausas och delvis spelas upp med reducerad hastighet. 

Vidare har åklagaren åberopat den skriftliga bevisning som framgår av punkter 1, 3–22, 

24 och 26–85 i samma bilaga och ett utdrag av FASS. 

 

Mostafa Fathaddin, Naim Klai, Mohamed Omar Ali, Ognjen Milovanovic, Raouf Klai, 

Ebrima Jawo och Alex Oganesian har hörts. 

 

På åklagarens begäran har vittnesförhör ägt rum med Marianella Domarchi Elqueta, 

Haci Yavuz, vilken blivit inställd till huvudförhandlingen genom polisens försorg, 

Carlos Araya Paz, Hans Wannberg och Andreas Sjögren, som är polis. Åklagaren har i 

sin bevisuppgift åberopat vittnesförhör även med Isabella Svensson och Hassan 

Suleiman Abdi, men dessa har inte inställt sig trots att de har delgetts kallelse till 

huvudförhandlingen. Isabella Svensson har befunnit sig i Spanien vilket blev känt vid 

en sådan tidpunkt att det inte var möjligt att utverka en europeisk utredningsorder för 
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att genomföra ett förhör via telefon med henne vid huvudförhandlingen. Tingsrätten 

har tillåtit åklagaren att spela upp videoupptagningar av de två polisförhör som har 

hållits med Isabella Svensson, vilka förhör hölls den 9 och 17 februari 2022, sedan för-

svararna getts möjlighet att ta del av videoupptagningarna och förklarat sig inte ha 

någon erinran mot att Isabella Svenssons uppgifter tas upp på detta sätt. Förhöret med 

Hassan Suleiman Abdi har åklagaren avstått ifrån. 

 

Mostafa Fathaddin har hänfört sig till vissa delar av bilagan 2, nämligen punkten 17,  

s. 976, 983, 986 och 989 i punkten 74 samt punkterna 79–84. Därutöver har han åbe-

ropat sekvenser i filmmaterialet. 

 

Ognjen Milovanovic har hänvisat till punkterna 28, 29, 69 och s. 1086–1088 i punkten 

3, allt i bilagan 2, en avrapporteringspromemoria och en rättskemisk undersökning 

avseende honom. 

 

Mohamed Omar Ali har åberopat ett sakkunnigutlåtande rörande fingeravtrycksjäm-

förelse, sekvenser i filmmaterialet, punkten 24 i bilagan 2 och ett utdrag av FASS.     

 

Naim Klai har hänvisat till sekvenser i filmmaterialet. 

 

Alex Oganesian har åberopat s. 411 i punkten 36, punkterna 22 och 54, allt i bilagan 2, 

en ekonomisk utredning rörande honom och sekvenser i filmmaterialet. 

 

Raouf Klai har hänfört sig till punkterna 19, 27, s. 517 i punkten 47, s. 433 i punkten 

13, allt i bilagan 2, samt sekvenser i filmmaterialet.  

 

Uppgifter lämnade i polisförhör av Mostafa Fathaddin, Mohamed Omar Ali, Ebrima 

Jawo, Marianella Domarchi, Haci Yavuz, Carlos Araya och Hans Wannberg har gåtts 

igenom. 
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Vad som inledningsvis antecknas från utredningen 

 

Detta avsnitt bygger, när det gäller det händelseförlopp som utspelade sig i Fisksätra 

centrum, i allt väsentligt på det förevisade filmmaterialet. 

 

Ali Salah Abdo, som var 19 år gammal, var från området Vivalla i Örebro, där han 

bodde tillsammans med sin mor och sina hel- och halvsyskon. Vivalla är av polisen 

klassificerat som ett särskilt utsatt område. Den 9 februari 2022 anlände Ali Salah Abdo 

tillsammans med Isabella Svensson i bil till Fisksätra centrum i Saltsjöbaden. Bilen, 

som kördes av Isabella Svensson, parkerades på en parkeringsplats utanför centrum-

byggnaden. De lämnade bilen kl. 19.24. Ali Salah Abdo och Isabella Svensson gick in 

byggnaden genom dess södra entré och passerade genom ett tämligen långt korridor-

liknande utrymme innan de kom till ett annat utrymme vid vilket det finns bl.a. en 

ICA-butik.  

 

Ali Salah Abdo hade aldrig träffat eller haft någonting att göra med någon av de till-

talade i målet, vilka samtliga är kamrater eller, när det gäller Raouf Klai och Naim Klai, 

bröder och som alla var boende i Fisksätra. 

 

Ali Salah Abdo och Isabella Svensson gick in i ICA-butiken. Ali Salah Abdo gick runt i 

butiken, som han snart lämnade. Därefter gick han omkring i det utrymme som är be-

läget utanför butiken där det finns två parallellt löpande rulltrappor, varav en leder upp 

till ett övre våningsplan och den andra ned från det våningsplanet till utrymmet; rull-

trapporna är belägna i utrymmets mellersta del. Där, bakom rulltrapporna, finns också 

en trappa till ett övre våningsplan, kanske samma plan dit den uppåtgående rulltrappan 

går, från vilket plan centrumbyggnadens norra entré kan nås. Rulltrapporna är så 

placerade att det är möjligt att förflytta sig runt dem. Ali Salah Abdo höll en mobiltele-

fon vid örat och syntes tala i den. 

 

Drygt en halv minut efter det att Ali Salah Abdo hade lämnat ICA-butiken anlände 

Raouf Klai, som är född år 2001, i bil till centrumet. Strax därefter for Naim Klai, född 
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2003, Alex Oganesian och Mohamed Omar Ali, båda födda 2004, tillsammans nedför 

rulltrappan och gick därpå i riktning mot ICA-butiken. Ognjen Milovanovic, född 

2003, kom alldeles därefter. Naim Klai, Alex Oganesian, Ognjen Milovanovic och 

Mohamed Omar Ali gick fram för att samtala med två s.k. trygghetsvärdar som stod till 

höger om rulltrapporna utanför butiken. Trygghetsvärdarna blev strax fyra till antalet. 

Raouf Klai anslöt. Ynglingarna syntes vara väl bekanta med trygghetsvärdarna, som de 

handhälsade på; även kramar utdelades. Ali Salah Abdo fortsatte att röra sig i utrymmet 

utanför butiken och gick runt rulltrapporna med telefonen vid örat. När Mohamed 

Omar Ali lade märke till Ali Salah Abdo studerade han denne med blicken tämligen in-

gående. Även Naim Klai, Alex Oganesian och Ongnjen Milovanovic uppmärksamma-

de Ali Salah Abdos närvaro. 

 

Mostafa Fathaddin, född 2004, kom nedför rulltrappan. Alex Oganesian gick omedel-

bart fram till honom. Alldeles därpå passerade Mostafa Fathaddin trygghetsvärdarna, 

varvid han hälsade som hastigast på endast en av dem, vilket skedde genom en knog-

tryckning, och gick till synes målmedvetet i riktning mot Ali Salah Abdo, med Alex 

Oganesian, Mohamed Omar Ali och Naim Klai i släptåg. Raouf Klai och Ognjen 

Milovanovic stod kvar och samtalade med några av trygghetsvärdarna. Raouf Klai gick 

efter ett tag till brodern och kamraterna, som nu stod och samtalade med Ali Salah 

Abdo under rulltrapporna. Raouf Klai hade nu munnen täckt av tyg. Ognjen 

Milovanovic fortsatte att samtala med trygghetsvärdarna. 

 

Knappt en minut efter det att Mostafa Fathaddin hade anlänt lämnade Naim Klai och 

Mohamed Omar Ali de andra och begav sig hastigt uppför trappan i utrymmet utanför 

ICA-butiken och ut genom norra entrén. De lämnade centrumet springande.  

 

Isabella Svensson, som nu bar på en NK-kasse, gick fram till eller närmade sig Ali 

Salah Abdo och de andra under rulltrapporna. Trygghetsvärdarna lämnade samtidigt 

utrymmet utanför ICA-butiken och syntes inte till något mer. Åtminstone ett par av 

dem hade dessförinnan sett åt det håll där gruppen befann sig under rulltrapporna. 

Ognjen Milovanovic begav sig till de andra under rulltrapporna men stod till en början 
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till synes avvaktande en bit bort. Efter ett kort tag lämnade Isabella Svensson gruppen 

och gick i riktning mot ICA-butiken i vilken hon gick in. 

  

Efter att ha varit borta från centrumet i drygt tre minuter återvände Naim Klai och 

Mohamed Omar Ali. De småsprang därvid för att övergå till hastig gång när de närma-

de sig centrumbyggnaden. Mohamed Omar Ali bar på högerhanden en handske, men 

han hade ingen handske på vänsterhanden. Naim Klai höll sin högra hand mot jack-

fickan. Under Naim Klais och Mohamed Omar Alis bortovaro hade Naim Klai vid två 

tillfällen ringt till Alex Oganesian – det andra samtalet ägde rum när Naim Klai och 

Mohamed Omar Ali närmade sig centrumet – vilka samtal varade 13 respektive  

20 sekunder. Ali Salah Abdo lämnade platsen under rulltrapporna för att gå i riktning 

mot ICA-butiken, varvid Mostafa Fathaddin, som nu hade mun och näsa täckta av 

svart tyg, gick bakom honom. Mostafa Fathaddin lade märke till Naim Klai och 

Mohamed Omar Ali när dessa vid sin återkomst gick nedför trappan till utrymmet med 

rulltrapporna och ICA-butiken. Mostafa Fathaddin vände då om och begav sig i rikt-

ning mot trappan och gick in i en smatt som finns alldeles till höger om trappan och 

ställde sig där. Även Naim Klai gick in i smatten, sedan Alex Oganesian, i vart fall till 

synes, påkallat hans uppmärksamhet, där Naim Klaim ställde sig nära Mostafa 

Fathaddin. Efter cirka fem sekunder lämnade Mostafa Fathaddin och Naim Klai 

smatten.   

 

Ebrima Jawo, född år 2005, anlände till centrumet och begav sig till utrymmet under 

rulltrapporna i det närmaste samtidigt som Mostafa Fathaddin och Naim Klai hade 

lämnat smatten. Under rulltrapporna befann sig åter Ali Salah Abdo, Mostafa 

Fathaddin, Raouf Klai, Naim Klai, Alex Oganesian, Ognjen Milovanovic och 

Mohamed Omar Ali, till vilka Ebrima Jawo sålunda anslöt. Därmed var samtliga till-

talade på platsen. 

 

Både Alex Oganesian och Mohamed Omar Ali var på överkroppen iförd en vit tröja 

med en mörk väst över, där de vita tröjärmarna var framträdande. Deras byxor var 

mörka. Alex Oganesian bar en småmönstrad grå skärmmössa. Mohamed Omar Ali 

hade en beigerutig skärmmössa. Övriga tilltalade var helt mörkklädda på överkroppen 
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och benen. Naim Klai hade dock på sin jacka en kapuschong eller krage som var 

brämad med vit päls eller med pälsliknande material. Mostafa Fathaddin och Raouf 

Klai bar mörka mössor av luvtyp. Ebrima Jawos jacka hade en kapuschong som han 

hade uppfälld över huvudet. Ognjen Milovanovic bar en svart skärmmössa med röda 

detaljer på sidorna. Ebrima Jawo är mörkhyad, medan de övriga är ljusa i hyn.        

 

Ali Salah Abdo var mörkt klädd och hade en skärmmössa på huvudet, också den mörk. 

Hans hår var litet yvigt, och han var längre än de tilltalade. 

 

Knappt två minuter efter att Ebrima Jawo hade kommit satte Mostafa Fathaddin och 

Mohamed Omar Ali, vilken efter återkomsten måste ha tagit av sig handsken på 

högerhanden, på sig handskar. Mohamed Omar Ali gick en bit bort och höll sina 

händer vid ett väskliknande föremål som han bar i midjehöjd. Han återvände till 

platsen under rulltrapporna där de andra stod. Även andra ynglingar eller tonårspojkar 

hade gått fram till gruppen. Dessa verkade vara bekanta med åtminstone flera av de 

tilltalade. Efter ett tag började dessa ynglingar eller pojkar dra sig undan. 

 

Mostafa Fathaddin tilldelade Ali Salah Abdo ett knytnävsslag i ansiktet. Ognjen 

Milanovic befann sig därvid en bit bort. Vid slaget föll Ali Salah Abdos skärmmössa till 

golvet. Alex Oganesian tog upp mössan. Raouf Klai höll sina händer mot Ali Salah 

Abdos överkropp och verkade trycka Ali Salah Abdo framför sig som därvid kom att 

gå baklänges fem–tio meter tills gruppen kom fram till den plats där det korridorlika 

utrymmet mynnar i utrymmet med rulltrapporna och ICA-butiken. Raouf Klai var då i 

sällskap med Mostafa Fathaddin, Ebrima Jawo, Naim Klai, Alex Oganesian och 

Mohamed Omar Ali. Alex Oganesian gav Ali Salah Abdo den upplockade mössan. 

Efter ett tag anslöt Ognjen Milovanovic. Samtliga gick genom det korridorliknande 

utrymmet mot södra entrén, som sålunda var samma entré genom vilken Ali Salaha 

Abdo och Isabella Svensson hade anlänt. Ali Salah Abdo gick nu framlänges med 

Raouf Klais vänstra arm kring axelpartiet. Raouf Klai hade inte längre någon del av 

ansiktet täckt av tyg. I utrymmet mötte de Marianella Domarchi, som färdades på en 

permobil i riktning mot utrymmet vid rulltrapporna och ICA-butiken och som blev 

passerad av gruppen sedan hon nödgats styra sitt fordon åt sidan. Marianella Domarchi 
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fortsatte sin färd inåt byggnaden. När gruppen hade nått fram till entrén lämnade Alex 

Oganesian de andra och gick några steg uppför en där belägen mindre trappa men 

vände efter någon sekund åter och följde med de andra ut.  

 

Ali Salah Abdo och de tilltalade befann sig nu på området utanför centrumbyggnaden 

där den bil som Ali Salah Abdo och Isabella Svensson hade kommit i sålunda var 

parkerad på den del av området som är parkeringsplats. Klockan var drygt 19.39. Sett 

från entrén till centrumbyggnaden är parkeringen belägen till vänster. I förhållande till 

entrén stod bilen snett åt vänster på tämligen stort avstånd från entrén. Mellan entrén 

och bilens uppställningsplats, också snett till vänster om entrén men till höger om 

bilen, finns det på ett avstånd från entrén av cirka 25 meter en mindre skjulliknande 

byggnad avsedd för uppställning av kundvagnar. Till höger om entrén finns det en 

byggnad vari Haci Yavus vid denna tid drev restaurangen Time Out. Centrumbygg-

nadens entré mynnar i den del av området som inte är avsedd för parkering. Ovanför 

och en bit framför restaurangbyggnaden löper en gångbro vars sträckning är parallell 

med den byggnaden. På gångbron befann sig åtminstone efter ett tag Hans Wannberg. 

En skiss över området redovisas i bilaga 3.  

 

När Ali Salah Abdo och de tilltalade hade kommit ut på området utanför centrumbygg-

naden gick Mustafa Fathaddin ett flertal meter före de andra i riktning mot den del av 

området som utgör parkering. Mustafa Fathaddin gick med till synes bestämda steg. De 

andra följde efter honom. Raouf Klai höll fortfarande armen kring Ali Salah Abdos 

skuldra. Gruppen stannade till varvid Mostafa Fathaddin vände om och gick till de 

andra. De tilltalade ställde sig, eller kom att stå, runt om Ali Salah Abdo. Det hade då 

förflutit 14 sekunder efter att de lämnat centrumbyggnaden. Mostafa Fathaddin utdela-

de ett slag mot Ali Salah Abdo varpå han även knuffade eller drog ned denne mot 

marken. I samband med det tilldelade Mohamed Omar Ali Ali Salah Abdo slag. 

Ongnjen Milovanovic gjorde en sparkliknande rörelse mot Ali Salah Abdo. Ytterligare 

några sekunder senare föll Ali Salah Abdo till marken där han kom att sitta ett kort tag. 

Mohamed Omar Ali gjorde slagliknande rörelser med sin högerhand i riktning mot den 

sittande Ali Salah Abdo och en stampliknande rörelse med foten i samma riktning. 

Naim Klai syntes söka få bort Mostafa Fathaddin från Ali Salah Abdo. Ali Salah Abdo 
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synes därefter ha fått hjälp av Alex Oganesian och Raouf Klai att resa sig upp. Raouf 

Klai hade åter nederdelen av ansiktet täckt av tyg. 

 

Samtliga nu nämnda personer förflyttade sig i riktning mot parkeringen. Raouf Klai 

höll sin högerhand mot Ali Salah Abdos rygg. Naim Klai pekade åtminstone två gånger 

med armen ut mot parkeringen. Haci Yavuz kom gående längs med restaurangbyggna-

den och ställde sig utanför byggnaden och iakttog därifrån skeendet. Ali Salah Abdo 

lösgjorde sig och gick i riktning mot entrén genom vilken Isabella Svensson nu hade 

kommit ut. Ali Salah Abdo och Isabella Svensson gick fram mot varandra. Ali Salah 

Abdo vände dock om och rörde sig mot Raouf Klai. Isabella Svensson gick efter Ali 

Salah Abdo och passerade samtliga i gruppen och gick i riktning mot den bil som hon 

och Ali Salah Abdo hade kommit i, men han vände om. Samtliga rörde sig tillbaka till 

det område som inte är avsett för parkering, dvs. åt höger. Mostafa Fathaddin fattade 

med händerna tag om Ali Salah Abdos hals bakifrån och slet ned denne till marken, 

varvid Ali Salah Abdo hamnade på rygg. Mostafa Fathaddin var nu framåtböjd över 

den liggande Ali Salah Abdo. Isabella Svensson förflyttade sig hastigt till Ali Salah 

Abdo och Mostafa Fathaddin för att ställa sig mellan dem. Ali Salah Abdo reste sig 

upp, och Mostafa Fathaddin gick en bit bort. Mohamed Omar Ali gick fram till Haci 

Yavuz, som alltså stod utanför restaurangbyggnaden.  

 

Ali Salah Abdo gick backande in på parkeringen med de andra efter sig, varvid Naim 

Klaim knuffade honom framför sig. Ali Salah Abdo tog strax därpå fram en kniv som 

han höll i höger hand och gjorde en svepande rörelse med handen mot Naim Klai, 

som omgående sprang i riktning mot centrumbyggnadens södra entré.  

 

Raouf Klai förflyttade sig alldeles därpå hastigt mot Ali Salah Abdo – avståndet mellan 

dem var mycket litet – och framme hos denne tryckte han Ali Salah Abdo bakåt. Ali 

Salah Abdo gjorde en svepande rörelse med högerhanden mot Raouf Klai. Ebrima 

Jawo och Ognjen Milovanovic sprang fram till Raouf Klai och Ali Salah Abdo. Ebrima 

Jawo sparkade mot Ali Salah Abdo. Mohamed Omar Ali rusade fram i riktning mot de 

nu nämnda. Alex Oganesian stod vid sidan om de andra och iakttog det som hände 

varpå han vände bort blicken och riktade den åt det håll där Mostafa Fathaddin och 
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Isabella Svensson befann sig. Mostafa Fathaddin och Isabella Svensson närmade sig Ali 

Salah Abdo, Raouf Klai, Ebrima Jawo och Mohamed Omar Ali, vilken nu hade 

kommit fram till de andra; Mostafa Fathaddin rörde sig därvid snabbare än Isabella 

Svensson. Mohamed Omar Ali sparkade mot Ali Salah Abdo, och Ognjen Milovanovic 

riktade ett slag mot denne. Raouf Klai kom därvid att befinna sig vid sidan om dem 

som utövade våld. Mostafa Fathaddin höll en pistol i höger hand framför sig och rikta-

de den åt det håll där Ali Salah Abdo befann sig. Mellan Ali Salah Abdo och Mostafa 

Fathaddin var Ebrima Jawo, Mohamed Omar Ali och, något till vänster, Ongnjen 

Milovanovic. Mostafa Fathaddin höll ned sina händer och gick åt sidan. Ali Salah Abdo 

gjorde ett utfall med kniven mot Ebrima Jawo, som drog sig bakåt samtidigt som 

Mostafa Fathaddin och Ali Salah Abdo närmade sig varandra. Ebrima Jawo gjorde ett 

utfall mot Ali Salah Abdo och drog sig därefter bakåt. När Ali Salah Abdo och Mostafa 

Fathaddin möttes gjorde Ali Salah Abdo en slagliknande rörelse mot den senare. 

Mostafa Fathaddin började springa bort från Ali Salah Abdo, som började jaga honom 

med kniven i handen varvid de sprang åt höger i riktning mot kundvagnsskjulet. I det 

närmaste samtidigt förflyttade sig Raouf Klai, Mohamed Omar Ali, Alex Oganesian, 

Ongnjen Milovanovic och Ebrima Jawo åt vänster på parkeringen, dvs. bort från de 

springande Mostafa Fathaddin och Ali Salah Abdo. 

  

Efter bara några meters språngmarsch halkade Mostafa Fathaddin och föll till marken 

framför kundvagnsskjulet. Ali Salah Abdo kom därvid att passera Mostafa Fathaddin 

men stannade och vände om. Mostafa Fathaddin reste sig upp samtidigt som Ali Salah 

Abdo nådde fram till honom varpå de började trycka sig våldsamt mot varandra. 

Isabella Svensson och Ebrima Jawo rusade fram mot Ali Salah Abdo och Mostafa 

Fathaddin, som drog ned Ali Salah Abdo till marken. Ebrima Jawo, som hade kommit 

fram, drogs med i Ali Salah Abdos fall men reste sig upp och riktade ett slag mot den 

liggande Ali Salah Abdo. Raouf Klai började springa i riktning mot Ali Salah Abdo, 

Mostafa Fathaddin och Ebrima Jawo. Det var tumult. Ebrima Jawo kom att bli liggan-

de under Ali Salah Abdo. På platsen var – förutom Ali Salah Abdo, Ebrima Jawo och 

Mostafa Fathaddin vilken dock hade förflyttat sig något åt sidan – Raouf Klai och 

Isabella Svensson. Raouf Klai välte omkull Ali Salah Abdo, som hade rest sig upp och 

som således åter hamnade på marken; möjligen var det i stället då som Ebrima Jawo 

34



   

NACKA TINGSRÄTT 
 
Avdelning 01 

DOM 
2022-07-21 
 

Mål nr B 911-22 
 

 
 
 
 
hamnade under Ali Salah Abdo. Alex Oganesian började springa från parkeringen i 

riktning mot platsen där tumultet var.  

 

Ali Salah Abdo började resa sig upp. Raouf Klai förflyttade sig en bit bort åt höger. 

Ebrima Jawo, som hade kommit på fötter, riktade en spark mot Ali Salah Abdo. Raouf 

Klai förflyttade sig ytterligare åt höger, medan Ebrima Jawo rörde sig åt vänster. Ali 

Salah Abdo stod nu på knä. Mostafa Fathaddin vred sitt huvud åt sidan ett kort tag för 

att därefter åter rikta blicken framåt. Han befann sig på ett avstånd av några meter ifrån 

Ali Salah Abdo.  

 

Någon sekund därefter började Mostafa Fathaddin springa från platsen. Även Raouf 

Klai och Ebrima Jawo sprang därifrån, varvid Raouf Klai sprang i samma riktning som 

Mostafa Fathaddin. Alex Oganesian, som sålunda hade varit på väg mot platsen och 

som nästan var framme, vände springande om. Naim Klai befann sig vid entrén och 

begav sig skyndsamt in i den. Ognjen Milovanovic stod på parkeringen och började 

springa därifrån. Också Mohamed Omar Ali, som från parkeringen hade börjat röra sig 

i riktning mot kundvagnsskjulet, sprang iväg. Samtliga tilltalade begav sig springande 

från Fisksätra centrum.  

 

Ett par sekunder efter de att de tilltalade hade börjat springa reste sig Ali Salah Abdo 

upp. Han stod upp i några sekunder varefter han föll handlöst bakåt. Isabella Svensson 

rusade fram till honom. Mostafa Fathaddin hade med pistolen skjutit Ali Salah Abdo, 

varvid skottet hade träffat snett uppifrån vid halsen.  

 

Från det att Ali Salah Abdo och de tilltalade hade lämnat centrumbyggnaden tills Ali 

Salah Abdo ställde sig upp i samband med att han blivit skjuten hade det förflutit i det 

närmaste exakt två minuter.  

 

Carlos Araya hade från sin lägenhet vid Fisksätra torg gjort en del iakttagelser av vad 

som förekom på den del av området utanför centrumbyggnaden där kundvagnsskjulet 

är beläget. 
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Polisen larmades och var på plats kl. 19.50. Vid Ali Salah Abdos kropp, som låg till 

höger om kundvagnsskjulet, påträffades den kniv som han hade hållit i handen.   

 

Raouf Klai, Ebrima Jawo och Alex Oganesian greps av polisen den 9 februari 2022  

kl. 21.14 hemma hos den sistnämnde på Lakegatan 5 i Fisksätra. Ognjen Milovanovic 

blev gripen samma kväll kl. 23.02 i samband att han skulle lämna den lägenhet på Fisk-

sätra torg 3 i Fisksätra där han bor. Mostafa Fathaddin greps kl. 23.18 utomhus på 

Karpgatan i Fisksätra sedan han lämnat en lägenhet på Karpgatan 6 där han hade 

vistats. Naim Klai blev gripen efter midnatt, eller den 10 februari 2022 kl. 00.22, på 

Lakegatan 11 där han bor. Mohamed Omar Ali greps under dagen den 10 februari 

2022. Samtliga anhölls samma den 10 februari. Mohamed Omar Ali frigavs den  

12 februari 2022. Övriga tilltalade häktades den 13 februari 2022, Mostafa Fathaddin, 

Raouf Klai och Ebrima Jawo på sannolika skäl misstänkta för mord och Naim Klai, 

Alex Oganesian och Ognjen Milovanovic på sannolika skäl misstänkta för grov miss-

handel. Raouf Klai, Ebrima Jawo, Alex Oganesian och Ongnjen Milovanovic försattes 

på fri fot den 24 februari 2022. Naim Klai frigavs den 10 mars 2022. Mostafa 

Fathaddin är alltjämt häktad.  

 

Ali Salah Abdo avled till följd av skottet. Enligt utlåtandet över den rättsmedicinska 

obduktion av Ali Salah Abdos kvarlevor som genomfördes kunde konstateras att Ali 

Salah Abdos kropp uppvisade en skottskada in i bålen, med ingångshål på halsens 

vänstra nedre del och en skadekanal snett uppifrån vänster, nedåt och svagt framåt 

höger, med ett förlopp in i och igenom hjärtsäckens övre del, uppåtstigande aorta, 

lungpulsådror och lungvener på högra sidan, in i högra lungan och ut på högra nedre 

lungloben där en något inkilad del av en kula anträffas. Fynden och omständigheterna 

talar enligt utlåtandet starkt för Ali Salah Abdo avled till följd av de omfattande 

skadorna inom bröstkorgens inre organ/stora blodkärl med åtföljande inre förblöd-

ning.   

 

Enligt utlåtandet uppvisade Ali Salah Abdos kropp även blåmärken och hudavskrap-

ningar på huvudet (en skada), i ansiktet (sex skador), på armarna och händerna (fyra 

skador) samt benen och fötterna (fem skador) med sådant utseende att det talar starkt 
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för att skadorna var orsakade av trubbigt direktverkande våld som slag, knytnävsslag, 

fall och istöt mot hård yta, vilka skador bedöms ha varit färska och kan ha uppkommit 

vid den tidpunkt som avses i åtalen för mord och grov misshandel alternativt medhjälp 

till grov misshandel. 

 

Mostafa Fathaddin företedde vid polisens gripande av honom en mindre sårskada på 

huvudet och på halsen. Vid en undersökning av rättsläkare den 12 februari 2022 

noterades att Mostafa Fathaddin hade bl.a. ytliga sårskador på huvudet, halsen och 

bålen och en sårskada med kringliggande blåmärke på bålen. Enligt utlåtandet över 

undersökningen kan det inte säkert uteslutas att dessa skador kan ha uppkommit till 

följd av skarpt skärande våld med eggvasst föremål där endast knivspetsen har använts.  

När Ognjen Millovanovic greps av polisen konstaterades att han hade ett skrapsår och 

en blånad på vänster sida av bakhuvudet. Enligt ett rättsläkarutlåtande den 12 februari 

2022, där även andra skador noterade, tillåter sårskadan ingen säker bedömning om 

skadan har uppkommit till följd av trubbigt eller skarpt våld. När Naim Klai och Alex 

Oganesian undersöktes av läkare i samband med gripandena kunde inga skador kon-

stateras. Av fotografier av Naim Klai tagna den 12 februari 2022 i arresten framgår 

dock att han då företedde en mindre sårskada under hakan. Raouf Klai företedde vid 

gripandet en mindre sårskada på vänster vad. Ebrima Jawo hade vid gripandet endast 

en äldre skada. Det fanns en mindre reva på ena ärmen på den jacka som Ebrima Jawo 

hade burit under kvällen 9 februari. 

 

DNA från Nain Klai och Mostafa Fathaddin har påträffats på eggen och spetsen på 

bladet till Ali Salah Abdos kniv.  

 

Polisen hade på natten mot den 10 februari eller tidigt på morgonen den dagen på-

träffat den pistol som Mostafa Fathaddin hade skjutit Ali Salah Abdo med. Den låg 

bakom en täcklist på första våningsplanet i trapphuset till Karpgatan 6. Vapnet var en 

omgjord halvautomatisk tårgaspistol försett med ett lasersikte och är tillståndspliktigt 

enligt vapenlagen och utan legalt användningsområde. När vapnet påträffades hade det 

en patron i patronläge och två patroner i magasinet. Bakom listen innanför pistolen 

fanns en plastpåse med skarp ammunition, vilken är av samma typ som ammunitionen 
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till det vapen varmed Ali Salah Abdo sköts men som inte är avpassad för det vapnet. 

Naim Klai har avsatt tio fingeravtryck på påsen. Där påträffades även ett antal red-

linepåsar. På en av påsarna fanns Mohamed Omar Alis fingeravtryck. I sopnedkastet 

på Karpgatan 6 påträffades den jacka och det par handskar som Mostafa Fathaddin 

hade burit när han sköt Ali Salah Abdo.   

 

I anslutning till obduktionen av Ali Salah Abdos kropp företogs en rättskemisk under-

sökning vid vilken framkom att Ali Salah Abdo hade aprazolam i huvudhår och lårblod 

i en koncentration som enligt obduktionsutlåtandet inte översteg sådana koncentra-

tioner som kan ses vid vanligt bruk av substansen och att fynden talar för substansen 

hade intagits under omkring en tremånadersperiod före dödsfallet. Åklagaren har efter 

att ha kontaktat läkare upplyst att med vanligt bruk avses sådant intag som sker enligt 

legal förskrivning av substansen. I lårblodet påvisades även tetrahydrocannabinol.      

 

Mostafa Fathaddin förnekade länge i polisförhör att det var han som hade skjutit. Inför 

slutdelgivningen av förundersökningen begärde han att ytterligare ett förhör skulle 

hållas med honom. I det förhöret vidgick han skottet.   

 

Muntliga uppgifter framlagda vid huvudförhandlingen 

        

Mostafa Fathaddin 

 

Sedan ett år tillbaka bor han hos sin moster i Fisksätra. Hans föräldrar bor i västra 

Sverige. 

 

Den 9 februari 2022 kl. 19.25 ringde Alex Oganesian till honom. Denne sade att han 

var med Naim Klaim i Fisksätra centrum. Han gick därför dit; han ville tala med Naim 

om en personlig sak.  

 

När han hade lämnat rulltrappan blev han tillfrågad av sina vänner om han kände till 

den kille som han nu vet bar namnet Ali Salah Abdo. Det hade flyttat in två nya killar i 

Fisksätra, och Ali Salah Abdo kunde vara en av dem. Tanken var litet grand att lära 

38



   

NACKA TINGSRÄTT 
 
Avdelning 01 

DOM 
2022-07-21 
 

Mål nr B 911-22 
 

 
 
 
 
känna en ny kompis. Han gick fram till Ali Salah Abdo och frågade vem han var. Ali 

Salah Abdo svarade hotfullt att han var från Vivalla, och ”vill ni testa mig”, varvid han 

tog sig vid byxlinningen och flinade. Innanför jackan bar Ali Salah Abdo något som 

påminde om ett band till ett hölster. Nu hade även kamraterna kommit fram till Ali 

Salah Abdo. De svarade Ali Salah Abdo att de visste var Vivalla låg, varpå Ali Salah 

Abdo replikerade att de då förstod ”vad vi går för”. Ali Salah Abdo sade detta för att 

skrämma och provocera dem, vilket gjorde honom irriterad. Han ansåg att han som 

Fisksätrabo inte skulle behöva vika ned sig för någon som kom utifrån. Detta var an-

ledningen till att han inte gick från platsen. Ali Salah Abdo mottog ett telefonsamtal i 

vilket han började tala om vapen och sade att ”vapen ska förberedas”. Ali Salah Abdo 

talade därvid högt. Efter telefonsamtalet talade Ali Salah Abdo med honom och hans 

kamrater. Den unga kvinna som Ali Salah Abdo var i sällskap med, som han nu vet 

heter Isabella Svensson, kom fram. Hon var upprörd över att någon av hennes arbets-

kamrater i ICA-butiken hade tagit saker som var hennes. Isabella Svensson gick efter 

ett tag mot butiken.  

 

Han kunde inte se var Naim var. Han hade inte lagt märke till att denne hade gått 

därifrån. Han ville sålunda tala med Naim om något som var personligt. Vad saken 

gällde är irrelevant för målet, varför han inte kommer att nämna den; det rörde i alla 

fall inte narkotika eller vapen. När han inte längre kunde se var Naim var gick han för 

att leta efter honom. När han fick syn på Naim gick han och denne och ställde sig i 

utrymmet bredvid trappan för att tala med varandra. Naim tyckte dock att de kunde 

samtala senare. På vintern bär han på grund av kylan alltid ett maskliknande klädes-

plagg. Anledningen till att han nu hade dragit masken över munnen var att lätta på 

maskens tryck över strupen.  

 

Ali Salah Abdo talade om narkotika. Denne blev tillfrågad om han hade ”tagit något”. 

Ali Salah Abdo skrattade och sade att han hade ”käkat några blå”. Han kände till att det 

var narkotika men han visste inte vad för slags substans som det var. Detta uppfattade 

han vara en förklaring till Ali Salah Abdos uppträdande och uttalanden. Ali Salah Abdo 

frågade dem om de köpte eller sålde narkotika och sade att han satt på ett hekto kokain 

som han kunde sälja för 20 000 kr. Ingen av dem var dock intresserad. Ali Salah Abdo 
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talade högt och fritt om detta, trots ointresset. Folk hade blivit upprörda över vad Ali 

Salah Abdo sagt och de signaler denne sände ut. I Vivalla finns det våldskapital och där 

har skjutningar förekommit; det är ett farligt område. Han anade att Ali Salah Abdos 

beteende skulle leda till bråk. Han satte på sig handskar för att inte skada knogarna i ett 

eventuellt slagsmål. Han uppfattade Ali Salah Abdo som hotfull. Denne sade något om 

hans mamma. Han tilldelade därför Ali Salah Abdo ett knytnävsslag i ansiktet, varefter 

folk gick emellan honom och Ali Salah Abdo och bad Ali Salah Abdo att gå därifrån.  

 

När folk började att röra sig mot entrén frågade någon hur Ali Salah Abdo hade tagit 

sig till centrumet; denne svarade att han hade kommit i bil. De skulle gå ut till 

parkeringen för att Ali Salah Abdo skulle sätta sig i bilen. Syftet var att avvisa honom, 

inte att misshandla honom. När han utkommen på parkeringen vände sig om – han 

gick främst – hade Ali Salah Abdo börjat tjafsa och sade saker som att ”ni vet inte vem 

jag är, jag är från Vivalla”. Han gick fram till Ali Salah Abdo och tilldelade denne ett 

knytnävsslag i ansiktet. Han var fortfarande arg över Ali Salah Abdos beteende inne i 

centrumbyggnaden. Av slaget föll Ali Salah Abdo till marken men satte sig upp, varpå 

han fortsatte att slå honom men knuten näve. Han stod då bakom Ali Salah Abdo. 

Han lade därvid märke till en pistol som låg nära intill Ali Salah Abdos högra lår. Han 

trodde att det var Ali Salah Abdos pistol och tog upp den från marken eftersom han 

inte ville att Ali Salah Abdo skulle ha kvar vapnet. Han uppmärksammade att det vid 

pistolen fanns en löst sittande plastbit, vilket gav intryck av att det var fråga om en 

leksakspistol. Visserligen vet han inte hur tung en riktig pistol är eller hur en sådan 

hanteras, men denna pistol kändes inte tillräckligt tung för att vara ett skjutvapen. Han 

trodde att det rörde sig om en soft air gun. Han sade inget om pistolen till de andra. 

 

Efter att Isabella Svensson hade kommit ut genom entrén gick Ali Salah Abdo fram till 

Raouf Klai. När han närmade sig Ali Salah Abdo och Raouf Klai sade Ali Salah Abdo 

att de skulle ha respekt för honom. Han drog då ned Ali Salah Abdo till marken och 

skrek i dennes ansikte ”vilken respekt?!” Folk skrek åt Ali Salah Abdo att åka därifrån. 

Ingen slog Ali Salah Abdo nu, och denne reste sig upp. Plötsligt började Naim springa i 

riktning mot entrén. Han hade inte sett vad som hade hänt med Naim, eftersom per-

soner befann sig framför honom i hans synfält. Flera av dessa personer agerade mot 
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Ali Salah Abdo, kanske för att försvara sig. Naim fortsatte att springa mot entrén. Han 

förstod att det måste ha hänt Naim någonting. Han gick fram i riktning mot de andra 

och såg då att Ali Salah Abdo hade en kniv i handen. Ali Salah Abdo högg fokuserat, 

intensivt och aggressivt mot folk i närheten och riktade huggen mot bål och hals. Ali 

Salah Abdo var hämndlysten. Han tog i denna situation fram den upphittade pistolen. 

Han riktade inte pistolen mot någon person utan viftade med den för att få Ali Salah 

Abdos uppmärksamhet. Ali Salah Abdo var emellertid fokuserad på att hugga omkring 

sig och reagerade inte. Han stoppade därför ned pistolen, som han egentligen inte 

visste hur han skulle hantera; han hade aldrig brukat ett vapen tidigare. Han var osäker 

om Ali Salah Abdo hade lagt märke till att han hade viftat med pistolen. 

 

Han förflyttade sig i riktning mot kundvagnsskjulet, medan hans kamrater sprang bort 

mot en ståltrappa som utgör ”ingången till Fisksätra torg två”. Han stod ensam. Ali 

Salah Abdo kom emot honom. De smällde till varandra samtidigt, vilket skedde när-

mast reflexmässigt. Han kände att kniven träffade honom i bröstet. Han blev rädd och 

fick adrenalinpåslag. När han halkade och föll vid kundvagnsskjulet fanns i hans tankar 

att Ali Salah Abdo var knivbeväpnad, hämndlysten och narkotikapåverkad och att 

denne skulle komma att vilja döda honom. Ali Salah Abdo sprang in i honom och 

högg honom i huvudet och halsen; det var fråga om två hugg. Han såg dock inte 

kniven då. Han försökte få tag i axelpartiet på Ali Salah Abdos jacka. De hamnade i 

närkamp där två av hans kamrater hjälpte honom, varvid Ali Salah Abdo föll till 

marken. Han lösgjorde sig från Ali Salah Abdo och ställde sig vid sidan om. Han för-

stod att han var skadad men hade ingen uppfattning om hur allvarliga skadorna var. 

Han trodde dock att skadorna var djupa men kände på grund av adrenalinet inte någon 

större smärta. Han visste inte om han skulle hjälpa kamraterna eller ta hand om sina 

sår. En man stod på gångbron och skrek att de skulle sluta; mannen befann sig på ett 

avstånd av fyra–fem meter. Båda kamraterna sprang därifrån.  

 

Han var ensam med Ali Salah Abdo och insåg att han skulle bli dödad om Ali Salah 

Abdo reste sig upp; han var fysiskt skadad och Ali Salah Abdo var hämndlysten. Han 

tog fram pistolen och höll den framför sig i förhoppningen att Ali Salah Abdo vid 

åsynen av vapnet skulle hejda sig och släppa kniven, men i stället blev denne än mer 
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fokuserad. Ali Salah Abdo försökte resa sig och ta sig fram till honom. Hans kondition 

var sådan att han inte skulle kunna springa ifrån Ali Salah Abdo; masken gjorde att han 

hade svårt att andas, och han var utmattad av det som hade hänt. När han, alldeles 

strax, skulle springa från platsen orkade han att bara springa 60 meter innan han var 

tvungen att börja gå. Han var chanslös och kände sig panikslagen. Han hade nu tre 

alternativ, att gå i närkamp eller springa därifrån – båda alternativen var riskfyllda – 

eller att trycka på avtryckaren till den pistol som han hade i handen och som han 

trodde var en soft air gun, vilket var det minst riskabla alternativet.  

 

Han riktade inte pistolen avsiktligt mot Ali Salah Abdo, i vart fall inte mot huvudet 

eller överkroppen utan i så fall snarare nedåt, mellan Ali Salah Abdos knän och 

marken. Hans avsikt var att skrämma Ali Salah Abdo, men han tänkte inte på möjlig-

heten att skjuta upp i luften. Han hade ögonkontakt med Ali Salah Abdo. Han tog två 

steg bakåt och tryckte på avtryckaren. Han trodde att den åtgärden skulle göra Ali 

Salah Abdo rädd. Först när han hörde smällen förstod han att pistolen var ett riktigt 

skjutvapen. Han hade inte osäkrat vapnet eller vidtagit någon annan åtgärd med det 

innan det avfyrades. Pistolen måste ha varit skjutklar när han hade påträffat den på 

marken. 

 

Hans kamrater hade sprungit från platsen redan innan han sköt. När han själv sprang 

därifrån såg han efter några meters språngmarsch bakåt och såg att Ali Salah Abdo 

hade rest sig upp. Strax därpå hörde han ett brak och insåg att skottet måste ha träffat 

Ali Salah Abdo.   

 

Han förstod att han måste se över sina sår. Han erinrade sig att en kamrat till honom 

bor på Karpgatan 6. Han bestämde sig för att bege sig till honom. När han var på väg 

upp i trapphuset slog det honom att han måste göra sig av med vapnet. Under förflytt-

ningen från Fisksätra centrum hade han inte tänkt på att slänga ifrån sig vapnet; han 

tänkte inte klart eftersom han var nästan medvetslös av det blod som han hade förlorat 

till följd av knivskadorna. Bakom en list i trapphuset såg han en genomskinlig plastpåse 

sticka fram. Han fick då idén att gömma pistolen bakom listen. Hans avsikt med den 

åtgärden var inte att behålla vapnet. Längre upp i trapphuset insåg att han måste göra 
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sig av med även jackan och handskarna. Han slängde de persedlarna i sopnedkastet. 

Anledningen till att han inte kastade också pistolen där var att han redan hade placerat 

den bakom listen. Till lägenheten på Karpgatan kom senare Mohamed Omar Ali och 

dennes bror. Han talade med sin moster i telefon. Han förstod att polisen var hos 

mostern och lämnade därför lägenheten på Lakegatan 6 för att låta sig gripas av polisen 

utanför.   

 

Anledningen till att han till polisen inte har nämnt att han vid besöket i centrumet var 

angelägen om att tala med Naim om en personlig sak eller att han uppfattade att den på 

marken påträffade pistolen tillhörde Ali Salah Abdo är att det som han säger i polisför-

hör inte hjälper honom; han har sparat uppgifterna till rätten som är den som ska be-

döma honom. 

 

I de olika uppkomna situationerna utanför centrumbyggnaden agerade de tilltalade på 

olika sätt. Han själv var drivande, vilket han hade varit även inne i centrumbyggnaden. 

Flera av kamraterna slog och sparkade, men han kan inte säga vem som gjorde vad. 

Han vet dock att Naim och Alex inte utövade något våld. Raouf, som var den äldre av 

dem och som ”talade samma språk som Ali Salah Abdo”, hade försökt lugna ned situa-

tionen. 

 

Naim Klai 

 

Han hade varit i Nacka Forum tillsammans med Ognjen Milovanovic. Kl. 19.01 hade 

han ringt till sin mor, som hade tvättstugan. Modern sade att hon snart var klar med 

tvätten och bad honom att komma för att hjälpa till. Hennes tvättid var kl. 16–19, 

vilket innebar att tvättstugan fick disponeras till kl. 19.20. Han och Ognjen begav sig 

till Fisksätra centrum. Han tyckte då att det fanns tid till det, trots tvätten, och sedan 

glömde han sitt åtagande till modern. Det fanns inte någon särskild anledning till att de 

for till centrumet; de är ofta där.  

 

När de stod och talade med trygghetsvärdarna lade han märke Ali Salah Abdo då 

denne talade mycket högt i telefon. Han minns inte vad denne sade i telefonen mer än 
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att han svor; han talade dessutom hetsigt. Han reagerade också på att Ali Salah Abdo 

gick fram och tillbaka. Han befann sig i utrymmet vid ICA-butiken ”bara någon 

sekund”. Han mindes nu att modern hade tvättstugan och sprang därför snabbt dit, 

men där var belysningen släckt varför han antog att modern var klar med tvätten. Han 

vet inte varför Mohamed Omar Ali hade följt med. Efter ett tag försvann Mohamed 

men återkom.  

 

Skälet till att han begav sig tillbaka till centrumet var att han skulle hänga med vänner. 

Han vet inte varför han var snabb på fötterna även på tillbakavägen. Det fanns då inte 

något skäl att skynda sig.  

 

Vid återkomsten från tvättstugan sade någon att Mostafa Fathaddin ville tala med 

honom. Mostafa gick in i utrymmet vid trappan och ropade in honom. Kanske var det 

så att Mostafa ville säga någonting till honom, kanske var det något personligt. Vad det 

skulle kunna ha varit som Mostafa skulle vilja säga honom vet han fortfarande inte. De 

kom inte att säga mycket till varandra. De gick in i och ut ur utrymmet vid trappan. I 

samband med det överlämnade han något som inte är stort, kanske en snusdosa eller 

en plånbok, men inget vapen.   

 

När han hade begett sig till tvättstugan hade stämningen inte varit hetsig, men han 

hade inte deltagit i någon större utsträckning i samtalet. Nu gick Ali Salah Abdo i rikt-

ning mot ICA-butiken, men denne kom tillbaka. Ali Salah Abdo sade att han var från 

Vivalla, och slog därvid folk på bröstet, och förklarade att han hade tagit några ”blå”. 

Han vet inte vad det är men förstod att det måste vara någon drog. Ali Salah Abdo var 

hotfull och utåtagerande och uppmanade dem att testa honom; det är riktigt att han 

inte i något av de sex polisförhör som har hållits med honom har uppgett det sist-

nämnda. Någon frågade vad Ali Salah Abdo hade under jackan. Denne visade ett 

hölster eller ett band till ett hölster. Om hölstret innehöll en pistol eller en kniv vet han 

inte; Ali Salah Abdo visade inte innehållet men sade att han måste tänka på säkerheten. 

Ali Salah Abdo rörde sina händer återkommande mot midjan.  
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Ali Salah Abdo lämnade centrumbyggnaden frivilligt. Anledningen till det var att denne 

inte ville att bråket skulle eskalera. Ingen ledde honom ut. Han vet inte varför alla 

kamrater följde med ut. För egen del gick han med för att kunna ingripa ifall något 

oönskat skulle inträffa; Ali Salah Abdo var hetsig. Utanför byggnaden sade han till Ali 

Salah Abdo att denne måste gå därifrån. Vad hans kamrater sade vet han inte, eftersom 

det var mycket folk på platsen och svårt att höra vad som sades. Ali Salah Abdo ramla-

de. När Ali Salah Abdo låg på marken slog och sparkade andra på honom; själv utsatte 

han inte honom för något våld. Han uppmanade Ali Salah Abdo på nytt att bege sig 

därifrån.    

 

När Ali Salah Abdo hade ramlat andra gången – det var efter att Isabella Svensson 

hade kommit ut ur byggnaden – kan det ha varit följden av ett slag. Han hjälpte Ali 

Salah Abdo upp och sade till Isabella Svensson att hon skulle se till att Ali Salah Abdo 

kom därifrån. Han pekade då mot parkeringen. Ali Salah Abdo hade hittills inte utövat 

något våld, även om han också under skeendet utanför byggnaden förde händerna mot 

midjan. 

                       

I samma rörelse som Ali Salah Abdo drog fram kniven svepte han den mot honom vid 

halsen som träffades lätt av kniven. Han blev chockad och sprang mot entrén och 

ställde sig utanför denna. På avstånd såg han att Ali Salah Abdo högg mot folk och att 

det var tumult; det gick inte att se vem som slog vem. Han såg Ali Salah Abdo jaga 

Mostafa och att den senare halkade. Han vände sig därefter mot entrén; han var inte 

längre intresserad att se vad som hände. När han hörde skottet sprang han in i entrén. 

Han trodde att det var Ali Salah Abdo som hade skjutit, eftersom ingen av hans 

kamrater har vapen.     

 

Han utövade inget våld vid händelsen. Han kan ha lätt knuffat Ali Salah Abdo alldeles 

före det att denne drog kniven. 

 

Raouf fungerade som fredsmäklare. Brodern och Ali Salah Abdo, som hade handhälsat 

på varandra, talade respektfullt med varandra och Ali Salah Abdo var inte hetsig mot 

brodern. 
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Han och Ognjen begav sig till Ognjens bror där de skulle vakta dennes hund. Han såg 

då att Ognjen hade en knivskada bakom örat. Det är riktigt att han i samband gripan-

det inte nämnde någonting om sitt eget sår. Han hade ännu inte träffat sin försvarare 

och vågade därför inte berätta om såret för polisen, men han hade fotograferat det 

innan han greps.   

 

Han kände inte till gömman bakom listen i trapphuset på Karpgatan 6. Han har ingen-

ting att göra med ammunitionen i plastpåsen. Det är en vanlig påse som kan härröra 

från hans eller någon kamrats hem där han kan ha tagit i påsen 

 

Mohamed Omar Ali 

 

Han befann sig i Fisksätra centrum och såg sina kamrater komma dit. De gick ned till 

trygghetsvärdarna. Han lade märke till Ali Salah Abdo som gick runt och fram och 

tillbaka och talade högt i telefon. Han och några av kamraterna gick fram för att tala 

med Ali Salah Abdo. Han hörde inte vad Ali Salah Abdo talade om eftersom han hade 

airpods i öronen. Trots detta hörde han att Ali Salah Abdo säga att han hade tagit ”blå” 

och att han var från Vivalla; Ali Salah Abdo skrek nästan.  

 

Naim Klai skulle hjälpa sin mor i tvättstugan. Eftersom en person hade dött tänkte han 

inte på den saken när han förhördes av polisen förrän i sitt slutförhör vari han sålunda 

berättade om tvättstugan. Han hade sprungit eftersom Naim sprang. Naim lämnade 

honom på Karpgatan där han väntade tills Naim kom tillbaka. På vägen tillbaka till 

Fisksätra centrum sprang han först och Naim efter. De hade inte bråttom då men ville 

se om de andra var kvar. Han höll i sin väska när han sprang för att han hade airpods 

och nycklar i väskan. De hade inte under sin bortovaro hämtat någonting, vare sig 

något vapen eller något annat.  

 

När han och Naim återvände var Ali Salah Abdo fortfarande högljudd. Denne skrek 

och var påverkad av narkotika. Han stod med ryggen mot Naim och Mostafa 
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Fathaddin när dessa var i utrymmet bredvid trappan; han vet inte vad som förekom 

där. Själv överlämnade eller mottog han ingenting.  

 

Det fanns många personer i centrumbyggnaden, och det var högljutt. Ali Salah Abdo 

ville gå ut för att tala med dem, vilket denne också sade till dem. Det är riktigt att han i 

polisförhör har uppgett att han inte visste om Ali Salah Abdo ville gå ut och att denne 

kanske tvingades till det. Men när han sett övervakningsfilmen förstår han att Alia 

Salah Abdo gick ut frivilligt. Det var på grund av kylan utomhus som han satte på sig 

handskar innan de gick ut. De gick inte ut för att misshandla Ali Salah Abdo. 

 

När de hade kommit ut ur byggnaden gick han längst bak, bakom Ali Salah Abdo. Alla 

vände sig mot honom, och han trodde därför att det var fråga om en attack från Ali 

Salah Abdos sida och satte upp händerna till skydd varpå han reflexmässigt slog till Ali 

Salah Abdo; stämningen var nu något aggressiv – Ali Salah Abdo hade tidigare sagt 

någonting om någons mamma – och han trodde att Ali Salah Abdo skulle slå honom. 

Hans slag träffade Ali Salah Abdo i ansiktet eller bröstet, och han tror att denne ramla-

de av slaget, som var ett knuffslag. Han sparkade därefter Ali Salah Abdo så att denne 

inte skulle kunna komma upp och jaga honom. När han sparkade var han rädd och arg. 

 

Haci Yavuz, som han inte känner särskilt väl, frågade honom på turkiska vad som 

hände. Han vet inte vad han svarade; han uppmanade dock inte Haci Yavuz att agera 

eller inte agera på något särskilt sätt.  

 

Han gick i riktning mot den bil som Ali Salah Abdo och Isabella Svensson hade kom-

mit i. Ali Salah Abdo drog fram kniven från byxlinningen. Han befann sig nära Ali 

Salah Abdo, som svingade med kniven. Han trodde att Ali Salah Abdo skulle hugga 

dem som han kom åt. Ali Salah Abdo sade ingenting. Han och Ognjen Milovanovic 

försökte ta kniven ifrån Ali Salah Abdo. De fattade tag i den hand i vilken Ali Salah 

Abdo höll i kniven men Ali Salah Abdo släppte inte vapnet. Han sparkade mot Ali 

Salah Abdo i magtrakten, men han vet inte om sparken träffade; han märkte ingen 

effekt. Ali Salah Abdo högg mot hans ansikte, som han drog undan. Kniven träffade 
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inte. Ali Salah Abdo högg även mot Ognjens huvud och träffade därvid; han såg att det 

blödde från kamratens huvud.  

 

Han lämnade platsen. Han såg att Ali Salah Abdi jagade Mostafa och att Mostafa halka-

de. Vid kundvagnsskjulet var det fyra svartklädda personer som agerade. Han kunde 

inte se vad de olika personerna gjorde. När han hörde skottet befann han sig med 

Ognjen vid ”ståltrappan”. De började springa. Han ville inte bli skjuten. 

 

Han hade inte sett vem som sköt och hade inte heller sett något skjutvapen. 

 

Han sprang hem, där han bytte kläder då han hade en fläck på västen. Det var en 

gammal fläck. Hans mor lade märke till fläcken och ville tvätta västen, vilket hon gjor-

de. En kamrat vid namn Abbas ringde. Han begav sig till lägenheten på Karpgatan 6 

där bland andra Mostafa var.  

 

Både han och Mostafa gick ned till polisen på gatan. Polisen tog fotografier av honom 

och sade till honom att gå hem.  

 

Polisen grep honom dagen därpå. Han har bott i Fisksätra hela sitt liv och vet var över-

vakningskamerorna i centrumet är uppsatta. Han nämnde om kamerorna vid det första 

polisförhöret med honom. Polisen undersökte inte om han var skadad. 

 

Ognjen Milovanovic 

 

Han är vän med samtliga tilltalade men umgås mest med Alex Oganesian och Naim 

Klai. 

 

Han besökte tillsammans med Naim Nacka Forum där denne hade tid hos optikern. 

Efter det var han hemma ett tag.  

 

Han gick till Fisksätra centrum där han talade med trygghetsvärdarna, något som han 

brukar göra. Hans kamrater befann sig hos Ali Salah Abdo. Trygghetsvärdarna undrade 
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vad som hände, men han visste inte och sade ingenting. När trygghetsvärdarna hade 

gått gick han fram till de andra som sålunda stod med Ali Salah Abdo. Han hörde inte 

vad de talade om. Han gick runt och talade med folk vilket han brukar göra. Han kom 

att uppmärksamma att Ali Salah Abdo förde handen till midjan flera gånger. Någon 

sade att Ali Salah Abdo hade tagit ”blå”. Han märkte inte att Naim och Mohamed 

Omar Ali lämnade centrumet.  

 

De andra gick mot den södra entrén och han följde med. Det hade då blivit litet hög-

ljutt men han visste inte anledningen till det. Han hörde inte något tal om narkotika; 

han sysslar inte med narkotika och såvitt han vet gör inte heller någon av kamraterna 

det. Han har inte något minne av att Ali Salah Abdo mottog ett slag inne i centrum-

byggnaden eller att dennes mössa föll av, men han har minnesluckor på grund av 

dramatiken med skjutningen och den knivhuggning som han utsattes för och av att han 

blev gripen av polisen. Han såg ingen hålla i Ali Salah Abdo när de gick mot utgången. 

Han uppfattade situationen så att Ali Salah Abdo gick ut frivilligt.  

 

När de kom utomhus började flera skrika, men han vet inte om Ali Salah Abdo var en 

av dem. Han undrade vad som hände. Han försökte gå emellan genom att tala med de 

andra men blev då verbalt hotad av Ali Salah Abdo som med arg och aggressiv röst 

sade att han skulle hugga honom. Det var högst en meter mellan honom och Ali Salah 

Abdo. Han fick panik och fattade tag i Ali Salah Abdo och knäade honom. Han vet 

inte om knäet träffade eller om det fick någon effekt. Han gick åt sidan och var i 

chocktillstånd. Han såg att folk stod runt Ali Salah Abdo men lade inte märke till vad 

de gjorde eller vad som hände med Ali Salah Abdo. Han tänkte mest på sig själv. 

 

Han såg att Naim backade undan hastigt och höll om sin hals. Han hade inte sett 

någon kniv men ville få bort Ali Salah Abdo från kamraterna eftersom han ändå 

misstänkte att Ali Salah Abdo hade en kniv. Han fattade tag i Ali Salah Abdos armar i 

avsikt att föra bort honom. Ali Salah Abdo gjorde ett utfall mot honom. Han duckade 

och blev träffad i bakhuvudet, vilket han kände. Alldeles därpå såg han att Ali Salah 

Abdo hade en kniv i handen. Han utdelade ett slag mot Ali Salah Abdos huvud. Där-

efter drog han sig bort en bit. Ali Salah Abdo sade till honom ”kom då, kom då” och 
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fortsatte att svinga kniven mot honom. Han var rädd att Ali Salah Abdo skulle börja 

jaga honom. Han sprang från platsen.  

 

Ali Salah Abdo jagade Mostafa Fathaddin. Därefter hörde han ett skott. Han visste inte 

vem som hade skjutit och kände inte heller till att någon av de inblandade hade ett 

skjutvapen. Han skulle inte ha följt med ut om han vetat det.  

 

I efterhand har han förstått att kniven skulle ha träffat honom i halsen om han inte 

hade duckat. 

 

Raouf Klai  

 

Han hade arbetat under dagen och hjälpte därefter modern till tvättstugan. Han åkte in 

till stan tillsammans med en vän. På vägen tillbaka skulle han svänga förbi ICA-butiken 

för att köpa en dricka och därefter bege sig hem.  

 

I centrumbyggnaden passerade han Ali Salah Abdo som talade i telefon och han hörde 

denne säga att ”om den här killen inte hämtar mina pengar idag måste vi gå och ta 

honom”. Han tittade litet på Ali Salah Abdo men tänkte inte särskilt på det han hade 

hört.  

 

Han fick syn på Naim och broderns vänner – de är också hans vänner, även om de är 

mer broderns umgänge – som stod och talade med trygghetsvärdarna. Han gick dit och 

talade länge med värdarnas teamledare om motorcyklar, som är ett för dem gemensamt 

intresse. Ali Salah Abdo gick omkring och talade högljutt om sådant man inte talar om 

bland barn och familjer.  

 

Naim och de andra hade gått för att tala med Ali Salah Abdo, som kommit att ställa sig 

nära dem och luta sig över dem; han verkade hotfull. Han sade till trygghetsvärdarna 

att han skulle undersöka vad det kunde vara som hände och gick fram till de andra och 

Ali Salah Abdo och frågade vad som stod på. Ali Salah Abdo var till en början hotfull 

mot honom och sade att han var från Vivalla. Han svarade att Ali Salah Abdo skulle 
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lugna ned sig och att de skulle tala respektfullt med varandra. Han använde sig därvid 

av en lugn ton, vilket ledde till att Ali Salah Abdo lugnade ned sig något. Han och Ali 

Salah Abdo handhälsade. Detta såg trygghetsvärdarna innan dessa begav sig från 

platsen. Ali Salah Abdo frågade honom vilket land han kom ifrån. När han svarade 

Tunisien frågade Ali Salah Abdo om han kunde arabiska. Ali Salah Abdos ”huvud och 

ögon går lite runt”, varför han tänkte att denne var påverkad av något. När han tog 

upp saken svarade Ali Salah Abdo att ”jag har poppat några blåa, brorsan”. Därefter 

började Ali Salah Abdo tala om Vivalla och frågade honom om han kände vissa namn-

givna personer som visste vem han var och vad han var kapabel till. Ali Salah Abdo 

började hetsa mot de andra i gruppen och sade någonting om Mostafa Fathaddins 

mamma. Mostafa slog till Ali Salah Abdo. Han tänkte att han måste få ut Ali Salah 

Abdo, som var hög på ”benzo” vilket preparat han hade läst om i skolan; han hade gått 

”natur”. Han blev orolig för vad Ali Salah Abdo kunde ställa till med. Han lade armen 

om honom i syfte att de skulle gå ut tillsammans. Han gjorde så för att Ali Salah Abdo 

skulle känna trygghet. Ali Salah Abdo kände sig också trygg med det och förklarade att 

”du kommer till mig med respekt och därför respekterar jag dig med” men att han inte 

ville gå förrän också de andra hade visat honom respekt. Om Ali Salah Abdo inte hade 

velat gå ut skulle han inte ha tvingat honom till det. Han vet inte varför brodern och 

kamraterna följde med ut.  

 

När de hade kommit ut sade han till Ali Salah Abdo att denne skulle gå till bilen och 

vänta på Isabella Svensson där. Han förklarade för Ali Salah Abdo att han skapade 

onödiga problem. Ali Salah Abdo fortsatte att tjafsa och sade att de skulle ha respekt 

för honom eftersom han var från Vivalla. Det blev mycket tal om respekt från Ali 

Salah Abdos sida. Ali Salah Abdo sade att han inte skulle gå därifrån förrän de fått 

respekt för honom. Ali Saalah Abdo skrek. Han försökte behålla sitt lugn bara för att 

göra Ali Salah Abdo lugn. Ali Salah Abdo fortsatte med sitt tal om respekt. Denne 

förde sin hand återkommande till högra höften och svarade – sedan han frågat miss-

tänksamt om anledningen till det – ”man måste vara säker, bror”. Därefter blev Ali 

Salah Abdo slagen och neddragen till marken. Han och Alex Oganesian försökte hjälpa 

Ali Salah Abdo att ställa sig upp. Alex bad därvid vädjande Ali Salah Abdo att gå där-

ifrån.  
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När Ali Salah Abdo gick Isabella Svensson till mötes sade denne till henne att hon 

skulle sätta sig i bilen för han skulle ”hämta tabben och poppa alla de här”, vilket han 

uppfattade att det betydde att Ali Salah Abdo skulle hämta sin pistol och skjuta dem. 

Han frågade Ali Salah Abdo vad han höll på med. Denne svarade att de skulle vänta 

och få se vad han skulle göra. Naim sade till Ali Salah Abdo att han skulle gå därifrån 

och knuffade honom lätt framför sig. Ali Salah Abdo tog fram ett föremål och drog 

”som ett snitt” mot broderns hals. Naim satte handen till halsen och började springa 

från platsen. Han förstod att Ali Salah Abdo måste ha använt ett vasst föremål mot 

brodern. I självförsvar och för att skydda brodern rörde han sig framåt mot Ali Salah 

Abdo och tilldelade denne en slagliknande knuff, som var hårdare än en vanlig knuff, 

för att få bort Ali Salah Abdo. Ali Salah Abdo attackerade andra i gruppen, vilka för-

svarade sig. Allt gick mycket fort.  

 

Efter att ha knuffat Ali Salah Abdo begav han sig i riktning mot Ognjen Milovanovic 

och Mohamed Omar Ali och skulle lämna centrumet. Han såg att Ali Salah Abdo var 

på någon som låg ned vid kundvagnsskjulet, men han kunde inte se vem det var. Han 

kunde inte heller se var Naim befann sig när han såg sig omkring. Hans första tanke 

var att det var brodern som Ali Salah Abdo hade angripit.     

 

Han begav sig till kundvagnsskjulet. När han kom fram dit förstod han att det var 

Mostafa som låg under Ali Salah Abdo. Mostafa lyckades knuffa Ali Salah Abdo ifrån 

sig och ta sig upp. Ali Salah Abdo, som högg vilt omkring sig och hade en våldsam 

blick, försökte avrätta Mostafa. När han befann sig bredvid Ali Salah Abdo och 

Mostafa måste Ali Salah Abdo ha huggit mot hans ben, vilket han dock inte kände då 

men som senare visade sig ha lett till en stickskada. Han förstod att det var lönlöst att 

försöka lugna ned Ali Salah Abdo som var ute efter att döda. Han började springa från 

platsen och hade kommit en bit när han hörde skottet. Han såg Ali Salah Abdo falla 

och förstod att denne var skjuten.   

 

Han hade inte sett att någon i gruppen hade vapen och kände inte till att så skulle vara 

fallet. Han och Mostafa sprang från platsen tillsammans till en början. Mostafa haltade 
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därvid litet, som om han vore skadad. Han lade inte märke till om Mostafa hade något i 

händerna. 

 

Han ville inte säga någonting om sin skada till polisen eller den läkare som undersökte 

honom. Han väntade med det tills hans försvarare var närvarande.   

 

Han hade inte märkt att Naim och Mohamed hade lämnat centrumet strax efter det att 

Mostafa hade kommit dit. Däremot såg han brodern återvända. Han frågade inte var 

brodern hade varit.  

 

Det tyg som han drog upp över munnen var en tätt åtsittande halsduk som han bär på 

vintern. Vid händelsen drog han upp och ned den flera gånger. Detta gjorde han inte 

för att han ville dölja ansiktet för övervakningskamerorna eller för Ali Salah Abdo; 

åtgärden hade i så fall varit meningslös. Han är uppvuxen i Fisksätra och vet var 

kamerorna är uppsatta i centrumet. Redan vid första polisförhöret bad han polisen 

undersöka vad övervakningskamerorna kunde utvisa. 

 

Det var inte bara han som sprang innan skottet hördes utan även de andra hade börjat 

springa före skottet. 

 

Ebrima Jawo 

 

Han kom till Fisksätra centrum för att inhandla ett simkort till en telefon som han hade 

köpt i Nacka Forum tidigare samma dag. Han såg att hans kamrater var i centrumet, 

vilket han inte hade känt till att de skulle vara, och gick för att hälsa på dem.  

 

I centrumet fanns en person, Ali Salah Abdo, som han inte kände igen. Ali Salah Abdo 

talade hetsigt och högljutt med folk. Hans kamrater talade lugnt med Ali Salah Abdo, 

och Raouf Klai hade en lugn ton för att lugna ned alla. Som han uppfattade situationen 

var det Ali Salah Abdo som tjafsade med hans kamrater, och inte tvärtom. Ali Salah 

Abdo lämnade sällskapet flera gånger men kom tillbaka. Ali Salah Abdo förklarade att 

han inte ville sänka sin röst när han blev uppmanad att dämpa sig. Ali Salah Abdo sade 
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att han var från Vivalla och att han hade ätit ”blå”. Hans kamrater uppmanade Ali 

Salah Abdo att gå därifrån. Han deltog för egen del inte i samtalet. Han minns inte om 

det förekom något våld innan de lämnade centrumbyggnaden.  

 

Han vet inte om Ali Salah Abdo blev uppmanad att gå ut och förstod inte vad saken 

egentligen handlade om. Han trodde att de skulle gå ut för att prata och att Ali Salah 

Abdo därefter skulle bege sig därifrån. Som han uppfattade situationen gick Ali Salah 

Abdo ut frivilligt; det var i alla fall ingen som bar ut honom eller slog honom.  

 

Han har inget minne av någon våldsutövning alldeles efter att de hade kommit ut, 

vilket kan bero på att allt hände mycket snabbt. 

  

När Isabella Svensson hade kommit ut gick Ali Salah Abdo mot parkeringen. Han 

trodde då att Ali Salah Abdo skulle köra därifrån. I stället svingade Ali Salah Abdo en 

kniv mot Naim Klai, som började springa från platsen. Han rusade fram för att med en 

spark försöka få bort Ali Salah Abdo, men det gav inte något resultat. Dessförinnan 

hade han inte utövat något våld. Ali Salah Abdo höll i Ognjen Milovanovic och högg 

denne i huvudet. Han försökte med en spark sära på dem. Ali Salah Abdo gick emot 

honom. Eftersom han har dålig kondition kunde han inte springa från platsen; han 

skulle ha blivit dödad av Ali Salah Abdo om han hade sprungit. Han försökte på nytt få 

bort Ali Salah Abdo med en spark. Ali Salah Abdo försökte hugga honom i armen men 

missade och orsakade en skada på vänstra ärmen på hans jacka. Han backade undan 

och gick mot en trappa. Ali Salah Abdo påbörjade jakten på Mostafa Fathaddin. När 

Mostafa hade ramlat vid kundvagnsskjulet förstod han att situationen var farlig för 

Mostafa. Han sprang därför till Mostafa för att hjälpa honom. Då befann sig även Ali 

Salah Abdo på marken. När Ali Salah Abdo försökte ställa sig upp knuffade han bort 

dennes arm i avsikt att hålla kvar Ali Salah Abdo på marken så att Mostafa skulle 

kunna fly. Han ramlade nu själv. Vid något tillfälle i detta skede hamnade han under Ali 

Salah Abdos kropp. I samband med detta kom Raouf fram till dem och sade ”ta ner 

han på marken.” 
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Han kom på fötter och började springa. Han hade sprungit två, tre steg när han hörde 

skottet. Han såg mot Ali Salah Abdo, som nu stod upp. Han trodde att det var Ali 

Salah Abdo som hade skjutit. Han var nu rädd för att bli skjuten; inne i centrumbygg-

naden hade någon – det var inte Ali Salah Abdo – nämnt något om att Ali Salah Abdo 

hade en pistol.  

 

Hemma hos Alex Oganesian, dit sålunda han, Alex och Raouf hade begett sig, visade 

Raouf en skada på benet som såg färsk ut. Själv hade han skador på knogarna som 

hade uppkommit när han och en kamrat tidigare hade skojbråkat med varandra. Han 

hade även märken på knäna som han hade fått när han hade ramlat på marken vid 

händelsen.  

 

Det är riktigt att han i polisförhör den 11 februari 2022 uppgav att han inte hade sett 

någon kniv och att han i sådant förhör tio dagar senare svarade ”ingen kommentar” på 

frågor om en kniv hade förekommit vid händelsen. Han var misstänkt för mord och 

var stressad och hade svårt att förstå vad polisen sade vid förhören. Han befarade att 

ett svar skulle leda till ytterligare frågor och trodde att polisen frågade om någon av 

hans kamrater hade haft kniv.  

 

Alex Oganesian 

 

Efter att ha varit och gymmat med vänner gick han hem och åt mat. I Fisksätra 

centrum träffade han vänner och talade med trygghetsvärdarna.  

 

Han lade märke till en kille, Ali Salah Abdo, i centrumet. Han minns inte vad han sade 

till Mostafa Fathaddin när Mostafa hade kommit nedför rulltrappan. Efter några 

minuter gick han och kamraterna fram till Ali Salah Abdo. Han vet inte varför de sökte 

kontakt med Ali Salah Abdo. Vad de talade om med denne minns han inte. Ali Salah 

Abdo talade i telefon och kom och gick om vartannat. Efter ett tag blev Ali Salah 

Abdo hetsig. Ali Salah Abdo råkade gå in i honom, och när han frågade denne vad han 

55



   

NACKA TINGSRÄTT 
 
Avdelning 01 

DOM 
2022-07-21 
 

Mål nr B 911-22 
 

 
 
 
 
sysslade med bad han om ursäkt och skyllde på att han hade tagit ”lite blåa”. Han för-

stod då att Ali Salah Abdo var påverkad av narkotika. Ali Salah Abdo sade otrevliga 

saker som någonting om någons mamma och han svor. 

 

När Naim Klai och Mohamed Omar Ali lämnade centrumbyggnaden visste han inte 

vad dessa skulle göra. Han minns inte vad han talade med Naim om vid de två telefon-

samtalen under Naims och Mohameds bortovaro. Han såg inte vad som förekom när 

Mostafa och Naim stod i smatten. 

 

Såväl han och hans kamrater som Ali Salah Abdo tog initiativ till att lämna centrum-

byggnaden. Det var mycket folk i centrum, och han uppfattade att Ali Salah Abdo inte 

ville behöva skrika när han talade. När de gick mot utgången tappade Ali Salah Abdo 

sin keps och han tog upp den åt honom. Han förstod inte att de skulle följa med Ali 

Salah Abdo ut, varför han började gå uppför trappan vid entrén vilken trappa leder till 

ett plan med fler butiker och som också är vägen hem för honom. När han såg att de 

andra gick ut följde han med. Han trodde att det hela skulle sluta med att Ali Salah 

Abdo åkte hem.     

      

När de hade kommit ut föll Ali Salah Abdo till marken. Han såg inte hur det gick till. 

Det var halt ute så Ali Salah Abdo kanske ramlade. Han lade dock märke till att armar 

for omkring så det förekom våld, men det var rörigt och svårt att se vem som gjorde 

vad. Han tänkte att han kunde förhindra våld men vet inte om han försökte göra 

någonting i det syftet. Det är svårt att uppmana sex personer att sluta bråka. Han hjälp-

te i vart fall upp Ali Salah Abdo från marken och sade till honom att gå därifrån. Han 

minns inte om Ali Salah Abdo svarade någonting. Ali Salah Abdo hade inte sitt fokus 

på honom och var narkotikapåverkad. Ali Salah Abdo nämnde ”blå” många gånger.  

 

Han höll sig i bakgrunden och såg att Ali Salah Abdo svingade kniven snett mot Naims 

hals. Kniven hade Ali Salah Abdo tagit upp ur fickan. Han fokuserade på Naim som 

sprang därifrån men också på de andra kamraterna, som riskerade att skadas; han 

kanske behövde hjälpa dem. Det hände mycket och allt gick fort. 
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Han gick uppför ”metalltrapporna”. Han såg att Ali Salah Abdo jagade Mostafa med 

kniven i handen och att Ebrima Jawo, som hade kommit för att hjälpa Mostafa, ramla-

de. Han sprang därför mot Mostafa och Ebrima för att undsätta dem men vände om 

varpå han hörde en smäll – han var inte säker om det var ett skott eller någonting 

annat – varefter han ökade farten; han är dock aningen osäker om när han började 

springa från platsen varför det kan ha varit så att det skedde först när han hade hört 

smällen. Han tänkte nu bara på att springa därifrån. Han mottog ett telefonsamtal från 

sina föräldrar som ville att han skulle komma hem. 

 

Han utövade inte något våld. Han lade inte märke till något vapen under kvällen. Ingen 

av hans kamrater var beväpnad. Hade han känt till att det förekom vapen skulle han 

inte ha följt med ut. Det hade inte sagts något om narkotika utöver att Ali Salah Abdo 

sade att han hade tagit ”blå”. Själv brukar han inte narkotika. Det fanns ingen avsikt att 

ta Ali Salah Abdo till en avskild plats – parkeringen är inte någon sådan plats – eller att 

omringa denne eller att misshandla honom. Han ville att Ali Salah Abdo skulle lämna 

centrumet.  

 

Isabella Svensson 

 

Hon och Ali Salah Abdo hade lärt känna varandra för två–tre månader sedan på ett 

socialt medium. De var ”polare”. De hade träffats två eller tre gånger. Ali hade den  

8 februari 2022 kommit med tåg från Örebro till Stockholm för att hälsa på henne och 

några kamrater till honom i Stockholm. Han bodde hos henne, som ”bor tillsammans 

med sin familj”. Avsikten var att han skulle åka hem den 9 februari men det hade lika 

gärna kunnat bli en övernattning till. Hon vet att Ali hade konflikter i Örebro, även om 

han inte ville tala om dem. Han hade inte tidigare varit i Fisksätra och var inte bekant 

med någon där; skulle han ha känt någon i Fisksätra hade han inte gått med på att åka 

dit. 

 

På kvällen den 9 februari skulle hon och Ali hälsa på en väninna till henne i Södertälje. 

Hon hade glömt en dyr mjukisdress på sin arbetsplats, som är ICA-butiken i Fisksätra 
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centrum. Hon ville hämta kläderna på vägen till Södertälje. Det visade sig emellertid att 

kläderna var stulna.  

 

De brottsmisstänkta känner hon inte men några av dem är bekanta till utseendet efter-

som de handlar i ICA-butiken. Nu var de alla likadant klädda i kanske svarta Canada 

goose-jackor och svarta kepsar. En kille hade dock en ljus keps.    

 

När hon skulle bege sig till ICA-butikens personalrum, dit Ali inte fick komma, lämna-

de Ali butiken. Efter ett tag gick hon ut ur butiken och såg Ali stå och tala med upp-

emot tio killar. Litet märkligt var det, eftersom han ju inte kände någon i Fisksätra, men 

Ali var en mycket social person. Hon gick fram till Ali och dem som han talade med. 

Tonen som användes dem emellan var trevlig. De stod således inte och bråkade. En av 

killarna från Fisksätra, vilken var ljus i hyn och inte så lång, nämnde ordet ”äbi”, som 

hon förstår är slang för kokain. Hon uppfattade det som att det var fråga om något 

slags affärsuppgörelse som hon inte ville ha med att göra. Det är möjligt att hon i detta 

skede missuppfattade stämningen mellan Ali och killarna och att den i själva verket inte 

var så god. 

 

Hon återvände till butiken för att tala med en kollega om det stulna klädesplagget. 

Efter kanske tre–fem minuter upptäckte hon att Ali och killarna är borta. Hon sprang 

ut ur centrumbyggnaden. Där ute var det fullt bråk där Fisksätrakillarna – alla eller 

nästan alla – sprang runt och slog på Ali. Hon försökte ingripa genom att gå emellan, 

dra i killarnas jackor och skrika. En av killarna sade till henne att ta Ali därifrån. Den 

killen, som var ljus i hyn och inte särskilt lång och som var iförd en svart jacka med ljus 

pälskrage, var den enda av killarna som verkade vilja göra henne och Ali väl. 

 

Hon har inte något minne av att Ali gick i riktning mot henne när hon hade kommit ut 

ur centrumbyggnaden. Hon har inte heller någon hågkomst av att hon och Ali skulle 

ha sagt någonting till varandra i detta skede eller över huvud under bråket. 
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Ali hade inte någon möjlighet att ta sig därifrån med så många som var på honom och 

slog honom. Hon vet inte hur länge det höll på eller exakt vad som hände, eftersom allt 

är väldigt suddigt för henne. 

 

När Ali strax före skottet låg på marken nära restaurangen och två killar var på honom, 

gick hon fram till dem och lyckades få bort en av killarna. Nu när det var endast en 

kille på Ali kunde Ali ställa sig upp. Hon kände en lättnad, eftersom de andra killarna 

verkade ha begett sig därifrån. Ali stod med ryggen vänd mot kundvagnsskjulet, och 

hon stod med ryggen åt restaurangen. När hon hörde skottet, som hon tyckte lät som 

en smällare, hade hon blicken riktad ned i marken. Skottet hade kommit bakifrån i för-

hållande till hur hon stod. Hon tittade upp och såg blod på Alis hals. Ali sade något i 

stil med att ”dom hmm mig”, dvs. att de hade gjort något mot honom, varpå han föll 

ihop och hon rusade fram för att försöka stoppa blödningen från halsen. Snart kom 

det fram en vänlig tjej som hjälpte till med att hindra blödningen och som talade 

lugnande till henne.  

 

Hon kände till att Ali brukade cannabis. Den 8 februari kom det fram att han åt blåa 

piller. Han hade med sig två–tre kartor med sådana tabletter. Hon såg honom vid 

något tillfälle ta ett sådant piller men vet inte i vilken omfattning han använde medlet. 

Hon kände honom inte särskilt väl och har kommit att förstå att han inte hade varit 

helt ärlig mot henne.  

 

Hon känner inte till med vem eller vilka Ali hade talat i telefon i centrumet. Han talade 

nästan ständigt i telefon. 

 

Marianella Domarchi  

 

Hon har för sig att hon sade till killarna att de skulle flytta sig när hon kom med per-

mobilen och att hon frågade dem om vad de höll på med. Killarna hörde inte och upp-

manade henne att flytta på sig men till slut var de tvungna att maka på sig, annars hade 

de blivit påkörda av henne. Killarna verkade arga. Bakom killarna kom andra killar och 
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kanske även några flickor, vilka följde med av nyfikenhet. Totalt var det kanske 15 per-

soner. 

 

Killarna som gick främst puttade framför sig en längre och för henne helt okänd kille, 

som var medtagen, upprörd och gråtfärdig – han kanske till och med grät – och som 

inte följde med ut frivilligt. Killen som fördes ut fick motta knytnävsslag från minst två 

av de andra killarna. När hon sade till dem att sluta slå uppmanades hon att hålla käften 

och blev kallad kärring.          

 

Haci Yavuz 

 

Han hade haft en körning i sin restaurangverksamhet och hade parkerat bilen i anslut-

ning till Time Out. Han skulle bära in några väskor i restaurangen när han hörde att det 

var bråk utanför. Det var flera för honom obekanta ungdomar som skrek och tjafsade. 

Några av dem skrek till den kille som snart skulle bli skjuten, Ali Salah Abdo, att han 

skulle gå därifrån och inte vara där utan gå till bilen. De skrek också att Ali Salah Abdo 

inte hade där att göra och att han inte skulle komma dit och bråka, att han inte skulle 

”jiddra”. De ville sätta Ali Salah Abdo på plats. Någon eller några av dem bad Ali Salah 

Abdo på ett mer vänligt sätt att gå därifrån. Ali Salah Abdo tjafsade tillbaka, kanske 

försvarade han sig. Ali Salah Abdo skrek, men han hörde inte vad denne skrek. Han 

har inte något minne av att Ali Salah Abdo skrek ”sluta, sluta”, fastän han tydligen har 

uppgett det i polisförhör. Han såg inte något våld, vare sig slag eller sparkar, och inte 

heller någon kniv eller något skjutvapen. Senare när Ali Salah Abdo hade fallit ropade 

någon att de skulle vara försiktiga för att ”han har kniv på sig”.   

 

Han frågade skrikande vad det var som pågick men han fick inte något svar. Det var 

inte någon av dem som deltog i bråket som kom fram och talade med honom. Där-

emot var det en man i 45-årsåldern som av välvilja – för att han inte skulle bli  

drabbad – sade till honom att gå därifrån och inte lägga sig i.  

 

Ali Salah Abdo ville både gå därifrån och fortsätta bråka. Ali Salah Abdo hade sin flick-

vän med sig, som denne höll i handen, och hon sade ”kom, vi går” – det var i början, 
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innan Ali Salah Abdo föll till marken – och därefter drog Ali Salah Abdo kniv, vilket 

vapen han alltså aldrig såg. 

 

Han lade inte märke till att någon person skulle ha jagat en annan person. 

 

Han iakttog inte heller någon pistol. Om det är antecknat i hans polisförhör att han såg 

pistolen är det felskrivet; i stället har han uppgett till polisen att han aldrig såg vapnet.  

 

När han hörde smällen förstod att någon hade skjutit. Alldeles före skottet hade han 

lagt märke till någon som hade kommit bakifrån vilken han antog vara skytten. Ali 

Salah Abdo föll till marken något eller några ögonblick senare. Han stod fyra meter 

från Ali Salah Abdo, men det är möjligt att avståndet var större, och hade haft blicken 

riktad mot Ali Salah Abdo när denne träffades av skottet. De killar som befann sig i 

närheten försvann snabbt från platsen efter skottet, men han kan inte utesluta att 

någon av dem började springa alldeles före skottet. Han ville gå fram till offret men 

vågade inte. Han gick in i restaurangen och stängde den fort. Det hade tidigare före-

kommit en skjutning i restaurangen.  

 

Carlos Araya 

 

Han kan från lägenheten se ned på området utanför södra entrén till Fisksätra centrum.  

 

Det var kväll, men han är inte expert på ljusförhållanden och kan därför inte säga om 

det var ljust eller mörkt ute. 

 

Han hörde röster och tittade ut från ett fönster i lägenheten. Han såg en kille som var 

ungefär 18 år gammal tala med en man i 70-årsåldern. Han hörde inte vad de sade. 

Killen och mannen försvann.  

 

Vid kundvagnsskjulet dök det upp en kille och därefter ytterligare en kille. De kom från 

andra sidan [från parkeringen]. Killarna stod ganska nära varandra. De gjorde ingenting 

utan stod bara. Plötsligt dök det upp en tredje kille, som kom från samma håll. Den 
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killen tog fram en pistol ur fickan och sköt. Den som blev skjuten sjönk ihop. Han 

som hade skjutit gjorde ingenting annat än att skjuta. Han hade avfyrat pistolen på ett 

avstånd av kanske fyra meter från offret. Allt gick ganska snabbt. Han hade iakttagit 

killarna i ungefär en halv minut när skottet föll.  

 

Han som hade skjutit sprang från platsen. Den andre killen, som var ganska kortväxt, 

började göra någonting med den skjutne; han tryckte händerna mot den liggande 

kroppen. Han såg ingen tjej på platsen. Han kan dock inte utesluta att den som tog 

hand om offret var en tjej, men han tyckte att vederbörande såg ut som en kille. 

 

Hans Wannberg 

 

Han hade kommit halvvägs över gångbron och lagt märke till en snabb rörelse på 

parkeringen. Han stannade till och såg på ett avstånd om cirka 15 meter att det var ett 

bråk därnere med fem–sex personer inblandade. Personerna jagade varandra eller så 

blev en person jagad av de andra. Han skrek till dem att sluta, eftersom han befarade 

att agerandet på parkeringen skulle leda till våldsutövning. Hans skrik hade ingen 

effekt. Det kom även andra personer som ställde sig på gångbron och iakttog skeendet.  

 

Efter någon minut lösgjorde sig två personer och sprang i riktning mot kundvagns-

skjulet. En av personerna, som hade yvigt hår, var uppenbarligen jagad. En av dem 

slog eller föll – det var tumult – och det blev en brottningsmatch vid den sida av skjulet 

som vetter mot gångbron. Avståndet därifrån till den plats på gångbron där han stod 

var nu kanske tio meter. Den jagade personen fick ta emot slag och sparkar men slog 

eller sparkade också tillbaka. En person kom loss och backade eller förflyttade sig fyra–

fem meter i riktning mot gångbron. En annan person försökte resa sig upp i tumultet. 

Han hörde en smäll och såg en eldsflamma. Han såg inte vapnet men uppfattade att 

den person som hade rört sig från de övriga måste ha hållit ett skjutvapen i handen 

framför sig med vapnet pekande mot skjulet. Den som hade försökt resa sig föll ihop. 

Skytten sprang iväg. 
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Han tyckte det var märkligt att den person som hade backat och skjutit – personen 

verkade ha varit i en utsatt situation – inte i stället bara hade sprungit därifrån, vilket 

denne hade goda möjligheter att göra. 

 

Om han i polisförhör den 15 februari 2022 har lämnat uppgifter av innebörd att han 

såg den person som han antog vara skytten ta fram något ur fickan och göra något med 

det framtagna föremålet alldeles före det att han iakttog eldsflamman, bör detta ha varit 

det han såg; han minnesbilder var bättre den 15 februari än idag. 

 

Han hörde inte någon av de inblandade i bråket skrika eller säga någonting. 

 

Han kände inte igen de tilltalade som enskilda individer, men några av dem var utseen-

demässigt bekanta som ingående i en grupp ungdomar som vid denna tid brukade 

uppehålla sig i Fisksätra centrum; nuförtiden är det dock lugnt i centrumet.  

 

Andreas Sjögren 

 

Han grep Mostafa Fathaddin på Lakegatan. Gripandet var odramatiskt, även om 

Mostafa Fathaddin till en början var agiterad över att ha blivit knivhuggen i hals och 

huvud. Mostafa Fathaddin visade upp skador i form av ett märke och ett litet stick eller 

liknande där det syntes litet blod. Han kommer inte ihåg vad han sade till Mostafa 

Fathaddin om anledningen till gripandet. Mostafa Fathaddin hade talat i telefon med 

sin moster när polis hade befunnit sig hos mostern och hade vetat att polisen sökte 

efter honom. 

 

En stund senare sade Mostafa Fathaddin att han sket i om skjutne killen dog. Kanske 

tio minuter därefter sade Mostafa Fathaddin att det var synd att killen var så ung och 

strax därpå frågade han om den skjutne skulle överleva. Han kände till att Ali Salah 

Abdo var död men det sade han inte till Mostafa Fathaddin. Han nämnde över huvud 

inte något om händelsen, utan Mostafa Fathaddin hade uttryckt sig spontant.     
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Han och Mostafa Fathaddin kom att bli stående ganska länge i avvaktan på att en 

polispatrull och polistekniker skulle komma till platsen. Med undantag för den in-

ledande agitationen, och även för en viss irritation över dröjsmålet, var Mostafa 

Fathaddin lugn och framstod utåt sett som känslokall.  

 

Tingsrättens bedömning 

 

Inledning 

 

Ingen av parterna kan anses ha ifrågasatt det som det förevisade filmmaterialet utvisar, 

även om det på enskilda punkter har anförts olika tolkningar. Filmmaterialet utgör ock-

så den tyngsta bevisningen. Detta material saknar ljud. Den muntliga bevisningen om 

vad som sades eller på annat sätt kom till verbalt uttryck mellan Ali Salah Abdo och de 

tilltalade består nästan uteslutande av de tilltalades uppgifter. Dessa uppgifter ska läggas 

till grund för domen om de inte ska anses orimliga, tillrättalagda eller motsägelsefulla 

eller vara otillräckliga i förhållande till tyngden av åklagarens bevisning. 

 

Åklagaren har gjort gällande att händelsen i Fisksätra centrum ska ses som ett samman-

taget händelseförlopp fram till skjutningen där varje moment hänger direkt samman 

med varandra. De tilltalade har ansett att varje moment bör bedömas för sig.  

 

Det finns omständigheter som talar för att det synsätt som åklagaren har anlagt är det 

riktiga. En sådan omständighet är Mohamed Omar Alis, Naim Klais, Alex Oganesians 

och Ognjen Milovanics reaktion när de lade märke till Ali Salah Abdo i centrumet. 

Andra omständigheter är att Alex Oganesian vid Mostafa Fathaddins ankomst omedel-

bart uppenbarligen informerade denne om Ali Salah Abdos närvaro och att detta ledde 

till att Mostafa Fathaddin – som synes ha haft en ledande ställning hos de tilltalade eller 

hos flera av dem – direkt, tillsammans med Alex Oganesian, Mohamed Omar Ali och 

Naim Klai, gick fram till Ali Salah Abdo. Ytterligare omständigheter är att Mohamed 

Omar Ali och Naim Klai hastigt begav sig från centrumet för att efter endast några 

minuter återkomma nästan lika hastigt som de hade gett sig iväg och att Naim Klai 

under deras bortovaro ringde två mycket korta telefonsamtal till Alex Oganesian, vilket 
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talar för att Mohamed Omar Ali och Naim Klai, eller endera av dem, på någons upp-

drag eller på eget initiativ vidtog någon åtgärd, kanske bestående i att hämta någonting 

t.ex. en pistol. Naim Klai får genom fingeravtrycken på plastpåsen med ammunition i 

gömman bakom täcklisten i trapphuset till Lakegatan 6 anses knuten till ammunitionen 

i påsen. Till detta kan läggas att Mostafa Fathaddin vid Mohamed Omar Alis och Naim 

Klais återkomst ställde sig i smatten vid trappan för att vänta på Naim Klai som, sedan 

Alex Oganesian synes ha uppmärksammat Naim Klai på att denne skulle bege sig till 

smatten, gick dit, att Naim Klai och Mostafa Fathaddin uppehöll sig där endast några 

sekunder och att Mostafa Fathaddins inte särskilt sannolika uppgifter om anledningen 

till vistelsen i smatten får anses motsagda av Naim Klai berättelse på denna punkt. Till 

det kan läggas att Raouf Klai och Mostafa Fathaddin täckte nederdelen av ansiktet med 

tyg. Ytterligare en omständighet kan vara att Alex Oganesian tog sin blick från de 

kamrater som slogs med den knivbeväpnade Ali Salah Abdo för att rikta den åt det håll 

från vilket Mostafa Fathaddin närmade sig platsen för kraftmätningen. Alex 

Oganesians åtgärd kan framstå som märklig såvida han inte hade förväntningar på att 

Mostafa Fathaddin i detta skede skulle ta fram pistolen för att på ett eller annat sätt 

använda den mot Ali Salah Abdo, eftersom Alex Oganesian får antas ha uppfattat att 

kamraterna slogs för sitt eget och andras liv och ha haft anledning att överväga om han 

skulle undsätta dem. 

 

Någon annan bevisning som kan knyta Naim Klai till gömman i trapphuset än hans 

fingeravtryck på ammunitionspåsen har emellertid inte förebringats. Det är sålunda inte 

bevisat t.ex. att Naim Klai, eller Mohamed Omar Ali, besökte Lakegatan 6 vid borto-

varon från centrumet. Fingeravtrycken på ammunitionspåsen, som innehöll ammuni-

tion som inte är avpassad för den använda pistolen, är inte tillräcklig bevisning för att 

binda Naim Klai till gömman. Inte heller Mohamed Omar Alis fingeravtryck på en av 

redline-påsarna är tillräckligt bevis för att knyta Mohamed Omar Ali till gömman. 

Redan här kan nämnas att utredningen inte utesluter t.ex. att Mostafa Fathaddin hade 

pistolen på sig när han anlände till centrumet. Eftersom centrumet övervakades med 

kameror och Mostafa Fathaddin hade visat sitt ansikte för Ali Salah Abdo innan han 

täckte nederdelen av ansiktet med tyg och Raouf Klai tidvis inte täckte delar av an-

siktet, kan knappast anledningen till maskeringen ha varit ett försök att dölja sin 
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identitet. En förklaring kan vara att Mostafa Fathaddin och Raouf Klai ville se skräm-

mande ut vid t.ex. en avvisning av Ali Salah Abdo från centrumet; de förklaringar till 

maskeringen som Mostafa Fathaddin och Raouf Klai har lämnat är sådana att de ska 

lämnas utan avseende. Alex Oganesian har uppgett att han fokuserade på Naim Klai 

med anledning av att denne hade skadats av kniven, vilket kan utgöra en förklaring till 

att Alex Oganesian vände bort blicken från kamraterna som slogs med Ali Salah Abdo 

eftersom Alex Oganesien såg åt det håll där också Naim Klai befann sig efter att denne 

hade sprungit till entrén.  

 

Sammanfattningsvis visar inte utredningen att det har funnits en plan att misshandla 

Ali Salah Abdo enligt vilken samtliga tilltalade agerade. Utredningen talar däremot med 

styrka för att de tilltalades gemensamma avsikt har varit att avvisa Ali Salah Abdo från 

centrumet, varvid i vart fall Mostafa Fathaddin var beredd att tillgripa våld för att 

genomföra planen. Isabella Svenssons i polisförhör lämnade uppgifter om att Ali Salah 

Abdo inte kunde lämna centrumet eftersom alla eller nästan alla av de tilltalade riktade 

slag mot Ali Salah Abdo leder inte till någon bedömning. De tilltalades uppgifter om 

att Ali Salah Abdo var aggressiv både inne i centrumbyggnaden och utanför entrén får 

visst stöd av filmmaterialet och kan inte lämnas utan avseende. 

 

Händelseförloppet kan delas upp i fem moment, nämligen dels det som förekom innan 

Ali Salah Abdo och de tilltalade lämnade centrumbyggnaden, dvs. före utpasseringen 

genom entrén (Inne i byggnaden), dels det som skedde när de nyss hade passerat entrén 

(Utanför entrén), dels det som ägde rum i samband med att Isabella Svensson hade kom-

mit ut och det som skedde i anslutning till att Ali Salah Abdo tog fram kniven (Neddrag-

ningen samt den framtagna kniven), dels det som förekom sedan Ali Salah Abdo börjat jaga 

Mostafa Fathaddin, inklusive skjutningen (Skjutningen).          

 

Åklagaren har åberopat utredning av inte obetydlig omfattning till stöd för av henne 

framförda påståenden om att Ali Salah Abdo, Mostafa Fathaddin och Ebrima Jawo 

ägnade sig narkotikaförsäljning, eller åtminstone gjort det tidigare, och att Mostafa 

Fathaddin och Mohamed Omar Ali har ett intresse för skjutvapen. I ljuset av den 

övriga bevisningen saknar enligt tingsrättens mening de omständigheter som avses bli 
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bevisade genom denna utredning betydelse för den prövning av åtalen som rätten ska 

göra. Även om omständigheterna skulle befinnas bevisade, skulle rätten således inte 

göra andra bedömningar än den bedömning som har gjorts i det föregående och de 

bedömningar som kommer att redovisas nedan.  

 

Särskilt om det mot Naim Klai riktade åtalet för grovt vapenbrott 

 

Den närmast till hands liggande förklaringen till att Naim Klai och Mohamed Omar Ali 

under sådana omständigheter som har angetts ovan lämnade centrumet och återkom 

dit är att de, eller Naim Klai, hämtade den pistol som Mostafa Fathaddin kom att 

skjuta Ali Salah Abdo med och att pistolen således lämnades över till Mostafa 

Fathaddin t.ex. i smatten. Filmmaterialet ger dock endast ett svagt stöd för en sådan 

slutsats. Sekvensen från smatten har inte större bevisvärde än att den på intet sätt ute-

sluter en överlämning av vapnet där. En annan sekvens antyder att en överlämning 

skedde av ett mindre föremål som knappast kan ha varit pistolen.  

 

Som redan berörts under Inledning utesluter inte utredningen att Mostafa Fathaddin 

bar pistolen på sig när han anlände till centrumet. Inte heller är det uteslutet att någon 

annan av de tilltalade i samband med han kom till sentrumet förde med sig vapnet 

eller, vilket dock inte är särskilt sannolikt, att någon annan person obemärkt lämnade 

över vapnet i centrumet eller att det var gömt där på en plats som inte var täckt av 

någon övervakningskamera.   

 

Följaktligen är det inte ställt utom rimligt tvivel att Naim Klai har hanterat pistolen på 

sätt som åklagaren har påstått. Åtalet ska därför lämnas utan bifall.   
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Särskilt om åtalen för mord och grov misshandel alternativt medhjälp till grov 

misshandel 

 

Inne i byggnaden 

 

Mostafa Fathaddin har uppgett att han i utrymmet med rulltrapporna tilldelade Ali 

Salah Abdo ett knytnävsslag i ansiktet. Slaget kan dock inte anses omfattat av åtalen 

med hänsyn till hur åklagaren har beskrivit gärningarna. 

 

Efter Mostafa Fathaddins slag tryckte Raouf Klai Ali Salah Abdo framför sig i syfte att 

denne skulle lämna centrumet eller åtminstone centrumbyggnaden. Ali Salah Abdo 

blev därvid tvingad att gå baklänges. Med beaktande av denna omständighet kan ingen 

av de tilltalade som då befann sig i närheten av Ali Salah Abdo och Raouf Klai ha varit 

av uppfattningen att Ali Salah Abdo, som fortfarande väntade på att Isabella Svensson 

skulle bli klar med sitt ärende i ICA-butiken, önskade lämna centrumbyggnaden. Vad 

som därefter utspelade sig när Ali Salah Abdo, som nu gick framlänges, och de tilltala-

de förflyttade sig i det korridorliknande utrymmet mot södra entrén är svårare att be-

döma. Marianella Domarchi har vittnat att Ali Salah Abdo blev knuffad bakifrån i rikt-

ning mot entrén och att minst två ynglingar tilldelade Ali Salah Abdo knytnävsslag. Det 

senare får inte stöd av filmmaterialet. Åklagaren har inte heller i gärningsbeskrivningar-

na påstått att Ali Salah Abdo i detta skede utsattes för våld. Enligt filmmaterialet nöd-

gades Marianella Domarchi väja för de personer som gick mot entrén, vilket inte stäm-

mer överens med vad Marianella Domarchi har uppgett på denna punkt. Mot anförda 

bakgrund finns anledning att pröva Marianella Domarchis uppgifter med viss försiktig-

het. Filmmaterialet ger emellertid inte utrymme för tvivel om att Ali Salah Abdo har 

tvingats att lämna centrumbyggnaden och att samtliga tilltalade måste ha insett detta 

senast strax innan Ali Salah Abdo lämnade byggnaden. 

 

Utanför entrén 

 

När Ali Salah Abdo hade förts ut ur centrumbyggnaden gick Mostafa Fathaddin enligt 

filmmaterialet framför Ali Salah Abdo och de andra med tämligen bestämda steg till 
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parkeringsplatsen. Denna åtgärd, som ger intryck av att Mostafa Fathaddin önskade att 

Ali Salah Abdo skulle förflytta sig till parkeringen och vidare till den bil som han hade 

kommit i till centrumet, stämmer överens med de tilltalades uppgifter om att de ville att 

Ali Salah Abdo skulle åka därifrån. Ali Salah Abdo och övriga tilltalade stannade 

emellertid upp och blev stående, vilket Mostafa Fathaddin, som även han stannade och 

som också tämligen tvärt vände sig om mot de andra, synes ha lagt märke till fastän 

han hade haft ryggen mot dem. Detta talar för att Ali Salah Abdo gav uttryck för att 

han inte ville hörsamma de tilltalades önskemål och att denna ovilja yttrade sig eller 

bekräftades verbalt och i vart fall så högt att Mostafa Fathaddin kunde uppfatta det. 

 

I den uppkomna situationen utsatte Mostafa Fathaddin, Mohamed Omar Ali och 

Ognjen Milovanovic Ali Salah Abdo för våld. Mostafa Fathaddin har medgett att han 

har utdelat flera knytnävsslag, något som åtminstone delvis bekräftas av filmmaterialet 

vilket utvisar att Mostafa Fathaddin även har knuffat eller dragit ned Ali Salah Abdo 

mot marken. Av filmmaterialet framgår vidare att Mohamed Omar Ali, i anslutning till 

Mostafa Fathaddins påbörjade angrepp, har utdelat flera knytnävsslag och en spark i 

form av en stamp och att Ali Salah Abdo, som hade fällts till marken, träffades liggan-

de eller sittande av en del av slagen och sparken. Det är uppenbart att det inte har 

funnits någon rätt till nödvärn för Mohamed Omar Ali, således inte heller till putativt 

nödvärn. Genom Ognjen Milovanovic egna uppgifter och filmmaterialet är det utrett 

att Ognjen Milovanovic har knäat Ali Salah Abdo. Ognjen Milovanovic har hävdat att 

han därvid befann sig i en nödsituation – Ali Salah Abdo hade verbalt hotat att hugga 

honom, vilken uppgift, som inte är motbevisad, får godtas – men med hänsyn till att 

Ali Salah Abdo inte hade någon kniv framme eller hade utövat något våld och Ognjen 

Milovanovic hade sex kamrater alldeles i närheten, varav åtminstone två hade påbörjat 

ett fysiskt angrepp på Ali Salah Abdo, får åtgärden att knäa Ali Salah Abdo anses obe-

fogad. Det är inte tvivel om att det våld som riktades mot Ali Salah Abdo orsakade 

denne i vart fall smärta. 

 

Det är inte styrkt att Raouf Klai Ebrima Jawo, Naim Klai eller Alex Oganesian i den nu 

behandlade situationen har utsatt Ali Salah Abdo för våld. Det fysiska angrepp på Ali 

Salah Abdo som Mostafa Fathaddin påbörjade, och som Mohamed Omar Ali snabbt 
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anslöt sig till, kan antas ha överrumplat inte bara Ali Salah Abdo utan även Raouf Klai, 

Ebrima Jawo, Naim Klai, Ognjen Milovanovic och Alex Oganesian. Raouf Klai, Naim 

Klai och Alex Oganesian synes ha sökt ingripa för att hindra ytterligare våld eller lindra 

följderna av det utövade våldet. Med beaktande av det anförda är det inte visat att 

Raouf Klai, Ebrima Jawo, Naim Klai eller Alex Oganesian har haft annat uppsåt än att, 

utan att använda våld, förmå Ali Salah Abdo att lämna centrumet. Det är således inte 

styrkt att de har avsett att medverka till det våld som Mostafa Fathaddin, Mohamed 

Omar Ali och Ognjen Milovanovic utsatte Ali Salah Abdo för.  

 

Neddragningen samt den framtagna kniven 

 

Det är klarlagt genom Mostafa Fathaddins egna uppgifter och filmmaterialet att 

Mostafa Fathaddin bakifrån har dragit ned Ali Salah Abdo så att denne hamnade på 

rygg på marken, vilket sålunda skedde sedan Isabella Svensson kommit ut ur centrum-

byggnaden. Också detta våld måste ha orsakat Ali Salah Abdo åtminstone smärta. 

 

Ali Salah Abdo hade rätt att med våld söka freda sig mot det våld som han utsattes för 

och mot sådant överhängande våld som han befarade att han kunde komma att ut-

sättas för. Under förutsättning att hans motvärnsvåld inte kan anses uppenbart oför-

svarligt har den som utsatt honom för våld eller annars kunde ses som angripare saknat 

rätt till nödvärn. Den som ställs inför berättigat nödvärn har således inte rätt till nöd-

värn. Nödvärnsrätten gäller inte för alltid, utan den upphör när den tidigare nödvärns-

berättigade inte längre är utsatt för ett angrepp eller riskerar ett överhängande angrepp.  

 

Det är ostridigt att Mostafa Fathaddin, Raouf Klai, Ebrima Jawo, Ognjen Milovanovic 

och Mohamed Omar Ali har sparkat eller slagit mot Ali Salah Abdo eller dragit ned 

denne till marken vid det händelseförlopp som utspelade sig efter det att Ali Salah 

Abdo hade tagit fram kniven och svept den mot Naim Klai. Mostafa Fathaddin har 

dessutom vidgått att han har skjutit Ali Salah Abdo. Mostafa Fathaddin, Raouf Klai, 

Ebrima Jawo, Ognjen Milovanovic och Mohamed Omar Ali har samtliga uppgett sig 

ha utfört dessa handlingar för att freda sig själv eller annan. 
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När Ali Salah Abdo hade gått Isabella Svensson till mötes men vänt om för att gå fram 

mot Raouf Klai, hade han enligt filmmaterialet förflyttat sig med bestämda och raska 

steg och sett arg ut och fört handen genom luften på ett sätt som möjligen kan ses som 

ett slarvigt utfört tecken för att skära halsen av någon. Detta talar för att Ali Salah 

Abdo – sedan han ställt sig upp efter den nyss nämnda neddragningen och blivit motad 

i riktning mot parkeringen – avsåg att med den framtagna kniven hämnas den behand-

ling som han hade blivit utsatt för. Det kan därför vara tveksamt om han ansåg sig 

agera i nödvärn. Denna omständighet saknar emellertid betydelse för prövningen av 

frågan om Ali Salah Abdo hade rätt till nödvärn. Tingsrätten är skyldig att objektivt 

pröva om Ali Salah Abdo hade sådan rätt, oavsett hur han uppfattade situationen. I 

enlighet med det förut anförda förelåg nödvärnsrätt för Ali Salah Abdo när han tog 

fram kniven, dvs. han hade rätt att freda sig mot vad han kunde uppfatta vara ett över-

hängande angrepp genom att använda sådant våld som inte är uppenbart oförsvarligt. 

Om Ali Salah Abdo avsåg att hämnas kan det däremot vara av betydelse när frågan om 

hans agerande var uppenbart oförsvarligt prövas.     

 

Fråga är sålunda om Ali Salah Abdos handlande var uppenbart oförsvarligt eller inte 

”med hänsyn till angreppets beskaffenhet, det angripnas betydelse och omständigheter-

na i övrigt” (se 24 kap. 1 § första stycket brottsbalken).  

 

Ali Salah Abdo hade besökt centrumet för att Isabella Svensson skulle uträtta ett ären-

de där. Isabella Svensson var klar med ärendet. När hon passerade Ali Salah Abdo och 

de tilltalade i riktning mot bilen får hon antas ha velat fara från centrumet. De tilltalade 

önskade att Ali Salah Abdo skulle bege sig därifrån och får antas ha gett uttryck för det 

både verbalt och med våld. Ali Salah Abdo hade all rätt att befinna sig i centrumet men 

hade inte längre någon anledning att vara där. Det hämndmotiv som inte kan uteslutas 

ha varit anledningen till att Ali Salah Abdo började utöva våld kan inte anses ha varit 

ett godtagbart skäl till att stanna på platsen. Han hade i det första skedet utanför entrén 

utsatts för tämligen allvarligt men inte livsfarligt våld utan att något vapen eller till-

hygge hade använts, vilket våld sålunda får antas ha utförts i det visserligen på inte sätt 

godtagbara syftet att förmå honom att lämna centrumet. Inte heller den senare ned-

dragningen, som inte efterföljdes av ytterligare våld, kan anses ha varit livsfarlig. Naim 
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Klai har uppgett att han hjälpte Ali Salah Abdo att resa sig upp efter neddragningen 

men det syns inte särskilt väl i filmmaterialet. I allt fall har ingen av de tilltalade hindrat 

Ali Salah Abdo från att ställa sig upp. De knuffar som Naim Klai därefter tilldelade Ali 

Salah Abdo i syfte att få denne att förflytta sig till parkeringen kan inte kvalificeras som 

misshandel. De tilltalade synes ha velat göra gällande att Ali Salah Abdo var påtagligt 

påverkad av narkotika, vilket de sannolikt har gjort i uppfattningen att det skulle för-

bättra deras sak och i avsikt att förbättra Mostafa Fathaddins sak, men deras uppgifter 

har när det gäller Ali Salah Abdos påverkan av aprazolam motbevisats av resultatet av 

den rättskemiska undersökningen. Ali Salah Abdo får antas inte ha varit mer påverkad 

av aprazolam än vad den som har tagit en normaldos vid medicinskt bruk skulle ha 

varit. När det gäller tetrahydrocannabinol, som har angetts påvisad i Ali Salah Abdos 

lårblod, har förekomsten inte omnämnts särskilt i utlåtandet över den rättsmedicinska 

obduktionen, varför det får antas att koncentrationen var låg; i allt fall har åklagaren, 

som det åvilar att visa att Mostafa Fathaddins, Raouf Klais, Ebrima Jawos, Ognjen 

Milovanovics och Mohamed Omar Alis nödvärnsinvändningar är obefogade, inte 

åberopat annan utredning än den nu nämnda till stöd för att Ali Salah Abdo skulle ha 

varit påverkad av tetrahydrocannabinol. Det kan mot denna bakgrund antas att Ali 

Salah Abdo, trots att han sannolikt var omskakad, upprörd, rädd och förmodligen 

hämndlysten, förmådde att göra en väsentligen riktig bedömning av de omständigheter 

som förelåg.  

 

Att i den nu beskrivna situationen ta fram en kniv, som är ett livsfarligt vapen, och 

hastigt föra den mot Naim Klais halsparti, som sålunda Ali Salah Abdo gjorde, hade 

kunnat släcka Naim Klais liv och får anses uppenbart oförsvarligt (se NJA 1990 s. 210 

och jfr NJA 1994 s. 48). Situationen kan inte anses ha varit sådan att Ali Salah Abdo 

svårligen kunde besinna sig. 

 

Raouf Klai befann sig på ett mycket litet avstånd från Ali Salah Abdo när denne hade 

brukat kniven mot Naim Klai, som därav får antas ha orsakats skadan under hakan. 

När Raouf Klai rusade fram mot Ali Salah Abdo hade Naim Klai inte hunnit springa 

särskilt långt. Ali Salah Abdo får i denna situation anses ha utgjort ett livsfarligt eller 
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allvarligt hot mot både Naim Klai och Raouf Klai. Raouf Klai har därför varit be-

rättigad att försöka avväpna Ali Salah Abdo eller på något annat sätt undanröja hotet. 

Ali Salah Abdo svingade kniven mot Raouf Klai, varpå Ebrima Jawo och Ognjen 

Milovanovic undsatte Raouf Klai. Ebrima Jawo och Ognjen Milovanovic har därvid 

haft samma rätt till nödvärn som Raouf Klai, vilket även Mostafa Fathaddin får anses 

ha haft när han därefter gick till angrepp mot Ali Salah Abdo. 

 

När Ali Salah Abdo med kniven i handen började jaga Mostafa Fathaddin drog sig 

Raouf Klai, Mohamed Omar Ali, Alex Oganesian, Ognjen Milovanovic och Ebrima 

Jawo undan från dem; Naim Klai befann sig utanför entrén. Ingen av de tilltalade ut-

gjorde i denna situation något hot mot Ali Salah Abdo. Därmed får Ali Salah Abdos 

nödvärnsrätt anses ha upphört.  

 

Det våld som har utövats mot Ali Salah Abdo efter det att han började använda kniven 

som vapen fram till skjutningen har inte varit uppenbart oförsvarligt. De gärningar som 

avses med detta våld utgör därför inte brott.    

 

Skjutningen 

 

Mostafa Fathaddin har alltså uppgett att han i samband med att Ali Salah Abdo hade 

blivit nedslagen utanför entrén påträffade pistolen på marken under sådana omständig-

heter att han hade anledning att uppfatta att pistolen, som han sålunda tog upp, tillhör-

de Ali Salah Abdo och att han trodde att vapnet på grund av dess vikt och utseende var 

en soft air gun, dvs. ett slags leksakspistol. Mostafa Fathaddin har angett den sekvens i 

filmmaterialet där han skulle tagit upp vapnet från marken, men filmmaterialet utvisar 

inte något sådant skeende. I det tumult som rådde vid entrén hade det inte varit möjligt 

för Mostafa Fathaddin att bedöma pistolens vikt eller detaljer i vapnets utseende. Även 

en hastig sådan undersökning av vapnet skulle ha synts i filmmaterialet. Mostafa 

Fathaddin och Naim Klai har uppgett att Ali Salah Abdo var iförd ett hölster eller 

något som liknade ett hölster, men något sådant har polisen inte påträffat i samband 

med att Ali Salah Abdos kropp har tagits om hand, varför Mostafa Fathaddin eller 

Naim Klai inte kan ha gjort den iakttagelse som de har redovisat. Mostafa Fathaddin 
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har angett tre alternativ som han uppfattade att han hade att välja emellan för att freda 

sig mot Ali Salah Abdo när denne befann sig i knästående alldeles innan Mostafa 

Fathaddin avfyrade pistolen. Hans som minst riskabla föregivna val – att skrämma Ali 

Salah Abdo genom att pressa avtryckaren på vad han ansåg sig inse att Ali Salah Abdo 

visste var en leksakspistol – var det mest riskabla alternativet, eftersom åtgärden skulle 

ha varit uppenbart meningslös och ha lett till att han skulle ha förlorat dyrbar tid, eller, 

möjligen, ett lika riskabelt alternativ som att ge sig in i närkamp med Ali Salah Abdo. 

Mostafa Fathaddin är tidigare dömd för grovt vapenbrott för det han den 3 november 

2021 innehaft en pistol varför han knappast kan ha varit obekant med hur en pistol 

fungerar. Mostafa Fathaddins nu behandlade uppgifter framstår med hänsyn till det an-

förda som både tillrättalagda och orimliga och ska lämnas obeaktade. Därmed återstår 

endast att konstatera att Mostafa Fathaddin måste ha innehaft vapnet när han lämnade 

centrumbyggnaden eller att det överlämnades till honom utanför byggnaden, vilket det 

senare dock inte får stöd av filmmaterialet eller någon annan utredning. Vidare får det 

anses utrett att Mostafa Fathaddin har känt till pistolen var ett riktigt skjutvapen. 

 

När Ali Salah Abdo var på väg att resa sig och befann sig i knästående var avståndet 

från Mostafa Fathaddin till entrén till centrumbyggnaden ungefär 25 meter. Mostafa 

Fathaddin, som stod upp, skulle ha haft några sekunders försprång i förhållande till Ali 

Salah Abdo om han hade sprungit till entrén och in i byggnaden för att söka skydd där. 

Om Mostafa Fathaddin vid en sådan språngmarsch skulle ha upptäckt att han trots den 

korta sträckan riskerade att bli ikappsprungen, hade han kunnat freda sig genom att ta 

fram pistolen och hota Ali Salah Abdo med den och, om inte det hade gjort verkan, 

skjuta honom. Ifall Mostafa Fathaddin hade valt att springa den väg som Raouf Klai 

tog, hade han, om Ali Salah Abdo börjat komma ikapp, haft möjlighet att på samma 

sätt freda sig. Enligt Hans Wannbergs vittnesmål hade Mostafa Fathaddin goda möjlig-

heter att springa från platsen före avfyrningen.  

 

I stället för att välja ett av nu nämnda alternativ har Mostafa Fathaddin tagit fram 

pistolen och vridit på huvudet, vilket framgår av filmmaterialet, som för att se sig 

omkring, varpå han riktat blicken framåt – han måste också ha gjort vapnet skjutklart – 

och avfyrat vapnet på ett avstånd om några meter från Ali Salah Abdo. Visserligen har 
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Mostafa Fathaddin befunnit sig i en nödvärnssituation, men gärningen – att på nära 

håll avlossa ett skott med ett livsfarligt vapen mot Ali Salah Abdo i stället för att bege 

sig från platsen vilket han hade möjlighet till – har varit uppenbart oförsvarlig. Han har 

därvid inte svårligen kunnat besinna sig.  

 

Sammanfattande slutsatser 

 

Genom att skjuta mot Ali Salah Abdo har Mostafa Fathaddin dödat Ali Salah Abdo 

under sådana omständigheter att Mostafa Fathaddin i vart fall måste ha haft ett lik-

giltighetsuppsåt gränsande till avsiktsuppsåt till att Ali Salah Abdo skulle avlida. Även 

med beaktande av att brottet har begåtts i en nödvärnssituation kan brottet inte anses 

mindre grovt. Mostafa Fathaddin ska därför dömas för mord.  

 

Genom det sätt varpå Ali Salah Abdo har förts ut från centrumbyggnaden och genom 

de övriga åtgärder som inte har inneburit våld riktat mot Ali Salah Abdo vidtagna för 

att förmå denne att lämna centrumet – med undantag för eventuellt vänligt framställda 

önskemål – har samtliga tilltalade uppträtt hänsynslöst mot Ali Salah Abdo och därmed 

gjort sig skyldiga till ofredande. 

 

Mostafa Fathaddin, Mohamed Omar Ali och Ognjen Milovanovic har misshandlat Ali 

Salah Abdo utanför entrén till centrumbyggnaden och tillfogade honom därigenom i 

vart fall smärta. Mostafa Fathaddin har därefter, när Isabella Svensson kommit ut ur 

centrumbyggnaden, misshandlat Ali Salah Abdo genom att dra ned honom på marken. 

Sannolikt orsakades Ali Salah Abdo vid dessa skeenden även någon eller några av de 

skador som omnämnts i gärningsbeskrivningarna, men det är inte möjligt att särskilja 

uppkomsten av de skador som fanns på Ali Salah Abdos kvarlevor mellan det nu be-

rörda våldet och det våld som har utövats i nödvärn. Det är, som angetts under Inled-

ning, inte styrkt att Ali Salah Abdo har förts ut från centrumbyggnaden för att han ska 

misshandlas. Likväl får gärningen utanför entrén anses utförd tillsammans och i sam-

förstånd mellan Mostafa Fathaddin, Mohamed Omar Ali och Ognjen Milovanovic. 

Den plats som Ali Salah Abdo har förts till, på vilken eller i närheten av den fanns flera 

personer, kan inte anses ha varit en särskilt avskild plats. Det är inte visat att Raouf 
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Klai, Ebrima Jawo, Naim Klai eller Alex Oganesian har omringat Ali Salah Abdo i av-

sikt att medverka till våldet mot denne. Med beaktande av det anförda ska den miss-

handel som Mostafa Fathaddin, Mohamed Omar Ali och Ognjen Milovanovic har 

gjort sig skyldiga till bedömas som misshandel av normalgraden. 

 

Ofredandet och misshandeln som Mostafa Fathaddin har gjort sig skyldig till får anses 

konsumerat av mordet. Mohamed Omar Alis och Ognjen Milovanovics misshandel får 

anses konsumera deras ofredanden. 

 

Sålunda ska Mostafa Fathaddin dömas för mord, Mohamed Omar Ali och Ognjen 

Milovanovic för misshandel och Raouf Klai, Ebrima Jawo, Naim Klai och Alex 

Oganesian för ofredande. 

 

Särskilt när det gäller det mot Mostafa Fathaddin riktade åtalet för grovt 

vapenbrott 

 

Mostafa Fathaddins erkännande får stöd av hans egna uppgifter och annan utredning. 

Därigenom är det styrkt att Mostafa Fathaddin har gjort sig skyldig till vapenbrott. På 

de av åklagaren anförda skälen ska brottet bedömas som grovt. 

 

Åtalet för ringa narkotikabrott (Mohamed Omar Ali) 

 

Av ett analysresultat som åklagaren har åberopat framgår att Mohamed Omar Ali den  

9 februari 2022 eller kort tid före det har använt tramadol.   

 

Mohamed Omar Ali, som har bestritt ansvar, har berättat: Han hade gymmat den 8 

eller 9 februari och hade träningsvärk. Han beklagade sig över det när han efter gym-

besöket befann sig på en tågstation. Zyko, som han brukar träna med, sade att han 

hade en tablett som var bra mot värken. Han såg inte varifrån Zyko tog fram tabletten 

och frågade inte heller denne vad det för slags medel som han erbjöd. Han kände sig 

litet seg av tabletten och sade det till Zyko, som då nämnde att han hade tagit ”talle”. 

Han visste inte vad det var för något och frågade sin mor när han kom hem. Modern 
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googlade det varvid det kom fram att det var fråga om tramadol, som är narkotika. 

Han känner inte till särskilt mycket om Zyko. Han vet inte om Zyko brukar hantera 

narkotika.   

 

De uppgifter som Mohamed Omar Ali har lämnat är visserligen tämligen konkreta men 

innehållsmässigt framstår de som orimliga och osannolika. Uppgifterna ska därför 

lämnas utan avseende. Mohamed Omar Ali får anses ha haft åtminstone likgiltighets-

uppsåt när han intagit medlet. Det är således styrkt att Mohamed Omar Ali har begått 

gärningen med uppsåt. Gärningen ska bedömas i enlighet med åtalet.  

 

Åtalet för dopningsbrott (Alex Oganesian) 

 

Av det av åklagaren åberopade analysresultatet framgår att Alex Oganesian den 9 feb-

ruari 2002 eller en kort tid dessförinnan har använt dopningsmedel. 

 

Alex Oganesian, som har bestritt ansvar, har uppgett: Han var på gymmet. Det var 

kanske två dagar före den 9 februari. En kille som han brukar träna med och som heter 

Serge och talar med rysk dialekt erbjöd honom en dryck i en vattenflaska som denne 

sade var en ny PWO som han borde testa. Han använder själv PWO. Drycken som 

han fick smakade som ett sådant medel, dvs. surt. Han kände då inte till att Serge 

sannolikt är en person som använder dopningsmedel. Serge är vältränad men är på 

intet sätt enorm till kroppsstorleken. Senare samma dag sade en kamrat att han trodde 

att drycken innehöll dopningsmedel. Vad kamraten lade till grund för den bedöm-

ningen på vet han inte; han frågade inte om det. 

 

Mot de uppgifter som Alex Oganesian har lämnat kan det inte anses styrkt att Alex 

Oganesian vid förtäringen av drycken har haft uppsåt till använda dopningsmedel. 

Åtalet ska därför lämnas utan bifall. 
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Åtalet för narkotikabrott (Alex Oganesian) 

   

Åklagaren har åberopat en karta, fotografier, ett beslagsprotokoll, analysresultat, ett 

sakkunnigutlåtanden avseende fingeravtrycksframkallning respektive fingeravtrycks-

jämförelse och en promemoria rörande värdet av den beslagtagna narkotikan. 

 

Alex Oganesian, som förnekat gärningen, har hänvisat till utredning genomförd med 

anledning av ovan behandlade brottsmisstankar, nämligen ett protokoll över husrann-

sakan hos Alex Oganesian, en analys av två av denne innehavda mobiltelefoner och en 

promemoria angående hans ekonomi. 

 

Förhör har hållits med Alex Oganesian. 

 

Av den förebringade utredningen framgår till en början följande. En polishundpatrull 

kom av en tillfällighet i ett skogsparti tämligen nära Fisksätravägen i Fisksätra i Saltsjö-

baden påträffa en gömma vari fanns 21 gram cannabisharts, 97,5 tabletter MDMA,  

100 tabletter tramadol och 20 gram kokain, vilken narkotika var förpackad i redline-

påsar eller i kartor, jämte en våg. På en av de tio tramadolförpackningar som fanns i 

gömman har ett fingeravtryck från Alex Oganesian påträffats. 

 

Alex Oganesian har berättat: Narkotikan är inte hans och han har inte gömt den. Han 

har aldrig sett narkotikan. Han kan inte säga varför hans fingeravtryck påträffats på för-

packningen. Han har inte något minne av att han i något sammanhang skulle tagit eller 

hållit i en karta med medicinska tabletter mer än att han har tagit i alvedonkartor hem-

ma. Den aktuella kartan med tabletter ser ut som en vanlig medicinkarta så han skulle 

inte ha reagerat på något särskilt sätt om han hade fått en sådan karta i sin hand. Den 

åberopade geografiska kartan säger honom inte så mycket om var platsen där narko-

tikan påträffades är belägen, men han känner igen sig bättre när han nu har fått se ett 

fotografi över platsen. Han ogillar narkotika och har aldrig kommit i kontakt med 

narkotika. Han umgås inte med personer som sysslar med narkotika. 

 

78



   

NACKA TINGSRÄTT 
 
Avdelning 01 

DOM 
2022-07-21 
 

Mål nr B 911-22 
 

 
 
 
 
Genom den av Alex Oganesian åberopade utredningen har inte framkommit någon 

omständighet som tyder på att han har ägnat sig åt narkotikahantering. Visserligen har 

det inte framkommit någon förklaring till att ett fingeravtryck från honom har på-

träffats på tramadolförpackningen, men det kan likväl finnas någon okänd förklaring. 

Således kan inte fingeravtrycket anses vara ett tillräckligt bevis för att knyta Alex 

Oganesian till tramadolförpackningen eller den påträffade narkotikan i övrigt. Åtalet 

ska därmed lämnas utan bifall.   

 

Påföljd 

 

Mostafa Fathaddin 

 

Mostafa Fathaddin var knappt 17 år 11 månader gammal vid de brott som han nu lag-

förs för. Han förekommer under två avsnitt i belastningsregistret, dels en dom den  

14 september 2020 för olovlig körning med påföljden 30 dagsböter, dels den ovan 

nämnda domen för grovt vapenbrott, vilken avser även ringa narkotikabrott och som 

meddelats den 7 mars 2022 när Mostafa Fathaddin var häktad i förevarande mål; på-

följden bestämdes till ungdomsövervakning i åtta månader vilken han har börjat verk-

ställa i häktet sedan han den 14 mars 2022 förklarat sig nöjd med påföljden. Enligt ett 

av åklagaren inhämtat yttrande från socialnämnden i Lerums kommun ska Mostafa 

Fathaddin enligt en dom den 31 mars 2022 beredas vård med stöd av 1 § tredje stycket 

och 3 § lagen (1990:52) med särskilda bestämmelser om vård av unga.; domen har 

vunnit laga kraft. Tingsrätten har inhämtat personutredning från Kriminalvården.  

 

Som påföljd för mord är stadgat fängelse på viss tid, lägst tio och högst arton år, eller 

på livstid. För grovt vapenbrott är föreskrivet fängelse i lägst två och högst fem år.  

     

Straffvärdet för mord, där omständigheterna är varken förmildrande eller försvårande 

och det inte heller föreligger billighetsskäl, motsvarar fängelse i 16 år (se NJA 2021  

s. 583). Även med beaktande av Mostafa Fathaddins ungdom kan det med hänsyn till 

det höga straffvärdet inte komma i fråga en påföljd som inte innebär en längre tids 

frihetsberövande. Därmed får det anses föreligga förutsättningar för att undanröja den 
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tidigare utdömda ungdomsövervakningen och döma ut en gemensam påföljd för nu 

aktuell brottslighet och för brotten i domen den 7 mars 2022. Eftersom verkställig-

heten av ungdomsövervakningen inte kan anses ha inneburit någon inskränkning i 

Mostafa Fathaddins rörelsefrihet i det hänseende som avses i 18 § lagen (2020:616) om 

verkställighet av ungdomsövervakning, får det som Mostafa Fathaddin har undergått 

till följd av den tidigare domen bedömas ha varit av endast marginell omfattning.   

 

En förmildrande omständighet vid straffvärdebedömningen av det mord som Mostafa 

Fathaddin har begått är att han har begått brottet i en nödvärnssituation. Försvårande 

omständigheter är att han, som han själv uppgett, har varit drivande under större delen 

av händelseförloppet och vid den misshandel som föregick mordet samt att han har ut-

fört mordet med ett livsfarligt vapen.  

 

För en person som har fyllt 18 år får straffvärdet för den brottslighet som det nu ska 

bestämmas påföljd för bedömas motsvara fängelse i arton år sex månader. Med be-

aktande av Mostafa Fathaddins ungdom får straffmätningsvärdet därmed bedömas 

motsvara fängelse i sex år två månader med en tidigaste tidpunkt för villkorlig frigiv-

ning som infaller mer än fyra år efter starttidpunkten för beräkningen av strafftiden. 

Straffmätningsvärdet är därför för högt för att det ska föreligga förutsättningar att be-

stämma påföljden till sluten ungdomsvård, eftersom den längsta tid som en dom på 

sluten ungdomsvård kan avse är fyra år; någon villkorlig frigivning kan inte ske vid 

sluten ungdomsvård.    

 

På grund av det anförda ska påföljden för Mostafa Fathaddin bestämmas till fängelse i 

sex år två månader. 

 

Raouf Klai, Ebrima Jawo, Naim Klai och Alex Oganesian 

 

Raouf Klai, Ebrima Jawo, Naim Klai och Alex Oganesian ska dömas till påföljd för 

ofredande. Påföljden ska bestämmas till böter varvid deras ungdom ska beaktas vid 

bestämmandet av antalet dagsböter. Böterna ska anses erlagda genom det frihets-

berövande som envar av dem har varit föremål för i målet. 
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Ognjen Milovanovic 

  

Ognjen Milovanovic ska dömas till påföljd för misshandel. Han förekommer inte 

under något avsnitt i belastningsregistret. Han var 18 år vid brottet varför hans ung-

dom ska beaktas vid bestämmandet av påföljd.  

 

I inhämtad personutredning från Kriminalvården uttalas att Ognjen Milovanovic har 

ett övervakningsbehov. Tingsrätten delar den bedömningen och konstaterar att det 

förhållandet att Ognjen Milovanovic bestritt ansvar inte bör utgöra hinder att döma 

honom till en skyddstillsyn. Med hänsyn till det frihetsberövande som han har varit 

föremål för i målet bör enligt tingsrätten skyddstillsynen inte förenas med någon sär-

skild föreskrift om samhällstjänst.  

 

Mohamed Omar Ali 

 

Också Mohamed Omar Ali ska dömas till påföljd för misshandel. Han förekommer 

under ett avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes den 22 april 2021 för stöld till ung-

domsvård. Han var 17 år vid det nu aktuella brottet varför hans ungdom ska beaktas 

vid bestämmandet av påföljd. 

 

I ett av åklagaren inhämtat yttrande från socialnämnden föreslås att Mohamed Omar 

Ali döms till ungdomsvård enligt den vårdplan som redovisas i domsbilagan 1. 

Mohamed Omar Ali har samtyckt till planen. Tingsrätten finner att den föreslagna ung-

domsvården är en lämplig påföljd för Mohamed Omar Ali.  

 

SKADESTÅND 

 

Åtalet mot Mostafa Fathaddin för mord får bifall genom denna dom. Mostafa 

Fathaddin har för denna situation medgett att ersätta dödsboet efter Ali Salah Abdo 
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för kostnader som dödsboet har orsakats till följd av dödsfallet, däribland begravnings-

kostnader, med yrkat belopp, eller 60 000 kr, jämte yrkad ränta. Dödsboets anspråk ska 

därför bifallas. 

 

De övriga målsägandena, dvs. Ali Salah Abdos mor Hanna Abdel Gader, hans systrar 

Asma Salah Abdo (född år 2003) och Rim Salah Abdo (född 2004), hans bröder Salah 

Salah Abdo (född 2005) och Muhammad Abdulbasit Al Saidi (född 2007), hans halv-

bror Sam Al-Saidy (född 2013), hans halvsyster Razan Al-Saidy (född 2018) och hans 

halvbror Adam Al-Saidy (född 2019) har envar yrkat ersättning med 75 000 kr för per-

sonskada avseende sveda och värk i form av psykiskt lidande som de har orsakats till 

följd av Ali Salah Abdos frånfälle, jämte ränta. Förutom att de stod Ali Salah Abdo sär-

skilt nära har de gjort gällande att det finns skäl att bestämma ersättningen högre än 

den schablon om 60 000 kr som gäller enligt praxis främst – som deras talan får för-

stås – med hänsyn till att de har drabbats negativt av en ryktesspridning, bl.a. i medier, 

enligt vilken Ali Salah Abdo sades vara kriminell och ägna sig åt narkotikaförsäljning. 

 

Mostafa Fathaddin har vid bifall till åtalet för mord medgett att ersätta envar av Hanna 

Abdel Gader, Asma Salah Abdo och Rim Salah Abdo med 60 000 kr jämte yrkad ränta. 

Mostafa Fathaddin har anfört att övriga här aktuella målsägande inte kan anses ha stått 

Ali Salah Abdo så nära att de är berättigade till ersättning.  

 

På nu berörda målsägandes begäran har förhör hållits med Hanna Abdel Gader, Asma 

Salah Abdo och Rim Salah Abdo. Av förhören framgår att de och övriga familjemed-

lemmar – Ali Salah Abdo delade hushåll med samtliga här aktuella målsägande – 

känner stor sorg och saknad efter Ali Salah Abdo och alla i familjen mår mycket 

psykiskt illa på grund av has frånfälle. De har berättat att folk, även arbetskamrater, 

inte vill ha med dem att göra på grund av rykten om Ali Salah Abdo som har spritts. 

 

Med hänsyn till hushållsgemenskapen med Ali Salah Abdo när denne levde bör samt-

liga syskon, även yngre syskon och halvsyskon, vara berättigade till skadestånd.  
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När det gäller frågan om ersättningen ska bestämmas utöver schablonen framstår det 

som tveksamt om det föreligger adekvat kausalitet mellan mordet och den ryktessprid-

ning som har åberopats. I allt fall har en sådan ryktesspridning inte visats genom den 

förebringade bevisningen, som utgörs enbart av Hanna Abdel Gaders, Asma Salah 

Abdos och Rim Salah Abdos uppgifter. Inte heller framgår av utredningen att det på 

grund av någon annan omständighet finns skäl att bestämma ersättningen högre än 

schablonen. 

 

Följaktligen ska Mostafa Fathaddin ersätta envar av Hanna Abdel Gader, Asma Salah 

Abdo, Rim Salah Abdo, Salah Salah Abdo, Muhammad Abdulbasit Al Saidi, Sam  

Al-Saidy, Razan Al-Saidy och Adam Al-Saidy med 60 000 kr jämte yrkad ränta.  

 

I fråga om målsägandenas yrkanden enligt 3 kap. 5 § skadeståndslagen om att Mostafa 

Fathaddins vårdnadshavare Zeki Fathaddin och Nuha Waleed Tajaddin, jämte Mostafa 

Fathaddin, ska åläggas solidarisk betalningsskyldighet intill ett belopp motsvarande en 

femtedel av det prisbasbelopp enligt 2 kap. 6 och 7 §§ socialförsäkringsbalken som  

gällde det år skadehändelsen inträffade, i förevarande fall 9 660 kr, upphör inte vård-

nadshavarnas ansvar enligt 3 kap. 5 § skadeståndslagen för det barnet har flyttat hem-

ifrån. Inte heller i övrigt har det framkommit något skäl att jämka vårdnadshavarnas 

skyldighet att betala ersättning. Målsägandenas nu prövade yrkanden ska således bi-

fallas. Det rör sig om en skadehändelse, varför vårdnadshavarnas skyldighet begränsas 

till totalt 9 660 kr, vilket belopp ska proportioneras på de olika målsägandenas anspråk 

enligt tredje stycket i den tillämpade bestämmelsen. 

 

ÖVRIGA FRÅGOR 

 

Yrkandena om förverkande av narkotika och annan egendom samt om bevis-

beslag   

    

Någon erinran har inte gjorts mot något av yrkandena, som är lagligen grundade och 

ska bifallas. 
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Kostnader för provtagning och analys 

 

Någon invändning mot storleken av kostnaderna har inte framställts. Med hänsyn till 

Alex Oganesians respektive Mohamed Omar Alis ekonomiska situation ska ingen av 

dem åläggas återbetalningsskyldighet för kostnaderna (se NJA 2020 s. 154).  

 

Avgift enligt lagen om brottsofferfond 

 

De tilltalade döms genom denna dom för brott för vilket fängelse är föreskrivet eller 

ingår i straffskalan. Envar av de tilltalade ska därför åläggas att betala brottsofferfonds-

avgift. 

 

Ersättning till målsägandebiträdet och de offentliga försvararna m.m. 

 

Majeed Alnashi, som är målsägandebiträde, har begärt ersättning med tillhopa, sedan 

felräknad mervärdesskatt har korrigerats, 241 123 kr, varav 155 476,44 kr avser arbete 

nedlagt under nästan 108 timmars tid. 

 

Ulrika Borg, som är Mostafa Fathaddins försvarare, har begärt ersättning med  

322 190 kr, varav 233 992 kr avser arbete i knappt 158 timmar. Raouf Klais försvarare 

Rodney Humphreys har begärt ersättning med 235 445 kr, varav 170 518,75 kr för  

116 timmars arbete. Ebrima Jawos försvarare Douglas Blidberg har begärt ersättning 

med 312 547 kr, varav 210 544 kr för 144 timmars arbete. Naim Klais försvarare 

Viktor Svartz har begärt ersättning med 220 871 kr, varav 163 307 kr för drygt  

113 timmars arbete. Alex Oganesians försvarare Martin Orler har begärt ersättning 

med 321 564 kr, där 204 619 kr avser drygt 144 timmars arbete varav 193 949 kr, mot-

svarande arbete i drygt 134 timmar, gäller händelsen den 9 februari. Ognjen 

Milovanovics försvarare Lina Holmgren har begärt ersättning med 249 811 kr, varav 

169 104 kr för knappt 112 timmars arbete och 3 758 kr för kostnad för uppkopiering 

av förundersökningen med hänvisning till att en förundersökning i pappersform inte 
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tillhandahölls av polisen trots framförd begäran om det. Slutligen har Mohamed Omar 

Alis försvarare Emelie Righammar begärt ersättning med 274 794 kr, varav 172 049,60 

kr för drygt 116 timmars arbete. Med undantag för Viktor Svartz ingår i de begärda 

ersättningarna för arbete jourtidsarbete.  

 

Åklagaren har i yttrande över ersättningsanspråken anmärkt på Majeed Alnashis och 

samtliga försvarares – med undantag för Ulrika Borg – nedlagda tid för arbete med att 

gå igenom förundersökningen, vilken tidsåtgång åklagaren sålunda har ansett för stor. 

Hon har också kommenterat Lina Holmgrens begäran om ersättning för upp-

kopieringen av förundersökningsprotokollet. Majeed Alnashi, Martin Orler och Lina 

Holmgren har yttrat sig med anledning av åklagarens yttrande. 

 

Som åklagaren har lagt upp sin ansvarstalan – och som det får antas att förundersök-

ningen har bedrivits – har misstankarna mot de sedermera tilltalade hängt samman, 

vilket det också har funnits visst fog för. Vidare bör vägas in att Mostafa Fathaddin 

först i förundersökningens slutskede vidgick att det var han som hade skjutit Ali Salah 

Abdo. Det sagda får antas ha lett till mer arbete för särskilt försvararna än om det hade 

gällt ett isolerat åtal för grov misshandel alternativt medhjälp till sådant brott. Måls-

ägandena har biträtt åtalet för mord. Majeed Alnashi har realiter haft åtminstone fyra 

huvudmän, vilket får antas ha inneburit merarbete. Med beaktande av det anförda får 

de yrkande ersättningarna anses skäliga med undantag för vad Douglas Blidberg och 

Martin Orler yrkat för arbete vilket bör jämkas till motsvarande skäliga 120 timmar för 

Douglas Blidberg och 127,4 timmar för Martin Orler. Härvid anmärks att Ognjen 

Milovanovic ostridigt begärt och haft rätt att erhålla förundersökningsprotokollet i 

pappersform. Såvitt det får förstås har varken han eller Lina Holmgren blivit upplysta 

att protokollet fanns att avhämta. Lina Holmgren bör därför ersättas för kopierings-

kostnaden. 

 

Situationen är sådan staten ska svara för kostnaderna för målsägandebiträdet och för-

svararna. 
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Sekretess 

 

Det sekretessförordnande som framgår av domslutet bör meddelas. Det anmärks 

härvid att det material som avses med förordnandet har lagts fram på sådant sätt vid 

huvudförhandlingen att förordnandet bör tas upp även i domslutet för Naim Klai, 

Ebrim Jawo, Ognjen Milovanovic, Raouf Klai, Mohamed Omar Ali och Alex 

Oganesian. 

 

Häktning 

 

Det finns alltjämt risk att Mostafa Fathaddin på fri fot gör sig skyldig till fortsatt brotts-

lighet. Det är således inte uppenbart att skäl till häktning saknas. Mostafa Fathaddin ska 

därför bli kvar i häkte. 

   

ANVISNING FÖR ÖVERKLAGANDE, se bilaga 4 

Överklagandet, ställt till Svea hovrätt, ges in till tingsrätten senast den 11 augusti 2022. 

 

På tingsrättens vägnar 

 

 

Thomas Arvefors 

 

 

Avräkningsunderlag för de tilltalade är bilagda domen. 

 

86



Mål nr B 911-22NACKA TINGSRÄTT
Avdelning 01

Avräkningsunderlag 
2022-07-21 
Nacka 

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20040310-0696

Datum för dom/beslut 
2022-07-21

Efternamn 
Fathaddin

Förnamn 
MOSTAFA Zeki

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2022-02-09

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 911-22NACKA TINGSRÄTT
Avdelning 01

Avräkningsunderlag 
2022-07-21 
Nacka 

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20031013-5579

Datum för dom/beslut 
2022-07-21

Efternamn 
Klai

Förnamn 
NAIM Ben Hammadi

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2022-02-10 2022-02-24

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 911-22NACKA TINGSRÄTT
Avdelning 01

Avräkningsunderlag 
2022-07-21 
Nacka 

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20050730-8658

Datum för dom/beslut 
2022-07-21

Efternamn 
Jawo

Förnamn 
EBRIMA Siam

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2022-02-09 2022-02-24

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 911-22NACKA TINGSRÄTT
Avdelning 01

Avräkningsunderlag 
2022-07-21 
Nacka 

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20010807-0491

Datum för dom/beslut 
2022-07-21

Efternamn 
Klai

Förnamn 
RAOUF Ben Hammadi

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2022-02-09 2022-03-10

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 911-22NACKA TINGSRÄTT
Avdelning 01

Avräkningsunderlag 
2022-07-21 
Nacka 

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20030805-3313

Datum för dom/beslut 
2022-07-21

Efternamn 
Milovanovic

Förnamn 
Ognjen

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2022-02-09 2022-02-24

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 911-22NACKA TINGSRÄTT
Avdelning 01

Avräkningsunderlag 
2022-07-21 
Nacka 

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20041104-0496

Datum för dom/beslut 
2022-07-21

Efternamn 
Omar Ali

Förnamn 
Mohamed

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2022-02-10 2022-02-12

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 911-22NACKA TINGSRÄTT
Avdelning 01

Avräkningsunderlag 
2022-07-21 
Nacka 

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Sicklastråket 1

E-post
nacka.tingsratt.avdelning1@dom.se

Telefon
08-561 656 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
Box 69 
131 07 Nacka Webbplats

www.nackatingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20040819-0353

Datum för dom/beslut 
2022-07-21

Efternamn 
Oganesian

Förnamn 
ALEX Christian

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2022-02-09 2022-02-24

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Vårdplan för vård enligt SoL eller LVU

- 11 kap. 3 $ SoL och SoF 5 kap. 1 a $

Handling upprättad:

Ansvarig handläggarc:

Grunduppgifter

Bamet

Namn oc-lr petsonnummer
Mohamed Omar Ab, 20047704-049 6

FolkboKöringsadress
HARRGÄTAN 9 LGH 1502

1,3342 SALTSJÖBADEN

Vårdnadshavar€

Namn och perconnummer
Ayfar Jewdet I(halil, 1,9801,002-8226

Folkbokföringsadress .
HAMMARBY ALLE 91

72063 STOCKHOLM

2022-04-1,8

Clara Bergom Larsson, Socialsekreterare utredn. och uppföljn. 0 - 18

är

Vårdnadshavar€

Namn och perconnummer
Raad Omar An, 79631'111 -7 417

Folkbokföringsadrcss
HARRGATAN 9 LGH 1502

13342 SALTSJÖBADEN

Anledning till beslut om vård
Mohamed harvaittaktuell hos socialtjänsten under lång tid och haft flera ftivilJtga

öppenvårdsinsatser som famiijebehandling, ungdomscoach och kontaktperson.

Redan i de första orosanmälningarna uppvisade han ett beteende som kan klassas

som antisocialt och. bryter mot samhällets nofmef som stöld, misshandel,

personrån och olaga hot med mera. Oron har ävenhandlat om konflikter mellan

föräldra4 skolfrånvato och problem i skolan.

2022-02-10 anhölls Mohamed misstänkt för grov misshandel och mord,

ahternaivtmedhjiilp till motd efter att en ung man skjutits till döds på torget i .

Fisksäta. Senare under utredningen tillkommer även misstanke om dnga

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se www.nacka.se
POSTADRESS BEsÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS

716 80

WEBB ORG.NUMMER

212000-0167

Bilaga 1
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narkotikabrott då han vid gripandet visat positivt pä T nmadol. Mohamed

omhändetas enligt 6 S LW samma dag då det finns en påtaglig risk att hans

hälsa och uweckling skadas. Den 12 februari släpps Mohamed från häktet och

han placeras på SiS enligt 11 S LW. Mohamed samarbetar och sköter sig under

vistelsen på SiS varpähan omplaceras 2022-04-18 till ett konsulentstött jourhem

på Gotland som bättre kan tillgodose hans vårdbehov.

Mål med vården

Vårdens inriktning
Målet med vården är att skydda Mohamed frän att utsätta sin hälsa och utveckling

för skada genom brottslig verksamhet och socialt nedbrytande beteende.

Bamets utveclding

Hälsa
- Mohamed fåt sina behov av $rsisk och psykisk h,;152 tillgodosett (Det hat

tidigare identifierats behov av att Mohamed utreds inom NPF men förildratna
har inte samarbetat för att det ska kunna genomföras).

- Mohamed är drogfri (Ä4ohamed var positiv päTtamadol när han anlände till
tidigare placering på SiS och är misstänkt för ringa narkotikabrott).

- Mohamed har fungerande rutiner kring ttäning, kost och sömn.

Utbildning
- Mohamed fär sina behov av utbildning eller annan likvärdig sysselsättning

tillgodosett.

- Mohamed har en meningsfull fritid.

l(ånslor och beteende
- Mohamed utsätter inte sin hälsa och utveckling för skada genom btottslig

verksamhet och socialt nedbrytande beteende.

- Mohamed har strategier för attinte hamna i riskftllda situationet.

- Mohamed har stöd i att resonera kring och förstå vad hans tidigare handlingar

fätt f& konsekvenser.

Sodala relatloner
- Mohamed hat prosociala relationer lJl,jämnänga.

2av3
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- Mohamed har en en god relation med fördldrar och syskon.

Föreslagna insatser

Plaoering
Jourhem
Andreas Pettersson

Vibble melodislingan 1 0

62260 VISBY

Särskilda insatser utöver placering
Behov finns av att kontakt initietas med BUP på Godand gdllande en

NPF-utredning.

Umgänge med ftiräldrar, vårdnadshavare och andna
närstCiende
Inga umgängesrestriktioner finns gällande Mohameds förif,drar och syskon som

hankanha kontakt med under placeringen samt ta emot besök av.

Bamets och våtdnadshavarnas syn
Mohamed delar inte socialtjänstens syn på vårdbehovet och uttrycker att han kan

fävärdi hemmet. FöräIdrarna samtycker till placering men i tidigare utredningar

har de motsatt sig mycket av det stod och insatset som socialtjänst och skola

erbjudit varpä samqcket inte bedöms tillförlitligt. De har även styrts av

Mohameds vilja och uttalat att de vill resa utomlands med honom.

Äo.svatiglraodläg te
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4. Förhör med vittnet Haci Yavuz om hans iakttagelser av
händelseförloppet för att bevisa att de tilltalade varit aggressiva mot
målsäganden och att skjutningen inte skett i berättigat nödvärn.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

5. Förhör med vittnet Carlos Araya Paz om hans iakttagelser av
händelseförloppet för att bevisa att skjutningen inte skedde i berättigat
nödvärn.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

6. Förhör med vittnet Hans Wannberg om hans iakttagelser på
brottsplatsen för att bevisa att ett flertal personer misshandlat
målsäganden, att han därefter blev skjuten när han låg ner eller var nära
marken och att skjutningen inte skett i berättigat nödvärn.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

7. Förhör med vittnet Hassan Suleiman Abdi om hans iakttagelser av
händelseförloppet för att bevisa att de tilltalade misshandlade
målsäganden och skjutningen inte skett i berättigat nödvärn.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

8. Förhör med vittnet Andreas Sjögren, polis vid Utredningsjour 6 PO
Stockholm Syd om hans åtgärder i samband med gripande av Mostafa
Fathaddin och husrannsakningar på Karpgatan 6 för att bevisa att
Mostafa Fathaddin gjort uttalanden om målsäganden,att han greps
utanför Karpgatan 2 men kom gående i riktning från de högre numren på
gatan, att vapen som använts för att döda Ali Salah Abdo hittats gömt i
en trappuppgång utanför den lägenhet på Karpgatan 6 där bl.a. Mostafa
Fathaddin befunnit sig under kvällen och att Mostafa Fathaddins kläder
hittats i lägenheten och i sopnedkastet.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

6 Övrig bevisning
1. Händelserapport (förundersökningsprotokoll s. 27-51) för att bevisa

tidpunkt för händelsen, när de tilltalade gripits och var detta skett samt
var beslag har gjorts och när detta skett.
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2. Film från övervakningskameror (medtas av åklagaren, sammantaget ca
en timme varvid slutet önskas visas bakom stängda dörrar) för att bevisa
att de tilltalade tillsammans och i samförstånd har misshandlat
målsäganden Ali Salah Abdo och att detta delvis skett när han legat ner,
att Ali Salah Abdo haft nödvärnsrätt och dragit kniv och att Mostafa
Fathaddin sedermera har skjutit ihjäl honom.

3. Film-PM (förundersökningsprotokoll s. 1034-1100) för att bevisa vem
som är vem av målsägande och de tilltalade på de övervakningsfilm som
filmat misshandeln och mordet och som åklagaren visar enligt
bevispunkt 2, att de tilltalade misshandlar målsäganden Ali Salah Abda,
att Mostafa Fathaddin skjuter Ali Salah Abdo så att han dör och i vilken
riktning de tilltalade flyr.

4. Bildkollage kläder Mostafa Fathhadin (MT1) (förundersökningsprotokoll
s. 1101-1115) för att bevisa att de tilltalade identifierats korrekt på film
samt att Mostafa Fathaddin använt den mössa, jacka och handskar som
hittats på Karpgatan i lägenhet respektive sopnedkast efter brottet.

5. Bildkollage kläder Raouf Klai (MT2) (förundersökningsprotokoll s.
1116-1122) för att bevisa att de tilltalade identifierats korrekt på film.

6. Bildkollage kläder Ebrima Jawo (MT3) (förundersökningsprotokoll s.
1123-133) för att bevisa att de tilltalade identifierats korrekt på film.

7. Bildkollage Naim Klai (MT4) (förundersökningsprotokoll s. 1134-1139)
för att bevisa att de tilltalade identifierats korrekt på film.

8. Bildkollage kläder Alex Oganesian (MT5) (förundersökningsprotokoll s.
1140-1146) för att bevisa att de tilltalade identifierats korrekt på film.

9. Bildkollage kläder Ognjen Milovanovic (MT6)
(förundersökningsprotokoll s. 1147-1152) för att bevisa att de tilltalade
identifierats korrekt på film.

10. Bildkollage kläder Mohamed Omar Ali (MT7)
(förundersökningsprotokoll s. 1153-1161) för att bevisa att de tilltalade
identifierats korrekt på film.

11. NFC Redovisning foto med bildbilaga (förundersökningsprotokoll s.
802-810) för att bevisa vem av Jawo Ebrima, Raouf Klai och Mostafa
Fathaddin, som var de tre som befann sig närmast målsäganden då han
sköts, som haft reflekterande märken på övre delen av jackärmarna och
att Mostafa Fathaddin är den enda person som stod i position att kunna
avlossa skottet då Ali Salah Abdo blev skjuten då de reflexer som syns
på övervakningsfilmen syns på skyttens överarmar endast korresponderar
med Mostafa Fathaddins jacka.
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12. Drönarmaterial och 360-illustration (medtas av åklagaren, ca 15 minuter)
för att belysa området som de misstänkta rört sig i och bevisa var
personer befunnit sig samt var beslag och gripanden skett.

13. Rättsintyg (förundersökningsprotokoll s. 420-437 jämte fotografier ur
sekretessbilaga s. 22-29 vilka bilder önskas föredras bakom stängda
dörrar) för att bevisa att Ali Salah Abdo först blev misshandlad genom
slag, sparkar och neddragning med skador som följd, att han hade
nödvärnsrätt, att han blev skjuten när han var i en sittande/hukande
position på marken och att skottet gått snett ner genom hans kropp samt
att han dött till följd av en blödning som orsakades av att Mostafa
Fathaddin sköt honom.

14. Fotobilaga till slutligt dödsfallsutlåtande (förundersökningsprotokoll s.
442-443) för att bevisa att skottet som dödade Ali Salah Abdo gick in i
hans hals snett uppifrån och att han var i sittande/hukande position på
marken när han blev skjuten av Mostafa Fathaddin.

15. Protokoll över fotoarbete (förundersökningsprotokoll s. 438-441) för att
bevisa att skottet som dödade Ali Salah Abdo gick in i hans hals snett
uppifrån och att han var i sittande/hukande position på marken när han
blev skjuten av Mostafa Fathaddin.

16. Sakkunnigutlåtande skjutavståndsbedömning (förundersökningsprotokoll
s. 562-570) för att bevisa att NFC inte kunnat avgöra skjutavståndet
mellan skytten och målsäganden.

17. Dokumentation av Mostafa Fathaddins hud (förundersökningsprotokoll
s. 577-579) för att bevisa att han hade två mindre sårskador, en på
huvudet och en på halsen, när han greps.

18. Rättsintyg (förundersökningsprotokoll s. 591-605) för att bevisa att
Mostafa Fathaddin haft ytliga sårskador på huvud och hals samt ett
blåmärke med sårskada på bålen med ett ospecifikt utseende och att
rättsläkaren inte kunnat uttala sig om sårskadorna uppkommit genom
vasst eller trubbigt våld men att det inte kan uteslutas att de kan ha
uppkommit av skarpt våld genom att endast knivspetsen använts.

19. Dokumentation av Raouf Klais hud (förundersökningsprotokoll s. 571-
573) för att bevisa att han hade en mindre sårskada på nedre delen av
benet när han greps.

20. Dokumentation av Jawo Ebrimas hud (förundersökningsprotokoll s. 575)
för att bevisa att läkare vid intag av honom i arresten inte noterat andra
skador än en äldre skada på en tumme.
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21. Rättsintyg (förundersökningsprotokoll s. 606-614) för att bevisa att Jawo
Ebrima haft ett blåmärke på vänster arm och vissa hudavskrapningar på
knogar och knä samt att dessa skador kan ha uppstått under förloppet då
Ali Salah Abdo misshandlades.

22. Dokumentation av Alex Oganesians hud (förundersökningsprotokoll s.
576) för att bevisa att han inte hade några skador när han greps.

23. Analysresultat (förundersökningsprotokoll s. 689-690) för att bevisa att
Alex Oganesian använt dopingmedel den 9 februari eller kort
dessförinnan.

24. Dokumentation av Mohammed Omar Alis hud
(förundersökningsprotokoll s. 580) för att bevisa att läkare inte noterat
några skador när han undersöktes i arresten efter gripandet.

25. Analysresultat (förundersökningsprotokoll s. 702-703) för att bevisa att
Mohamed Omar Ali brukat tramadol den 9 februari eller kort
dessförinnan.

26. Dokumentation av Naim Klais hud (förundersökningsprotokoll s. 581)
för att bevisa att läkare noterat att han inte hade några synliga skador när
han undersöktes i arresten efter gripandet.

27. PM och fotografier tagna på Naim Klai den 12 februari
(förundersökningsprotokoll s. 582-585) för att bevisa att han då hade en
mindre sårskada under hakan.

28. Dokumentation av Ognjen Milovanovics hud (förundersökningsprotokoll
s. 586-588) för att bevisa att han hade en skrapsår och blånad på sidan av
när han greps.

29. Rättsintyg (förundersökningsprotokoll s. 617-626) för att bevisa att
Ognjen Milovanovic har haft en ytlig sårskada med svullnad på huvudet,
ytliga hudavskrapningar på huvud, arm och hand samt ett blåmärke på
armen, att sårskadan med svullnad på huvudet har ett ospecifikt utseende
och att rättsläkaren inte kan uttala sig om den uppkommit genom vasst
eller trubbigt våld och att hans skador kan ha uppstått under förloppet då
Ali Salah Abdo misshandlades.

30. Protokoll över brottsplatsundersökning (förundersökningsprotokoll s.
391-403, vissa bilder har maskats i huvudprotokollet och önskas föredras
bakom stängda dörrar ur sekretessbilagan till
förundersökningsprotokollet där handlingen återfinns på sid 9-18) för att
bevisa omständigheterna på brottsplatsen med omgivningar, var
målsäganden påträffats död efter att ha blivit skjuten med ett skott i
halsen, var en hylsa tagits i beslag och var målsägandens kniv togs i
beslag efter brottet.
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31. PM med foto (förundersökningsprotokoll s. 74-75) för att bevisa var
målsägandens kniv låg när första polispatrullen kom till platsen och av
säkerhetsskäl flyttade på den till den plats där den togs i beslag.

32. Fotografi som visar vy över brottsplatsen (förundersökningsprotokoll s.
268) för att bevisa vad vittnet Paz kunnat se från det fönster han stod vid.

33. Hundinsats A PM med karta (förundersökningsprotokoll s. 101-102) för
att bevisa vilka delar av flyktvägen från Fisksätra centrum som utan
resultat har avsökts med patrullhund efter brottet.

34. Insats specialsök hund PM med karta (förundersökningsprotokoll s. 103-
104) för att bevisa att Fikskätra torg avsökt med hundpatrull utan att
påträffa vapen eller ammunition efter brottet.

35. PM Hundinsats med karta (förundersökningsprotokoll s. 106-107) för att
bevisa vilka delar av Fisksätra centrums omgivning som utan resultat har
avsökts med patrullhund efter brottet.

36. Brottsplatsundersökning familjen Oganesians lägenhet på Lakegatan 5
(förundersökningsprotokoll s. 411-419) för att bevisa att inga objekt som
kan kopplas till brottet har påträffats i den lägenhet som bland annat
Raouf Klai, Ebrima Jawo och Alex Oganesian befann sig i vid
gripandena.

37. Protokoll över platsundersökning (förundersökningsprotokoll s. 404-410)
för att bevisa att det vapen som använts för att döda Ali Salah Abdo
hittats laddat och gömt tillsammans med patroner bakom en list i
trappuppgången på samma våningsplan som den lägenhet på Karpgatan 6
som bl.a. Mostafa Fathaddin vistats i efter mordet och före gripandet
samt att ett par handskar och en jacka som sedan visat sig ha spår av
tändsatspartiklar och som enligt DNA och övervakningsfilm burits av
Mostafa Fathaddins har tagits i beslag i ett sopnedkast i trapphuset.

38. NFC Vapenundersökning (förundersökningsprotokoll s. 447-451) för att
bevisa att det vapen som togs i beslag i trappuppgången på Karpgatan
och som användes för att döda Ali Salah Abdo faller under vapenlagens
bestämmelser, var laddat, hade ett lasersikte och var en omgjord
halvautomatisk tårgaspistol utan legalt användningsområde till vilken
patroner i 9 mm kort passar samt att de patroner som hittades intill
vapnet var skarpa.

39. Kompletterande vapenutlåtande (förundersökningsprotokoll s. 468) för
att bevisa att vapnet som användes för att döda Ali Salah Abdo och som
gömdes i trappuppgången på Karpgatan 6 hade en patron i patronläget
och två i magasinet när det togs i beslag.
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40. Sakkunnigutlåtande NFC (förundersökningsprotokoll s. 473-477) för att
bevisa att patronhylsan som låg intill den döde Ali Salah Abdo och kulan
som säkrats från hans kropp avlossats från vapnet som togs i beslag i
trappuppgången på Karpgatan 6 där bl.a. Mostafa Fathaddin vistats efter
mordet och före gripandet och att de tre patroner som satt i vapnet då det
beslagtogs var av kalibern 9 mm kort.

41. Sakkunnigutlåtande NFC (förundersökningsprotokoll s. 469-472) för att
bevisa att patronhylsan som låg intill den döde Ali Salah Abdo och kulan
som säkrats från hans kropp avlossats från vapnet som togs i beslag på
Karpgatan 6 där bl.a. Mostafa Fathaddin vistats efter mordet och före
gripandet.

42. NFC fingeravtrycksutlåtande (förundersökningsprotokoll s. 543-544) för
att bevisa att inga fingeravtryck säkrats på det vapen som användes för
att döda Ali Salah Abdo.

43. NFC Fingeravtrycksutlåtande (förundersökningsprotokoll s. 539-542) för
att bevisa att det på blixtlåspåse som låg i samma gömma som vapnet
fanns fingeravtryck från bland annat Mohammed Omar Ali.

44. NFC fingeravtrycksjämförelse (förundersökningsprotokoll s. 547-550)
för att bevisa att de fingeravtryck som återfanns på en påse i vilken
patroner förvarades och som låg intill det vapen som användes för att
döda Ai Salah Abdo härrör från Naim Klai.

45. Sakkunnigutlåtande DNA (förundersökningsprotokoll s. 452-467) för att
bevisa att utvärderingsbart DNA inte påträffats på hylsan från den kula
som dödade Ali Salah Abdo och som påträffades på brottsplatsen eller på
de tre patronerna som satt i det vapen som använts vid skjutningen och
som gömts i trapphuset på Karpgatan 6 samt att ett oidentifierat DNA
påträffats på vapnet medan övrigt DNA som påträffats inte varit
utvärderingsbart.
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46. Sakkunnigutlåtande DNA (förundersökningsprotokoll s. 489-510) för att
bevisa
- att kniven som återfanns intill Ali Salah Abdos kropp tillhörde honom
- att det på de handskar som hittats i sopnedkast på Harrgatan 9,
BG15477-2, och som uppvisat spår efter tändsatspartiklar, påträffats
DNA efter Mohamed Omar Ali och att handskarna tillhör honom
- att det på den mössa som hittats i en lägenhet på Karpgatan 6,
BG15487-3, hittats blod som var Mostafa Fathaddins och att den tillhör
honom
- att det på  den jacka som hittats i sopnedkast på Karpgatan 6,
BG15501-1, och på vilka tändsartpartiklar har hittats, har hittats DNA
från Mostafa Fathaddin och att jackan tillhör honom
- att det blod som hittats på brottsplatsen kommer från Ali Salah Abdo
och
- att det på det använda vapnet och den plåtlist som det gömts bakom inte
hittats något DNA som kan utvärderas mot individ.

47. Sakkunnigutlåtande DNA (förundersökningsprotokoll s. 511-523) för att
bevisa att Mostafa Fathaddins och Naim Klais DNA har återfunnits på
spetsen/knivbladet på den kniv som tillhörde målsäganden Ali Salah
Abdo och att utvärderingsbart DNA inte kunnat utvinnas från vapnet som
användes för att skjuta Ali Salah Abdo.

48. Sakkunnigutlåtande DNA (förundersökningsprotokoll s. 524-534) för att
bevisa att Mostafa Fathaddins DNA i form av blod har påträffats på de
handskar BG15501-2 som togs i beslag i sopnedkastet på Karpgatan 6 på
vilken adress vapnet som användes för att döda Ali Salah Abdo hittades
och att handskarna tillhörde honom.

49. Klädundersökning (förundersökningsprotokoll s. 713-725) för att bevisa
att målsäganden Ali Salah Abdos kläder visar spår efter att han legat på
marken under delar av händelseförloppet.

50. Klädprotokoll (förundersökningsprotokoll s. 781-796) för att bevisa hur
Mostafa Fathaddins kläder som tagits i beslag på Karpgatan 6 såg ut, att
mössan som togs i beslag i en lägenhet på Karpgatan var blodig, att
byxorna som togs i beslag i lägenheten är smutsiga och att jackan som
togs i beslag ur sopnedkast var smutsig och att han använt dessa kläder
under händelseförloppet då målsäganden misshandlades och dödades.

51. Klädundersökning (förundersökningsprotokoll s. 768-780) för att bevisa
hur Jawo Ebrimas kläder såg ut och att de hade hål och smutsfläckar.

52. Klädundersökning (förundersökningsprotokoll s. 726-735) för att bevisa
hur Raouf Klais kläder såg ut, att hans byxor hade ett hål på baksidan av
benet och att byxor och jacka hade smutsfläckar.
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53. Klädundersökning (förundersökningsprotokoll s. 736-747) för att bevisa
hur Ognjen Milovanovics kläder såg ut.

54. Klädundersökning (förundersökningsprotokoll s. 748-757) för att bevisa
hur Alex Oganesians kläder såg ut.

55. Klädundersökning (förundersökningsprotokoll s. 758-767) för att bevisa
hur Mohamed Omar Alis kläder såg ut.

56. PM om Naim Klais kläder (förundersökningsprotokoll s. 797) för att
belysa varför klädundersökning inte skett för honom,  då kläderna han
använt under händelsen inte finns i beslag.

57. PM Stubbing (förundersökningsprotokoll s. 115-116) för att bevisa att
kontroll av tändsatspartiklar på Ebrima Jawos och Alex Oganesians
händer inte har kunnat genomföras då proven från deras händer gått
sönder under polisingripandet.

58. Sakkunnigutlåtande tändsatspartiklar (förundersökningsprotokoll s. 478-
488) för att bevisa att
- kontroll av Mostafa Fathaddins händer varken talar för eller emot att
han kort före provtagningen har haft kontakt med vapen eller varit i
närheten av vapen som avlossats
- att Mostafa Fathaddins handskar, beslagsprotokoll 15501- 2, kort före
beslaget av dem har haft kontakt med vapen eller varit i närheten av
vapen som avlossats
- att Mostafa Fathaddins jacka, beslagsprotokoll 15501-1, kort före
beslaget har haft kontakt med vapen eller varit i närheten av vapen som
avlossats
- att Mohamed Omar Alis handskar, beslagsprotokoll 15477-1 och 2, kort
före beslaget av dem har haft kontakt med vapen eller varit i närheten av
vapen som avlossats och
- att NFC inte kunnat uttala sig om beslagtagna väskor har varit i kontakt
med vapen eller inte kort innan de togs i beslag.

59. Sakkunnigutlåtande tändsatspartiklar jackor (förundersökningsprotokoll
s. 558-561) för att bevisa att testresultaten avseende Jawo Ebrima och
Raouf Klai varken talar för eller emot att de avfyrat skjutvapen kort
innan dess att jackorna beslagtogs.

60. Mobiltelefonanalys Ali Salah Abdo (förundersökningsprotokoll s. 945-
959) för att bevisa att han och de tilltalade inte haft någon kontakt per
telefon, att han åkt från Örebro till Stockholm den 7 februari och att han
inte besökte Fisksätra före den 9 februari då han kom dit ca 19.20 samt
att han talat i telefonen med olika personer fram till ca 19.35 aktuell dag.
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61. Mobiltömning Ali Salah Abdo (förundersökningsprotokoll s. 964-968)
för att bevisa att hans telefon inte innehållit någon kontakt med de
tilltalade.

62. Mobiltelefonanalys Alex Oganesian (förundersökningsprotokoll s. 814-
820) för att bevisa Naim Klai ringt honom kl 19.32 och 19.34, det vill
säga under den tid då Naim Klai och Omar Ali Mohamed var borta från
Alex Oganesian och resten av sällskapet som då var tillsammans med
målsäganden på Fisksätra centrum.

63. Mobiltelefonanalys Naim Klai (förundersökningsprotokoll s. 884-895)
för att bevisa att han ringt sin mor kl 19.01, till Alex Oganesian flera
gånger under den tid, 19.30-19.34, som han själv och Omar Ali
Mohamed var borta från det övriga sällskapet som var tillsammans med
målsäganden på Fisksätra centrum samt att han efter brottet har haft
kontakt med brodern Raouf Klai, ett telefonnummer som tillhör Alex
Oganesians bror och Ognjen Milovanovic.

64. PM Kontroll av tvättstugan (förundersökningsprotokoll s. 119) för att
bevisa att Naim Klais familj hade bokad tvättstuga fram till kl 19 aktuell
kväll och att den sista tvättmaskinen stannade kl 18.51 och att han inte
sprungit till tvättstugan omkring halv åtta för att hjälpa sin mor.

65. Film-PM tvättstuga (förundersökningsprotokoll s. 1162-1168) för att
bevisa att bröderna Klais mor lämnade tvättstugan kl 19.16 och därmed
innan Naim Klai lämnade Fisksätra centrum ca kl 19.30 medan de andra
tilltalade var kvar på platsen med målsäganden samt att Naim Klai inte
gått in i tvättstugan aktuell kväll.

66. Mobiltelefonanalys Raouf Klai (förundersökningsprotokoll s. 858-867)
för att bevisa att han och brodern Naim Klai haft telefonkontakt efter
brottet.

67. Mobiltömning Raouf Klai (förundersökningsprotokoll s. 869-881) för att
bevisa att han efter brottet har haft telefonkontakt med Naim Klai och
andra, att han  kommunicerat med annan om att han förväntade sig att bli
intagen på polisförhör och att han tittat på nyhetssajt på internet kort efter
brottet.

68. Mobiltelefonanalys Ognjen Milovanovic (förundersökningsprotokoll s.
901-909) för att bevisa att han efter brottet haft samtalskontakt/försök
från Naim Klai.

69. Mobiltelefontömning Ognjen Milovanovic (förundersökningsprotokoll s.
913-915) för att bevisa att han efter brottet haft kontakt/kontaktförsök
från Naim Klai och mottagit sms från honom med fråga om hur han mår.

Stämningsansökan Sida
Västerorts åklagarkammare i Stockholm Handling 657

Ärende AM-19309-22
Kammaråklagare Helene Gestrin 2022-06-01 Handläggare 102E-F-FI

15(18)



70. Mobiltelefonanalys Ebrima Jawo (förundersökningsprotokoll s. 918-920)
för att bevisa att han inte haft några kontakter som registrerats under eller
efter brottet genom telefontrafik till och från den telefon som togs i
beslag från honom vid gripandet.

71. Telefontömning för Ebrima Jawo (förundersökningsprotokoll s. 921-922)
för att bevisa att denna telefon innehåller konversation om
haschförsäljning.

72. Mobiltelefonanalys Mohamed Omar Ali (förundersökningsprotokoll s.
927-931) för att bevisa att han haft flera kontakter med Alex Oganesian
efter brottet.

73. Telefontömning av Mohamed Omar Alis telefon
(förundersökningsprotokoll s. 935-940) för att bevisa att efter brottet fått
ett meddelande om att inte ha något på rummet, att han efter brottet ringt
till Alex Oganesian, att den innehåller en video på ett vapen samt att hans
hälsoapp anger att han rörde sig ca 678 meter då han och Naim Klai
lämnade köpcentrum vid 19.30 medan de övriga tilltalade var kvar på
centrumet med målsäganden.

74. Mobiltelefonanalys för Mostafa Fathaddin (förundersökningsprotokoll s.
973-993) för att bevisa att Mostafa Fathaddins telefoner hittades i en
lägenhet på Karpgatan 6 efter brottet, det vill säga i samma lägenhet som
hans mössa och byxor, i anslutning till trappuppgången där vapnet som
användes för att döda Ali Salah Abdo fanns och sopnedkastet där hans
jacka med tändsatspartiklar hittades i sopnedkastet och att han kort efter
mordet haft den mobil han huvudsakligen använt avstängd några timmar.

75. Mobiltömning av Mostafa Fathaddins iphone (förundersökningsprotokoll
s. 995-1003) för att bevisa att telefonen togs i beslag i lägenheten på
Karpgatan 6 på vilken adress också det använda vapnet och Mostafa
Fathaddins vid brottet använda kläder togs i beslag, att han efter mordet
skickat meddelanden om att någon annan ska få tyst på personer som går
runt och ger hans namn och att alla vet, att han i chatt med sin moster
sagt att han blivit knivstucken och att någon skjutit samt att han undrar
om polisen är hemma och att han efter brottet har sökt på information om
skjutningen på internet.

76. Fotografier på Mostafa Fathaddins chattkonversation med annan
(förundersökningsprotokoll s. 355-361) för att bevisa att han i chatt med
sin moster sagt att han blivit knivstucken och att någon skjutit samt att
han undrar om polisen är hemma och att han efter brottet har sökt på
information om skjutningen på internet.

77. Mobiltelefontömning av telefon som togs i beslag ur Mostafa Fathaddins
väska tillsammans med hans iphone (förundersökningsprotokoll s. 1004-
1005) för att bevisa att den förefaller användas vid narkotikaförsäljning.
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78. Telefontömning av mobiltelefon som togs i beslag i Mostafa Fathaddins
bostad  BG15437-1 (förundersökningsprotokoll s. 1008-1009) för att
bevisa att den innehåller konversationer om narkotika.

79. Wickr-konversationfrån telefon som togs i beslag i november 2021
BG134006-7 från Mostafa Fathaddin (förundersökningsprotokoll s.
1183-1188) för att bevisa att den innehållit narkotikakonversation och
bild på vapen och att Mostafa Fathaddin är påtagligt vapenintresserad.

80. Telefontömning av Mostafa Fathaddins telefon med beslagsnummer
2021-50000-BG134006-7/2022-5000-BG21084-2 som togs i beslag i
november 2021 i annat ärende (förundersökningsprotokoll s. 1013-1022)
för att bevisa att den innehåller bilder på vapen varav ett har påtagliga
likheter med ett som hittades på Harrgatan 9 efter mordet på Ali Salah
Abdo samt innehåller chatter om att han innehar vapen, att han skjutit
med vapen som han har, att han har ett påtagligt vapenintresse och att
han vill ha skott för korta 9or som motsvarar kalibern på det vapen som
Ali Salah Abdo sköts med och som togs i beslag i trappuppgången på
Karpgatan 6.

81. Protokoll över bildjämförelse mellan beslagtaget vapen och bild
(förundersökningsprotokoll s. 1028-1033) för att bevisa att ett vapen som
fanns på bild i Mostafa Fathaddins telefon med beslagsnummer 2021-
50000-BG134006-7/2022-5000-BG21084-2 vilken telefon togs i beslag i
november 2021 i annat ärende togs i beslag på Harrgatan den 14 februari
BG17382-1 och 2, att vapnet var äkta och att han har ett påtagligt
vapenintresse.

82. Vapenundersökning NFC (förundersökningsprotokoll s. 1211-1215) för
att bevisa det vapen Mostafa Fathaddin haft på bild i sin telefon togs i
beslag i sopnedkast på Harrgatan 9 och var äkta samt att han har ett
påtagligt vapenintresse.

83. Sakkunnigutlåtande vapen - bild (förundersökningsprotokoll s. 551-557)
för att bevisa att Mostafa Fathaddin haft ytterligare en bild på ett vapen i
sin telefon när den togs i beslag den 3 november 2021 med
beslagsnummer 2021-50000-BG134006-7/2022-5000-BG21084-2 och
att han har ett påtagligt vapenintresse.

84. Telefontömning av Mostafa Fathaddins telefon 2021-5000- BG134006-
8/2022-5000-BG21084-1 som togs i beslag i ett annat ärende i november
2021 (förundersökningsprotokoll s. 1024-1026) för att bevisa att
telefonen använts för narkotikaförsäljning.

85. Beslagsprotokoll enligt nedan för att bevisa
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- att beslaget av målsägandens kläder bör bestå (BG15413, s. 141-144)
- att en patronhylsa säkrats nära målsäganden och att målsäganden hade en
kniv som togs i beslag intill hans kropp (BG15432.1-3, s. 150-151)
- att kula och kulmantel säkrats från målsägandens kropp vid obduktionen
(BG16125.2-3, s. 180)
- att ett laddat vapen tags i beslag i en gömma i trapphuset på Karpgatan 6 på
samma våning som den lägenhet som Mostafa Fathaddin och Mohamed
Omar Ali vistats efter mordet och kort innan de blev gripna (BG BG15501.3-
8, s. 178-179)
- att Mostafa Fathaddins jacka som han hade på sig när mordet skedde och
hans handskar hittats i sopnedkastet på Karpgatan 6, där Mostafa Fathaddin
och Mohamed Omar Ali vistats efter mordet och kort innan de blev gripna
(BG BG15501.1-2, s. 178-179)
- att Mostafa Fathaddins telefoner, byxor, mössa och väska som han hade när
mordet skedde hittats i den lägenhet på Karpgatan 6 som Mostafa Fathaddin
och Mohamed Omar Ali vistats efter mordet och kort innan de blev gripna
(BG15487.2-3, 5-6, s. 172-173)
- att telefoner som tagits i beslag från Mostafa Fathaddin i november 2021
har tagits i beslag på nytt och fått nya beslagsnummer i 2022-5000-BG21084
(s. 205)
- att en pistol som det funnits bild på i en av Mostafa Fathaddins
mobiltelefoner har tagits i beslag i ett soprum på Harrgatan 9 och att den då
var laddad (BG17382.1-2, s. 1196).

Handläggning
Hänvisning till handlingar önskas avseende
- bevispunkt 3, filmPM avseende övervakningsfilm (filmen visas enligt
bevispunkt 2) förutom avseende s. 1036 med kollage över de tilltalade som
kommer att visas
- bevispunkterna 4-10, klädprotokoll
- bevispunkterna 33-35, tre PM avseende resultatlös hundspåring
- bevispunkt 85, beslagsprotokoll.
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

